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خواستار مذاکرات
 نتیجه محور هستیم

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل

 بی ثباتی افغانستان است

2

با ایجاد شبکه ملی اطلاعات به دنبال 
قطع اینترنت نیستیم
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پاندمی کرونا بزرگ ترین ضربه را به 
تسهیل گری اجتماعی وارد کرد
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بازدیدی پربار از جنس 
خدمت و تکریم

برای نوآوری و خلاقیت باید حصر 
زمان و مکان را بشکنیم

2

معرفی بسترهای فسادزا در کشور

 از سوی رئیس دستگاه قضا

4

اجرای لیگ تندرستی با هدف 
پیشگیری از کرونا

6

استان ها 5

نماینده ولی فقیه در استان کردستان: 
ظرفیت های موجود برای تقویت مشکلات بیجار 

به کار گرفته شود
نماینــده ولی فقیــه در اســتان کردســتان در جریــان 
ــت.  ــرار گرف ــار ق ــتان بیج ــکلات شهرس ــائل و مش مس
حجت الاســلام و المســلمین عبدالرضــا پورذهبــی در ســفر 

بــه بیجــار   ..... 7 2

ــت:  ــران گف ــلامی ای ــوری اس ــه جمه ــور خارج ــر ام وزی
ــی  ــی و ناامن ــی ثبات ــی از ب ــش مهم ــل بخ ــکا عام آمری

ــت .... ــتان اس افغانس

حل  برای  گفت:  اقتصاد  وزیر 
عدالت،  سهام  جاماندگان  مساله 
اقتصادی و دارایی و  امور  وزارت 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
به  را  برنامه ای  شده اند  مکلف 

هیات دولت ارائه کنند.
اقتصادی  امور  از وزارت  نقل  به  
»احسان  ایران  دارایی  و 
خاندوزی«با حضور در کمیسیون 
محاسبات  و  بودجه  و  برنامه 
تاکید  اسلامی  شورای  مجلس 
کرد: از هدف های دولت سیزدهم 
مشکل  حل  جهت  برنامه ریزی 

جاماندگان سهام عدالت است.
وی عنوان داشت: امیدوارم شاهد 

همکاری های ویژه ای بین دولت و 
مجلس باشم.

شرایط  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
خاص بودجه ۱۴۰۰ بیان داشت: 
راهکارهای  باید  این خصوص  در 
مناسبی اندیشیده و اجرا شود تا 
شاخص های  بر  مشکلات  سرریز 
پولی کشور و نرخ تورم اثر نگذارد.

در  اینکه  به  اشاره  با  خاندوزی   
خود  حضور  کوتاه  مدت  همین 
ثابت ترین  اقتصاد،  وزارت  در 
کارگروه  به  مربوط  نشست ها 
است،  بوده  دولت  مالی  تأمین 
افزود: در حال حاضر سهم عمده 
تأمین مالی در اقتصاد کشور نیز 

رقم  اقتصاد  وزارت  مجموعه  در 
جلسه  در  امیدوارم  و  می خورد 
آینده که شرکت می کنم تأثیرات 
که  باشد  میزانی  به  تصمیم ها 

گزارش عملکرد ارائه دهیم.
تلاش  باید  افزود:  اقتصاد  وزیر 
مخرب  نقدینگی  سیر  تا  شود 
سال  بودجه  در  و  یافته  کاهش 
نقدینگی  سیلاب  حجم  آینده 

کنترل شود.
در  مسائل  مهترین  از  یکی  وی 
شورای  مجلس  و  دولت  ارتباط 
اسلامی را  موضوع لایحه بودجه 
به  گفت:  و  دانست   ۱۴۰۱ سال 
مسأله  این  در  مجلس  کمک 
بودجه  لایحه  باید  و  نیازمندیم 
سال آینده طوری تدوین شود که 
مصارف  قبیل  از  مواردی  آن  در 
شود،  کشیده  ترمزش  بودجه ای 
باشیم  نداشته  توقع  که  بطوری 
در بودجه سال ۱۴۰۱ با افزایش 
تورم کل، هزینه های دولت را نیز 

افزایش دهیم.
روش های  در خصوص  خاندوزی 
باید  گفت:  هم  مالیات  اخذ 
مالیاتی  درآمدهای  اخذ  در 
که  شود  استفاده  روش هایی 
هدف  بالا  درآمد  با  گروه های 
گیری شوند و حوزه تولید و قشر 

تحت  جامعه  پایین  به  متوسط 
فشار قرار نگیرند.

وی با تأکید بر افزایش درآمدهای 
دولت از طریق فروش دارایی های 
متأسفانه  داشت:  اظهار  دولتی 
جدی  تاکنون  مولدسازی  بحث 
هم   زیرا  است،  نشده  گرفته 
مقاومت  دولتی  دستگاه های 
دارند و هم در فروش شرکت های 
که  دارد  وجود  مشکلاتی  دولتی 
از  که  مجوزهایی  با  امیدواریم 
گرفت  خواهیم  وزیران  هیأت 
سرعت  دولت  دارایی های  فروش 
ماه های  در  و  بگیرد  بیشتری 
شاهد  مشهودی  شکل  به  آینده 
افزایش درآمدهای دولت در این 

بخش باشیم.
اینکه  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
تخصیص  از  سال  سه  از  بیش 
ارز ترجیحی و نمایان شدن آثار 
می گذرد،  اقتصاد  بر  آن  منفی 
ترجیحی  ارز  برای حذف   : گفت 
به  مجلس،  کمک  به  هم  باز 
و  برنامه  کمیسیون  خصوص 
و  داریم  نیاز  محاسبات  و  بودجه 
با توجه به اینکه این امر در شش 
ماهه اول سال جاری انجام نشده 
آینده  ماه   ۶ به  آن  تراکم  است 

منتقل خواهد شد.

وزیر امور اقتصادی و دارای اعلام کرد:

موضوع جاماندگان سهام عدالت در دستور کار دو وزارتخانه

etefagherooz@

آیدی اینستاگرام اتفاق روز

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آنلاین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
02156438444

آیدی تلگرام اتفاق روز

آدرس سایت  :

http://www.etefagheroozonline.ir

تماس با ما :

09193302751

روز     تفاقات    ا و     ر      اخبا آخرین  
پایگاه     خبری  در      ا     ر

کنید دنبال    آنلاین    روز      تفاق   ا

etefagherooz@
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باید روی فرهنگ انصاف کار کنیم
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

 کاظم غریب آبادی :



سیاسی چهارشنبه 24 شهریور 1400سال چهارم - شماره 94

خبر

غریب آبادی: خواستار مذاکرات 
نتیجه محور هستیم

نماینده ایران در سازمان های بین المللی در وین با بیان اینکه ایران 
که  مادامی  گفت:  باشد،  محور  نتیجه  که  است  مذاکراتی  خواهان 

تحریم ها ادامه دارد، از ایران انتظار خویشتنداری نداشته باشید.
 کاظم غریب آبادی سفیر و نماینده دائم کشورمان نزد سازمان های 
بین المللی در وین، طی سخنرانی در نشست فصلی شورای حکام 
اجرای  وضعیت  بررسی  موضوع  با  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس 
برجام در جمهوری اسلامی ایران، مواضع جمهوری اسلامی را در این 

خصوص برای نمایندگان کشورهای عضو تشریح کرد.
وی گفت: آمریکا قطعنامه ۲۲۳۱ شورای امنیت را از طریق خروج 
از  و  حداکثری«  »فشار  خورده  سیاست شکست  اعمال  و  برجام  از 
سرگیری تحریم ها، که به طور مستقیم و مخربی بر عادی سازی روابط 
تجاری و اقتصادی با ایران که مهمترین هدف توافق هسته ای می باشد 

اثر گذاشته است، نقض کرد.
نماینده دائم کشورمان نزد سازمان های بین المللی در وین ادامه داد: 
از آنجا که بخش لغو تحریم و تأثیرات آن در برجام، مبنای اساسی 
رضایت ایران به این توافق را تشکیل می دهد، نقض های ایالات متحده 
آمریکا باعث شد که این قسمت از توافق، بی اثر و عاری از فایده شود. 
متأسفانه، به طور مناسبی به این نگرانی ها توسط اتحادیه اروپا و سه 
کشور اروپایی نیز به منظور یافتن راه حل های عملی جهت جبران 

نقض توافق رسیدگی نشد.
غریب آبادی تاکید کرد: لازم می دانم اینجا به ویژه از بیانیه های برخی 
کشورهای عضو توافق هسته ای و کشورهای اروپایی ابراز تأسف جدی 
اند که  این کشورها فراموش کرده  و همچنین تعجب نمایم. گویی 
این ایران بود که به تمامی تعهدات خود تحت این توافق پایبند بود 
و از مزایای آن نیز به خاطر اقدامات قانون شکنانه آمریکا و بی اقدامی 
اروپایی ها، بهره مند نگردید. ظاهراً این کشورها قصد دارند جای قربانی 

را با قانون شکنان عوض کنند.
حاضر  همچنان  اروپایی  کشورهای  که  است  تأسف  مایه  افزود:  وی 
توافق  از  یکجانبه  و  غیرقانونی  خروج  خاطر  به  را  آمریکا  نیستند 
هسته ای محکوم کنند و از آن بخواهند تحریم های خود را علیه ملت 
ایران بردارد، اما در عوض از ایران مطالبه اجرای تعهدات آن تحت 

برجام را می کنند.
اظهار  وین  در  المللی  بین  سازمان های  نزد  کشورمان  دائم  نماینده 
انتظار  ایران  از  دارد،  ادامه  ایران  علیه  تحریم ها  که  مادامی  داشت: 
فعالیت های  اقدامات و  باشید.  نداشته  اقدام سازنده  و  خویشتنداری 
هسته ای ما، از جمله غنی سازی در سطوح مختلف و تولید سوخت 
سیلیساید، برابر حقوق ما تحت معاهده عدم اشاعه صورت می گیرند، 
جنبه کاملًا صلح آمیز دارند و از بعُد پادمانی نیز تحت نظارت و راستی 

آزمایی آژانس قرار دارند.
غریب آبادی تاکید کرد: از این رو، به این کشورها توصیه می کنم که 
عوام فریبی نکنید و به تعهدات عمل نکرده خود در برابر ملت ایران 

عمل کنید. ما بدهکار شما نیستیم.
خارجه  امور  وزیر  و  جمهور  رئیس  توسط  که  همانگونه  گفت:  وی 
کشورمان اعلام شد، ایران خواهان مذاکراتی است که نتیجه محور 
که  باشد  این  متضمن  تلاش ها  این  خروجی  که  است  مهم  باشد. 
و  برداشته شوند  آزمایی  راستی  قابل  و  مؤثر  بطور  تحریم ها  تمامی 
ما دوباره شاهد فجایعی مانند خروج آمریکا از توافق، یا سوءاستفاده 
از مکانیسم های مندرج در برجام و نقض تمامی تعهداتش ذیل آن 

نباشیم.
نماینده دائم کشورمان نزد سازمان های بین المللی در وین تصریح 
کرد: هنوز مشاهده نشده است که آیا دولت کنونی آمریکا عزم کافی 
و آمادگی ترک اعتیاد خود برای استفاده از اقدامات قهری یکجانبه، 
لغو  درخصوص  خود  تعهدات  اجرای  الملل،  بین  حقوق  به  احترام 
تحریم ها به روشی کامل و مؤثر، و اتخاذ تصمیمات دشوار ضروری 
برای این امر را دارد یا نه؟ بسیار مهم است که آمریکا بدون تأخیر 
بیشتر و هرگونه پیش شرط، نقض تعهدات خود تحت توافق هسته ای 

و قطعنامه ۲۲۳۱ شورای امنیت را متوقف کند.
غریب آبادی همچنین در خصوص ادامه با توقف ثبت داده ها، گفت: 
ادامه یا توقف ثبت داده ها ربطی به تعهدات پادمانی ایران ندارد. بدون 
شک، هرگونه تصمیمی که قرار باشد توسط ایران در این خصوص 
آژانس  و  بود  خواهد  سیاسی  ملاحظات  پایه  بر  تنها  گردد،  اتخاذ 

نمی تواند و نباید آن را جزو مطالبات خود بداند.
بازرسان،  به فکر  تاکید کرد: آژانس عادت کرده صرفاً  پایان  وی در 
تجهیزات و نظارت های خود باشد و وظایف و مسئولیت های خود در 
برابر خرابکاری تروریستی علیه تأسیسات صلح آمیز اعضای خود را 
ایفا نمی کند. مادامی که آژانس تکلیف خود را با این تناقض ها روشن 
نکند، مشکلات ادامه خواهند داشت. آژانس باید موضع روشنی در این 

خصوص اتخاذ کند.

باید  گفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
باید  چرا  کنیم،  کار  انصاف  فرهنگ  روی  بر 
در معدنی که به قول مالکان آن، سالانه ۹۰۰ 
برای  حمام  دارد،  خالص  سود  تومان  میلیارد 

کارگران آن وجود نداشته باشد.
 حجت الله عبدالملکی، در آئین معارفه و تکریم 
اجتماعی  فرهنگی  و  اقتصادی  امور  معاونین 
در  گفت:  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت 
خود  به  باید  کار  ثمره  و  نتیجه  مردم،  وزارت 

مردم برسد.
رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  داشت:  اظهار  وی 
از  افرادی  همیشه  که  است  جایی  اجتماعی، 
در  باید  و  اند  کرده  آن خدمت  در  مردم  سنخ 
باشد که به مردم، مردم گرایی  دست مدیرانی 
و مردمداری اعتقاد دارند کما اینکه تا الان نیز 

اینگونه بوده است.
عبدالملکی افزود: یقیناً تغییر و تحول دولت ها، 
ایجاد  اجرایی  سیستم های  در  را  پنجره هایی 
هر  هم  سال  دو  و  چهل  این  در  می کند، 
پیشرفتی که اتفاق افتاده بخشی از آن، محصول 

همین تحولات بوده است.
کرد:  تصریح  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
اما  هست  نیز  اقتصادی  وزارتخانه،  این  اگرچه 
درصدد هستیم بخش فرهنگی و اجتماعی آن 

را نیز ارتقا دهیم.
وی افزود: با توجه به اینکه بسیاری از موضوعات 
اشتغال  بازنشستگان،  کارگران،  مسکن  رفاهی، 
قرار  وزارتخانه  این  فعالیت  حوزه  در  و… 
اقدامات  نیز  فرهنگی  حوزه  در  باید  می گیرد 

اساسی انجام داد.
عمومی،  فرهنگ  کرد:  تصریح  عبدالملکی 
فرهنگ انقلابی و فرهنگ اصیل اسلامی ایرانی 
و  گیرد  قرار  توجه  مورد  باید  ویژه تری  طور  به 

مخاطب ما همه مردم ایران هستند.
به گفته وی، وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی، 
بیشترین سطح تماس و ارتباط را با مردم دارد 
از همین رو باید به حوزه فرهنگ عمومی توجه 

لازم صورت گیرد.
ارتقای فرهنگ  عبدالملکی در همین زمینه به 
سلامت نیز اشاره کرد و گفت: بیشتر از موضوع 
قطعاً  بپردازیم،  فرهنگ سلامت  به  باید  درمان 
تندرستی  و  ورزش  تغذیه،  فرهنگ  برای  اگر 
سرمایه گذاری کرده بودیم بسیاری از بیماری ها 

کاهش می یافت.
باید به فرهنگ انصاف توجه کرد

انصاف  فرهنگ  روی  بر  باید  گفت:  عبدالملکی 
کار کنیم، چرا باید در معدنی که به قول مالکان 
تومان  میلیارد   ۹۰۰ سالانه  آن،  بهره برداران  و 
سود خالص دارد، حمام برای کارگران آن وجود 

نداشته باشد.
وی تصریح کرد: این مؤلفه های اصلی و اساسی 
است که تمدن ساز است و در دین مبین اسلام 
تاریخ  باعث پیشرفت بشر در طول  هم آمده و 

شده و بزرگان دین هم آن را ترویج کرده اند.
وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی گفت: موضوعات 
دارد،  وجود  فرهنگی  حوزه های  در  مختلفی 
ظرفیت های بسیار خوبی در این حوزه ها داریم، 
با استفاده از شبکه سازمانی خود در وزارتخانه 

می توانیم در این زمینه به خوبی عمل کنیم.
در  بسیاری  مجموعه های  افزود:  عبدالملکی 
پیام  می توانند  که  دارند  وجود  کشور  سراسر 
رسان فرهنگ و ترویج کننده آن باشند، علاوه 
بر این از ظرفیت صدا و سیما هم می توان کمک 

گرفت.
برنامه های  یا  سریال  طریق  از  شد:  یادآور  وی 
پخش  و  تولید  سیما  و  صدا  در  که  مستندی 
با  مرتبط  مفاهیم  و  مؤلفه ها  می توان  می شود، 

وزارتخانه را لحاظ کرد.
عبدالملکی تصریح کرد: شبکه گسترده آموزشی 
اختیار  نیم میلیون معلم در  با یک و  را  کشور 
داریم، دانشگاه های کشور و نیز شبکه روحانیت 
و روحانیون مبلغ نیز می توانند در زمینه توسعه 

فرهنگ به ویژه فرهنگ کار به ما کمک کنند
در  افزود:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
حوزه اجتماعی هم دو مبحث مسکن و ورزش 
آقای  است،  کلیدی  بسیار  ما  برای  کارگری 
صادقی فر زحمات زیادی در این حوزه کشیده 
و تفاهمنامه ای را با وزارت مسکن و شهرسازی 
امضا  کارگری  مسکن  هزار   ۲۰۰ ساخت  برای 
با طرح  را  نامه  تفاهم  این  ما هم  اند که  کرده 
از  و  ایم  ترکیب کرده  تولید مسکن  در  جهش 
هم  را  تعاونی  عنصر  می خواهیم  کبیری،  آقای 

در این بخش وارد کند.
کرد:  تصریح  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  وزیر 
دارای  افراد  کارگران،  مسکن  موضوع  باید 
معلولیت و به طور کلی همه کسانی که جامعه 

مخاطب ما هستند را تسهیل کنیم.
فرهنگ عمومی در حوزه  باید  تاکید کرد:  وی 
کارگران،  مخاطبان،  نفعان،  ذی  برای  ورزش 
در  که  معلولیت  دارای  افراد  بازنشستگان، 
ویژه  توجه  مورد  درخشیدند  پارالمپیک خوش 

قرار گیرد.
مسئولیت های اجتماعی را نظام مند می کنیم

اجتماعی  مسئولیت  موضوع  به  عبدالملکی 
شرکت های وابسته به وزارت تعاون، کار و رفاه 
مسئولیت های  گفت:  و  پرداخت  نیز  اجتماعی 
بخشی  کرد،  خواهیم  مند  نظام  را  اجتماعی 
مسئولیت های  حوزه  در  شرکت ها  مخارج  از 

اجتماعی باید در صندوقی مجتمع شود.
وی در خصوص وظایف معاونت امور اقتصادی 
معاونت  این  وظیفه  کرد:  تاکید  نیز  وزارتخانه 
صرفاً حوزه شرکت ها و هلدینگ ها نیست و به 
موضوعات مربوط به حوزه رفاه نیز باید بپردازد.

کرد:  تاکید  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  وزیر 
که  کلانی  سیاست های  اقتصادی،  حوزه  در 
باید اصلاح کرد، معاونت  را  خلق فقر می کنند 
رفاه نیز در این زمینه همراه معاونت اقتصادی 

خواهد بود.
وی گفت: در بحث بنگاه داری نیز انتظار می رود 
این معاونت بر تمام زیر مجموعه های اقتصادی 
ها  هلدینگ  و  شرکت ها  سطوح  پایین ترین  تا 

اشراف داشته باشد.
مجموعه های  زیر  همه  افزود:  عبدالملکی 
با  مرتبط  هلدینگ های  و  بازنشستگی  صندوق 
حاکمیت  و  مدیریتی  نظام  اساس  بر  باید  آنها 

سلسله مراتبی عمل کنند.
همه  بر  وزارتخانه  در  ما  کرد:  تاکید  وی 

بنگاه های  مجموعه ها، شرکت ها، هلدینگ ها و 
عملیاتی  و  اساسی  نظارت  وابسته،  اقتصادی 
مکلف  زیرمجموعه ها  همه  و  داشت  خواهیم 
معاونت  با  سطح  پایین ترین  تا  که  هستند 

اقتصادی همراهی و همکاری کنند.
وی ادامه داد: خوشبختانه سامانه های اطلاعاتی 
و  تقویت  باید  که  شده  ایجاد  خوبی  نظارتی  و 
به  باید  هم  اقتصادی  معاونت  ند،  شو  تکمیل 
ارتقای بهره وری و سودآوری در این مجموعه ها 

کمک کند.
در  باید  اقتصادی  معاونت  افزود:  عبدالملکی 
باشد  داشته  سهم  مجموعه ها  سودآوری  ارتقا 
مدیریتی  لحاظ سیستم های  به  داریم  انتظار  و 

مجموعه های ما در مرز دانش قرار گیرند.
و  علم  حوزه  در  که  ما  کرد:  نشان  خاطر  وی 
یا  مرز  در  فضایی  علوم  و  هسته ای  فناوری، 
نزدیک به مرز دنیا هستیم نباید در شرکت داری 
و بنگاهداری، با دانش های روز فرسنگ ها فاصله 

داشته باشیم.
برای  افزود:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
مجموعه های  در  مدیریتی  نظامات  این  اجرای 
نهاد  یک  و شرکت ها  ها  هلدینگ  مثل  وابسته 
معاونت  که  است  نیاز  بالادست  حاکمیتی 
و  داد  خواهد  انجام  را  کارها  این  اقتصادی 
و  شرکت ها  مجموعه  زیر  و  مجموعه ها  تمام 
زمینه  این  در  که  هستند  موظف  هلدینگ ها 
و  همکاری  وزارتخانه  اقتصادی  معاونت  با 
ورود  این  البته  باشند،  داشته  کامل  هماهنگی 
معنای  به  و  است  مدیریتی  و  حاکمیتی  قطعاً 

عزل و نصب نخواهد بود.
اقتصادی،  معاونت  ورود  کرد:  تصریح  وی 
مدیریتی  حوزه های  در  نظام مند  سیستماتیک، 
از  است،  رتبه بندی  و  گذاری  استاندارد  و 
یک  سال  هر  که  داریم  انتظار  خانی  دکتر 
و  اهداف  اساس  بر  جامع  رتبه بندی  نظام 
را  هلدینگ ها  و  شرکت ها  این  مأموریت های 
در نظر بگیرند تا در یک جشنواره، برترین ها را 

معرفی و تشویق کنیم
دکتر  که  موضوعاتی  افزود:  عبدالملکی  دکتر 
قواعد حقوق و  بر  نظارت  میرزایی در خصوص 
تا  و  کردند  اشاره  مجموعه ها  این  در  دستمزد 

الان اجرا شده است نیز باید کامل تر شود.
نظامات  اصلاح  برای  کرد:  تاکید  عبدالملکی 
مدیریتی و حاکمیتی از همه ظرفیت های داخل 

و خارج باید استفاده شود.
فرهنگ کار را توسعه و ارتقا می دهیم

و  فرهنگی  جدید  معاون  چکشیان  محمد 
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  اجتماعی 
تاکید  العالی  مقام معظم رهبری مدظله  گفت: 
دارند که فرهنگ زیربناست و خیلی از خطاهایی 

که در بخش های مختلف انجام می دهیم ناشی 
از فرهنگ حاکم بر ذهن ماست.

وی افزود: به تعبیر مقام معظم رهبری، فرهنگ، 
هواست و امکان ندارد اتفاقی، حرکتی، خارج از 

آن رخ دهد.
نیز  کار  فرهنگ  توسعه  خصوص  در  چکشیان 
گفت: ما باید بتوانیم فرهنگ کار را نیز توسعه 
تجربیات  از  استفاده  با  امیدوارم  دهیم.  ارتقا  و 
تبیین  با  دست اندرکاران  و  کارکنان  مدیران، 
فرهنگ  توسعه  به  راهبردی  و  مشخص  برنامه 

کار کمک کنیم.
بین  اتصال  حلقه  اقتصادی  امور  معاونت 
سیاست های  و  اقتصادی  کلان  سیاست های 

کلی نظام
احمد خانی نوذری معاون جدید امور اقتصادی 
شفافیت،  حوزه  در  گفت:  نشست  این  در  نیز 
اقدامات و تلاش های شایسته و قابل تحسینی 
انجام و گزارش های ارزشمند و قابل اتکایی نیز 
تهیه  و  تدوین  مجموعه ها  و  بنگاه ها  حوزه  در 

شده است.
می تواند  اقتصادی  امور  معاونت  افزود:  وی 
اقتصادی  کلان  سیاست های  بین  اتصال  حلقه 
و  بخشی  منافع  با  نظام  کلی  سیاست های  و 
بنگاه های  و  شرکت ها  جزئی  سیاست های 
اقتصادی باشد تا سیاست گذاری ها به گونه ای 
بخشی  منافع  اینکه  عین  در  که  گیرد  صورت 
اهداف  کلی  طور  به  می شود  تأمین  شرکت ها 

حوزه فرهنگی و اشتغال هم محقق شود.
ادامه داد: در حوزه تعاون، اشتغال و سایر  وی 
بخش ها در دوره آتی تلاش می کنیم رویکرد ما 
راهبردی  مالی،  و  حسابداری  رویکرد  جای  به 
برای  باید  کرد:  تصریح  باشد.خانی  اقتصادی 
و  افزوده  ارزش  زنجیره  تکمیل  از  استفاده 
استفاده از ظرفیت های بالقوه ای که در مجموعه 
وجود دارد برنامه جدی صورت بگیرد و معاونت 
برای  اولویت بندی  قابلیت  باید  اقتصادی  امور 
را  پیش رو  مسائل  حل  برای  بنگاه ها  هدایت 
بر  مشکلات  بر  تمرکز  جای  به  و  باشد  داشته 

دکترین حل مسئله تمرکز کند.
وی خاطر نشان کرد: طبیعتاً لازمه نقش آفرینی 
راهبردی با در دست داشتن اطلاعات راهبردی 
جز  هدف  این  قطعاً  و  است  پذیر  امکان 

برنامه های ما خواهد بود.
و  میرزایی  الله  حجت  نشست  این  ابتدای  در 
ابراهیم صادقی فر، گزارشی از مجموعه اقدامات 
انجام شده و در دست اجرای این معاونت ها در 
حوزه های اقتصادی و برنامه ریزی و اجتماعی و 

فرهنگی ارائه کردند.
با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  پایان  در 
اهدای لوح سپاس از خدمات آنان قدردانی کرد.

باید روی فرهنگ انصاف کار کنیم
خبر

برای نوآوری و خلاقیت باید 
حصر زمان و مکان را بشکنیم

 رییس مجلس شورای اسلامی راهکار رسیدن به خلاقیت و نوآوری را 
در شکستن حصر زمان و مکان و شناخت دقیق از محیط عنوان کرد 
و گفت: درک درست از روابط متقابل انسان ها می تواند سبب رسیدن 

به این هدف شود.
 »محمدباقر قالیباف« در مراسم افتتاح مرکز نوآوری و خانه خلاق قوه 
مقننه که در محل ساختمان شیخ فضل الله برگزار شد، گفت: امروز با 
دیدن جمع حاضر برای نخستین بار احساس پیری کردم چرا که بیشتر 

حاضران جوان هستند و از این موضوع خوشحالم.
رییس مجلس شورای اسلامی در این مراسم که با حضور معاون علمی 
و فناوری رئیس جمهور و جمعی از نمایندگان برگزار شد، اظهار کرد: 
نوآوری و خلاقیت دانش بنیان ها نحوه نوع نگاه دیگر به دنیا است با 
توجه به اینکه دنیا در راه گام برداشتن به سمت سبک زندگی تحولی 
همراه با علم  و مهارت ها است، بدون شک نوآوری و خلاقیت همه ابعاد 

زندگی افراد را در تحت تأثیر قرار داده است.
وی با بیان اینکه نوآوری و خلاقیت حکمرانی ها را در دنیا تغییر داده 
است، گفت: مدیریت و اداره یک مجموعه مفهوم دیگری پیدا کرده 
است. سنت ها طبق عادت مانع از ایجاد تحولات می شود و رابطه بین 

ذینفعان با عوامل مختلف تاثیر خودش را می گذرد.
قالیباف ادامه داد: تا زمانی که این مسائل سنتی هست و نفع افراد 
که  زمانی  دارد.   را  خودش  مفهوم  نوآوری  و  خلاقیت  است،  مطرح 
قدرت  تولید  حوزه  در  و  حکومت ها  قدرت ها،  سطح  در  مسائل  این 
پیدا  دیگری  معنی  قرار می گیرد  و حکمرانی  سازماندهی سیاسی  و 

می کند.
وی با بیان اینکه مهمترین کار خلاقیت این است که حصر زمان و 
مکان را بشکند، گفت: این سبب می شود همه چیز پویا، فعال و در 
حال حرکت شود. به عبارتی در زمانی خلاقیت و نوآوری در مسائل 
سیاسی و اقتصادی دنبال می شود و در زمانی دیگر حکمرانی را  در 

ساحت عمومی به آن نگاه می کند.
رییس مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: زمانی که ساختاری اداری 
که سال ها به صورت ناقص و بیش از ۱۰۰ سال قبل متولد شده را 
بررسی می کنیم، می بینیم این ساختار حسی نسبت به مسائل ندارد. به 
عبارتی وقتی می گوییم حس ندارد یعنی در اوج اینکه مطرح می شود 
کشور بی پول است،  حداقل سالی ۱۶۰ میلیارد دلار انرژی فسیلی در 

کشور هزینه  می کنیم.
وی ادامه داد: بدون شک ۵۰ درصد این انرژی ناترازی و ناعدالتی در 
مصرف دارد. یعنی دره های فقر را با آن ایجاد می کنیم که نشان می 

دهد حکمرانی نسبت به این موضوع حس ندارد.
گفت:   دارد  وجود  کشور  در  که  هایی  ناترازی  به  اشاره  با  قالیباف 
ناترازی در جذب نیرو، ناترازی در تمرکز قدرت، ناترازی در صندوق 
های بازنشستگی، ناترازی بین اختیار و مسوولیت، ناترازی مانند زمانی 
که کشور در هم در  درآمد ۱۱۰ میلیارد دلار هم در درآمد ۲۰ میلیارد 
اثر مدیریت و  از  دلار کسری بودجه و تورم دارد. یعنی هیچ حسی 

تصمیم در کشور نمی بینید.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل
 بی ثباتی افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: آمریکا عامل بخش 
مهمی از بی ثباتی و ناامنی افغانستان است.

نشست  در  کشورمان   خارجه  امور  وزیر  عبداللهیان  امیر  حسین 
آنتونیو  ریاست  به  افغانستان”  در  بشردوستانه  “وضعیت  مجازی 
سخنرانی  ایراد  به  و  شرکت  متحد  ملل  سازمان  دبیرکل  گوترش 
از سخنان خود در  امور خارجه کشورمان در بخشی  پرداخت. وزیر 
این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با یک شرایط جدید و چالش 
از  داریم که بخش مهمی  باور  و  روبرو هستیم  افغانستان  در  جدید 
عامل وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی در کشور 
ایالات  با آزمون و خطا و اشتباهات  توأم  افغانستان به سیاست های 

متحده آمریکا در این کشور برمی گردد.
اشغال  های  در سال  آمریکایی ها  اینکه  بر  تاکید  با  عبداللهیان  امیر 
را  فجایعی  کشور  این  از  شان  خروج  نحوه  در  اکنون  و  افغانستان 
آفریدند که جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در روزهای 
گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در دو سطح سیاسی و انسانی را 
مورد تصریح قرار داد و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید 
به افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات و توسعه یافته 
همه  از  متشکل  و  ملی  فراگیر  دولت  تشکیل  سایه  در  فقط  و  فقط 
امور خارجه همچنین دیدگاه  وزیر  ایجاد شود.   تواند  طرف ها می 
در  هستیم  معتقد  افزود:  و  تشریح  را  انسانی  سطح  در  کشورمان 
ابعاد انسان دوستانه، مردم ، زنان و کودکان در افغانستان در سالهای 
مواجه هستند  باری  تاسف  با وضعیت  اخیر  در هفته های  و  گذشته 
انساندوستانه  باید کمک های  و امروز جامعه جهانی موظف است و 

فوری و سریع خود را به افغانستان ارسال کند.
برای  ایران  اسلامی  جمهوری  آمادگی  اعلام  با  عبداللهیان  امیر 
به  مختلف  کشورهای  دوستانه  انسان  های  کمک  ارسال  تسهیل 
کمک  برای  ایران  اسلامی  داشت:جمهوری  اظهار  افغانستان،  سمت 
تمام  افغان  آوارگان  و  پناهندگان  جدید  موج  ورود  از  جلوگیری  به 
مرزهای خودش را باز نگه داشته تا علاوه بر ارسال کمک های انسان 
دوستانه به داخل افغانستان بتوانیم تجارت های محلی، بازارچه های 

مشترک و گذرگاه های تجاری مرزی را باز نگه داریم.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه جامعه جهانی نسبت 
به تعهدات خود در قبال رسیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
انسان دوستانه  فوری  تامین کمکهای  بر ضرورت  است  نکرده  عمل 
در  فراگیر  دولت  تشکیل  و  کشور  این  مردم  به  کمک  همچنین  و 
ارتباط  بر  تاکید  با  عبداللهیان همچنین  امیر  کرد.  تاکید  افغانستان 
کشورمان با همه طرف ها در افغانستان اظهار داشت: ما در افغانستان 
 ، فراگیر  دولت  تشکیل  بر  علاوه  که  می کنیم  دنبال  را  سیاستی 
مردم  و  بوده  شاهد  را  مخدر  مواد  و  تروریسم  از  عاری  افغانستانی 
کشورشان  سرنوشت  آینده  به  نسبت  بتوانند  خودشان  افغانستان 

تصمیم گیری کنند .

تمرکزگرایی موجب توسعه نامتوازن 
شده است

عضو هیأت رئیسه کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: 
توسعه نامتوازن کنونی به دلیل عدم توجه به ظرفیت های استانها است 
و این مهم بر اثر تمرکزگرایی رخ داده است.یعقوب رضازاده ، با اشاره به 
اهمیت تحقق تمرکززدایی در کشور، گفت: بدون شک اگر طرح آمایش 
های  بخش  در  تمرکززدایی  شاهد  شود،  اجرایی  درستی  به  سرزمین 
اسلامی  بود.نماینده مردم سلماس در مجلس شورای  مختلف خواهیم 
اظهار کرد: بدون شک می توان اذعان کرد توسعه نامتوازن به دلیل عدم 
توجه به ظرفیت های استانها است و این در حالیست که اگر مدیران 
در  یکسان  پیشرفت  باشند،  ها  اختیار در تصمیم گیری  دارای  استانی 

سراسر کشور رخ می دهد.
عهده  بر  را  گیری  تصمیم  باید  مدیران ستادی  واقع  در  داد:  ادامه  وی 
مدیران استانی بگذارند و نهایتا خودشان به نظارت بر عملکردها بپردازند.

این نماینده مردم در مجلس یازدهم با اشاره به اینکه تمرکززدایی سبب 
توسعه پایدار می شود، افزود: به عبارتی با تحقق این مهم از اتلاف منابع 

در کشور جلوگیری شده و توسعه سریع تر رخ می دهد.
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بر  حاکم  گانه  دوازده  اصول  رئیس جمهور 
نقشه ملی پیشگیری و مقابله با فساد اداری و 

اقتصادی در دولت سیزدهم را ابلاغ کرد.
در جلسه روز )چهارشنبه( هیئت دولت رئیس 
جمهور اصول دوازده گانه حاکم بر نقشه ملی 
پیشگیری و مقابله با فساد اداری و اقتصادی 
و  دولت  اعضای  به  را  سیزدهم  دولت  در 

دستگاه های اداری و اجرایی ابلاغ کرد.
یکی  دولت  هیئت  جلسه  در  رئیس جمهور 
شناسایی  را  سیزدهم  دولت  اولویت های  از 
فساد  با  مبارزه  و  اصلاح  فسادزا،  بسترهای 
سیزدهم  دولت  بنای  گفت:  و  کرد  عنوان 
فساد،  گلوگاه های  که  بوده  این  بر  ابتدا  از 
شناسایی شده و مدیران دستگاههای مختلف 
به نحوی نسبت به اصلاح و رفع این گلوگاه ها 
اقدام کنند که زمینه های بروز فساد در نظام 

اداری به طور کامل زدوده شود.
وی افزود: پیشگیری از فساد به طور مشخص 
وظیفه دولت و رسیدگی به پرونده های تشکیل 
شده در این رابطه بر عهده قوه قضاییه است. 
فساد  بروز  از  دارند  وظیفه  دولتی  مدیران 
پیشگیری کنند تا ورودی پرونده های مفاسد 

به قوه قضاییه کاهش یابد.
به  ورود  ابتدای  از  اینکه  به  اشاره  با  رئیسی 
پیشگیری  برای  بر عزم خود  انتخابات  عرصه 
و مقابله با فساد  تاکید داشته ام، اظهار داشت: 
پیش از آغاز به کار رسمی دولت، نشستی با 
نمایندگان دستگاههای نظارتی سه قوه و سایر 
بخش های مرتبط درباره شناسایی گلوگاه های 

و  کردم  برگزار  مختلف  نهادهای  در  فسادزا 
از  خود  گزارش های  دستگاهها  این  شد  قرار 
بسترهای فسادخیز را به دولت ارائه کنند که 
این گزارش چندی قبل به دست دولت رسید 
قرار  اختیار کارگروهی  برای جمع بندی در  و 

گرفت.
مذکور  کارگروه  جلسات  در  داد:  ادامه  وی 
خاص  وظایف  درباره  دستورالعمل هایی 
و  پیشگیری  زمینه  در  مختلف  دستگاه های 
مقابله با فساد در قالب »نقشه ملی پیشگیری و 
مقابله با فساد اداری و اقتصادی« تهیه شد که 
اصول حاکم بر این نقشه ملی امروز ابلاغ شد.

اصول ۱۲ گانه حاکم بر نقشه ملی پیشگیری 
و مقابله با فساد اداری و اقتصادی به این شرح 

است:
اطلاعات؛  ی  ارایه  و  تولید  شفاف سازی:   -۱
صحیح، دقیق، به موقع و مرتبط به مراجع ذی 
صلاح و مردم به ویژه در حوزه ی فعالیت های 

اقتصادی و تامین اشراف دولت
بخش  تفکیک  منافع:  تعارض  مدیریت   -۲
عمومی و خصوصی، بستن درب های گردان و 
اتخاذ تدابیر موثر در پیشگیری از شکل گیری 
حقوقی  و  حقیقی  اشخاص  منافع  تعارض 
توسط  تاسیسی  تعاونی های  یا  و  )شرکتها 
دستگاه های اجرایی که ارایه بخشی از خدمات 

به آنها واگذار شده است(
نهادینه  همگانی:  نظارت  و  فرهنگ سازی   -۳
کردن فسادستیزی، رشد فرهنگ پاسخ گویی 
ظرفیت  از  گیری  بهره  مسئولیت پذیری،  و 

از  جلوگیری  و  فساد  با  مبارزه  در  رسانه ها 
تقویت  و  جامعه  در  مخرب  روانی  عملیات 
طلبیدن  مشارکت  به  با  عمومی  حساسیت 
از  حمایتی  زیرساخت های  توسعه  و  مردم 
افشا کنندگان فساد و فراهم کردن زمینه های 

نظارت همگانی
۴- متناسب سازی ساختار و تشکیلات دولت: 
دولت  اندازه ی  نامتوازن  رشد  از  جلوگیری 
فرایندهای  و  ساختارها  پیچیدگی  کاهش  و 
نظام  بخشی  اثر  و  آمدی  کار  افزایش  اداری، 
و  حمایتی  هدایتی،  نقش  تقویت  و  اداری 

نظارتی دولت
شایسته  نظام  استقرار  گزینی:  شایسته   -۵
گزینی و انتصاب مدیران کار آمد، فسادستیز 
نظام  مختلف  سطوح  و  لایه ها  در  انقلابی  و 
رفع  و  انسانی  نیروی  توانمند سازی  و  اداری 
در  صلاحیت  صاحب  انسانی  نیروی  کمبود 
تصدی مناصب دولتی همراه با تقویت فرهنگ 

فسادستیزی در آنها
۶- سهولت فرایندها: بازنگری در نظام مجوزها 
و استعلام های دولتی با رویکرد حداقل سازی 
لزوم صدور مجوزها، شفاف سازی فرایندها، به 
روز رسانی صدور استعلام ها؛ تصدیق و اصالت 
سنجی اسناد از مراجع صدور و برقراری پیوند 

ارتباطی بین دستگاه های ذیربط
فناوری  از  گیری  بهره  الکترونیک:  دولت   -۷
دولت  استقرار  و  تکمیل  ویژه  به  اطلاعات 
مواجهه  رساندن  حداقل  به  و  الکترونیک 
و  گیرنده  خدمت  و  دهنده  خدمت  حضوری 

و شکل  دولتی  واحد خدمات  پنجره ی  ایجاد 
دهی دولت هوشمند با لحاظ کردن تعاملات 

آن با سایر بخش ها
و  ارزش  زنجیره ی  رویکرد  توسعه   -۸
کردن  کوتاه  هدف  با  تامین  زنجیره های 
فاصله ی بین تولید کننده و مصرف کننده ی 
و  کالاها  گذاری  قیمت  نظام  اصلاح  و  واقعی 
هدفمند  بهبود  و  اصلاح  و  عمومی  خدمات 
)رانت(  ویژه  امتیازات  رفع  و  یارانه ها  سازی 

ساختاری
۹- حمایت از فعالیت سالم: احترام گذاشتن به 
ثروت آفرینان و فعالان اقتصادی سالم و فراهم 
در  آن ها  فعالیت های حداکثری  زمینه  کردن 
و  ازمدیران  صیانت  و  اقتصاد  واقعی  بخش 

کارکنان پاک دست و فسادستیز 
۱۰- تقویت اشراف: یکپارچه سازی اطلاعات 
در نظام مالی و اقتصادی کشور و بهره گیری از 
روشهای نوین تحلیل داده برای افزایش توان 

پیش بینی و پیش گیری
از  گیری  بهره  کارآمد:  و  موثر  نظارت   –۱۱
فناوری های یکپارچه، برخط و هوشمند برای 
افزایش اثر بخشی نظارت ها و حذف بسترهای 
فساد زا و طراحی سازوکار حساس و هوشمند 
در برابر عدم فعل های مقامات و کارکنان دولت 

که زمینه ساز بروز فساد است
۱۲- برخورد قاطع، دقیق و موثر: بازدارندگی 
و جلوگیری از تمایل افراد به فساد و بازنگری 
با رویکرد  در  فرایندهای رسیدگی و مجازات 

سرعت، دقت، قاطعیت در مقابله با فساد

از سوی رئیس جمهور؛

اصول ۱۲ گانه مقابله با فساد اداری و اقتصادی در دولت ابلاغ شد



اقتصاد
اخبار

ساداتی نژاد: عرضه برنج خارجی در 
صورت نیاز بازار تداوم می یابد

 وزیر جهاد کشاورزی گفت: در صورت نیاز، عرضه برنج خارجی از 
سوی شرکت بازرگانی دولتی برای مدیریت بازار ادامه خواهد داشت.

به نقل  از وزارت جهاد کشاورزی، »سیدجواد ساداتی نژاد« در نشست 
مشترک با جمعی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی در خصوص 
موضوع تنظیم بازار کالاهای اساسی، افزود: در این نشست گزارشی از 
نحوه تأمین و تنظیم بازار کالاهای اساسی به نمایندگان ارائه و دغدغه 

نمایندگان در خصوص بازار کالاهای اساسی شنیده شد.
تاثیر اعتماد به تشکل ها و کاهش قیمت مرغ 

متبوع  وزارتخانه  تلاش  تمام  اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
مدیریت بازار با کمک انجمن ها و تشکل های بخش کشاورزی است، 
اظهارداشت: جلسه  ای هم با تشکل های بخش کشاورزی در همین 
راستا برگزار شد که این جلسات را استمرار خواهیم داد؛ اعتقاد داریم 

ظرفیت و قدرت تشکل ها باید در تنظیم بازار به کار گرفته شود.
وی تصریح کرد: طی یک هفته گذشته، اثر اعتماد به تشکل های بخش 
کشاورزی به ویژه در بحث تعدیل قیمت مرغ را می توان ملاحظه کرد.

کالاهای  از  دیگر  یکی  که  نیز  برنج  بحث  در  گفت:  نژاد  ساداتی 
اساسی مهم برای مردم است و یکی از اصلی ترین دغدغه های امروز 
از  برنج خارجی  نیاز همچنان عرضه  بود، در صورت  نیز  نمایندگان 
سوی شرکت بازرگانی دولتی را استمرار خواهیم داد تا قیمت برنج 

در بازار کنترل شود.
وزیر جهاد کشاورزی یادآور شد: البته به دلیل خشکسالی ها در تولید 
برنج ایرانی ۱۸ درصد کاهش تولید را شاهد خواهیم بود. قیمت برنج 
به دلیل وضعیت عرضه و تقاضا افزایش داشته است، اما قیمت برنج 

خارجی را در بازار کنترل خواهیم کرد.
 به تازگی دولت برای حمایت از مصرف کنندگان و تعدیل قیمت برنج 
در بازار به دلیل ممنوعیت فصلی واردات، به عرضه ۱۰۰ هزار تن برنج 

از ذخیره احتیاطی شرکت بازرگانی دولتی ایران اقدام کرد.

اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات    وزیر 
برخی  همچنان  متأسفانه  کرد:  تأکید 
به  را  اطلاعات  ملی  شبکه  کشور،  در 
معنای قطع دسترسی با شبکه جهانی 
اینترنت می دانند. باید به اطلاع عموم 
مردم رساند که هیچ کسی با راه اندازی 
و تکمیل شبکه ملی اطلاعات به دنبال 

قطع شبکه جهانی اینترنت نیست.
و  ارتباطات  وزارت  از  نقل   به  
پور«  زارع  »عیسی  اطلاعات،  فناوری 
فعالان  با  دیدار  در  ارتباطات  وزیر 
و  ارتباطات  عرصه  خصوصی  بخش 
ابزار  این که  بابیان  اطلاعات،  فناوری 
آن چه  و  کشور  مشکلات  بیشتر  حل 
فناوری  دارد  وجود  چالش  به عنوان 
اعتقاد  به  افزود:  است،  اطلاعات 
اقتصادی،  همه مشکلات  کارشناسان، 
اشتغال  معضل  حل  حتی  و  فرهنگی 
پایه و عمدتا  با راهکارهای فناوری  را 
حل  می توان  پایه  اطلاعات  فناوری 

کرد.
به عنوان  ما  اگر  بنابراین  افزود:  وی 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت 
فناوری  حوزه  در  که  همه کسانی  و 
دست به دست  هستند  فعال  اطلاعات 
کشور  مشکلات  می توانیم  دهیم،  هم 
بالا  سرعت  و  کم  بسیار  هزینه  با  را 
نقش  رابطه  این  در  که  کنیم  حل 
است.  کلیدی  بسیار  خصوصی  بخش 
این  پیشران  بخش خصوصی می تواند 
خود  ظرفیت های  تمام  و  باشد  حوزه 
در  اهداف مان  به  تا  بیاورد  پای کار  را 
حل مشکلات کشور از طریق فناوری 

اطلاعات دست پیدا کنیم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
اینکه  بر  تأکید  با  دیگر  بار  ادامه  در 
ارتباطات  وزارت  برنامه  محوری ترین 
سال  چهار  در  اطلاعات  فناوری  و 
پیش رو، تکمیل شبکه ملی اطلاعات 
اطلاعات  ملی  شبکه  گفت:  است، 
در  کشور  خصوصی  بخش  می تواند 
را  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  حوزه 
ارزش  زنجیره  در  آورد.  در  به حرکت 
تمام  برای  جا  اطلاعات  ملی  شبکه 
کسانی که در بخش خصوصی فعالیت 
فعالیت شان  که  دارد  وجود  می کنند 
بتوانند در دایره  و  برابر کنند  را چند 
رفع نیازهای شبکه ملی اطلاعات کار 

کنند.
به  از فضاسازی ها نسبت  انتقاد  با  وی 
متأسفانه  گفت:  اطلاعات،  ملی  شبکه 

همچنان برخی در کشور، شبکه ملی 
قطع دسترسی  معنای  به  را  اطلاعات 
می دانند.  اینترنت  جهانی  شبکه  با 
که  رساند  مردم  عموم  اطلاع  به  باید 
هیچ کسی با راه اندازی و تکمیل شبکه 
شبکه  قطع  دنبال  به  اطلاعات  ملی 

جهانی اینترنت نیست.
اعتقاد من در حال  به  افزود:  زارع پور 
حاضر حفظ استقلال کشور در فضای 
مجازی یک اصل است. البته استقلال 
در فضای مجازی به معنای قطع ارتباط 
با جهان نیست. استقلال به معنای این 
دست  با  و  مقتدرانه  ارتباط  که  است 

برتر با جهان داشته باشیم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
برخی  حذف  به  اشاره  با  ادامه  در 
گوگل پلی،  از  ایرانی  برنامک های 
ما  اگر  اخیر،  گفت: در همین ماجرای 
توزیع  و  انتشار  زیرساخت های  یا  ابزار 
نداشتیم  را  خودمان  اپلیکیشن های 
الان با مشکلات جدی روبرو می شدیم 
با مشکل روبرو  و هزاران کسب و کار 
ابزار  ما  اکنون  درحالی که  شدند؛  می 
مناسب را در اختیار داریم و با دست پر 
می توانیم مذاکره کنیم و معطل دیگران 
نیستیم تا برای ما تعیین تکلیف کنند 

و این مایه خوشحالی است.
وی افزود: این در حالی است که برخی 
بسیاری  در  پلتفرم ها  و  اپلیکیشن ها 
اروپایی،  کشورهای  به ویژه  کشورها  از 
خود  تسخیر  به  را  مجازی  فضای 
آن ها  حکمرانی  به نوعی  و  درآورده اند 

در این فضا با مشکل مواجه شده است؛ 
درحالی که ما در کشورمان و به پشتوانه 
این زمینه ها احساس  جوانان نخبه در 
نگرانی نداریم و این هم نتیجه تدابیری 
و  شده  اندیشیده  درگذشته  که  است 

جای تقدیر و تشکر دارد.
پیگیری  که  کرد  تاکید  زارع پور 
استیفای حقوق این کسب و کارها در 
این  المللی در دستور کار  بین  مجامع 

وزارتخانه قرار دارد.  
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
در  اگر  اینکه  بیان  با  ادامه  در 
تصمیم گیری ها، بخش خصوصی حضور 
داشته باشد قطعاً ریل گذاری های غلط 
ما  مشکل  گفت:  می شود،  اصلاح  هم 
در  اوقات  گاهی  که  است  این  مدیران 
پشت درهای بسته بدون آنکه خودمان 
تولیدکننده  یا  مصرف کننده  جای  را 
قرار دهیم تصمیم می گیریم، بعد هم 
مصوب  چرا طرح های  که  داریم  گلایه 

ما اجرایی نمی شود.
وزارت  جدید  دوره  در  ما  افزود:  وی 
نقش  اطلاعات،  فناوری  و  ارتباطات 
تصمیم  در  را  خصوصی  بخش 
در  و  کرد  خواهیم  پررنگ  ها   گیری 
تصمیم گیری ها سعی مان بر این خواهد 
خصوصی  بخش  نظرات  از  که  بود 
نهایت مجری  استفاده کنیم؛ چون در 
توسط  تدوین شده  سیاست گذاری های 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت 
حوزه  این  فعالان  و  خصوصی  بخش 

خواهند بود.

در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
به دغدغه فعالان بخش  اشاره  با  ادامه 
از  »حمایت  طرح  به  نسبت  خصوصی 
حقوق کاربران و خدمات پایه کاربردی 
در  هیچ کسی  گفت:  مجازی«  فضای 
فضای  که  نیست  این  به  قائل  کشور 
مجازی باید رها باشد چون همه زندگی 
و  است  خورده  گره  فضا  این  به  مردم 
در  فضا  این  در  مردم  حقوق  پیگیری 
امکان  کامل  صورت  به  فعلی  شرایط 
پذیر نیست. ولی نظام مند کردن این 
ایجاد مشکل برای  نباید منجر به  فضا 
عموم  نگرانی  مایه  و  کارها  و  کسب 

مردم شود.  
نسبت  من  بنابراین  داد:  ادامه  زارع پور 
نمی کنم  نگرانی  احساس  این طرح  به 
میان  خوب  تعامل  با  معتقدم  چراکه 
مجلس، دولت و همه فعالان این حوزه،  
فضای  کردن  نظام مند  ضمن  می توان 
مجازی کشور، دغدغه های فعالین این 
بخش را هم مرتفع کرد و در نهایت این 
فضای  بیشتر  بالندگی  به  منجر  طرح 

مجازی کشور شود.  
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: 
بار دیگر تأکید می کنم که ما در کنار 
بخش خصوصی هستیم و سعی مان بر 
برای  تصمیماتمان  تمام  که  است  این 
تلاشمان  تمام  کند.  ایجاد  مزیت  شما 
به  ریل گذاری ها  که  می کنیم  را 
از  را  باشد که حداکثر استفاده  سمتی 
ظرفیت های فناوری برای کشور بکنیم 

تا مشکلات کشور را حل کنیم.

با ایجاد شبکه ملی اطلاعات به 
دنبال قطع اینترنت نیستیم

گزارش

رفع تنگناهای اقتصادی مردم با 
بودجه ریزی برنامه محور

اقتصادی  جهت  از  مردم  گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس   
در تنگنا قرار گرفته اند، بنابراین همه برنامه ها باید برای رفع این 
تنگناها بوده و الگوی بودجه ریزی اقتصادی مبتنی بر برنامه و با 
محوریت رشد اقتصادی باشد تا اثربخشی لازم را در زندگی مردم 

و کشور پیدا کند.
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  اطلاع رسانی،  مرکز  گزارش   به 
سازمان برنامه و بودجه »مسعود میرکاظمی« با بیان اینکه هدف 
داشت:  اظهار  رود،  بالا  مردم  تمامی  رفاه  که سطح  است  این  ما 
همه  بنابراین  گرفته اند،  قرار  تنگنا  در  اقتصادی  جهت  از  مردم 
برنامه ها باید برای رفع این تنگناها باشد. باید الگوی بودجه ریزی 
اقتصادی مبتنی بر برنامه و با محوریت رشد اقتصادی باشد و از 
پروژه محوری به سمت اقتصاد محوری حرکت کرد تا اثربخشی 

لازم را در زندگی مردم و کشور پیدا کند.
وی با تأکید بر اینکه هر چه سریع تر باید با مشارکت همه استان ها 
و دستگاه های ذیربط ساختار جدید بودجه ترسیم و نهایی شود، 
ادامه داد: باید جایگاه توسعه استان در تمامی بخش ها با توجه به 
این  تعیین  با  نتایج پروژه آمایش سرزمین مشخص شود. سپس 
نقش و جایگاه، شاخص های اقتصادی هدف گذاری و محقق شود.

است  لازم  اینکه  به  اشاره  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
راهبردهای  داشت:  اظهار  کرد  اصلاح  را  توسعه ای  راهبردهای 
مانده  بجای  میراث  که  نفتی  درآمدهای  توزیع  بر  مبتنی  توسعه 
از آغاز دولت های سازندگی در کشور است بدون انجام مطالعات 
روز  به  روز  را  اقتصادی  وضعیت  توسعه ای  رویکردهای  عمیق 
پیچیده تر و سخت تر کرده است که عزم دولت سیزدهم در اصلاح 

این راهبردها خواهد بود.
معاون رئیس جمهوری افزود: در کشور، از نظر زیرساخت ها اقدامات 
ماندگاری شده و یا در حوزه علم و فناوری پیشرفت های خوبی به 
وجود آمده، اما این اثر بخشی لازم را در افزایش رشد اقتصادی به 
ارمغان نیاورده است.  برای اثربخش کردن زیرساخت های موجود 
لازم است در »سیاست های کلان راهبردی توسعه« بازنگری شود.

میرکاظمی ادامه داد: اساس کار این است که در جهت گیری های 
اقتصادی  با روش های علمی، رشد  بتوان  و  بازنگری شود  توسعه 
و  تولید  بخش  هر  روی سهم  و سپس  محاسبه  استان  هر  در  را 
خدمات به تفکیک حوزه های مختلف تا سطح شهرستان با تعیین 

وظایف هر بخش تمرکز کرد.
اینکه در بودجه سال  بر  با تأکید  برنامه و بودجه  رئیس سازمان 
۱۴۰۱ باید شاخص های کلان اقتصادی هدف گیری شود، تصریح 
کرد: در بخش صنعت، خیلی از استان ها ظرفیت بالایی دارند که 
و  این ظرفیت ها  از  نحوی  به  باید  گیرد.  قرار  استفاده  مورد  باید 
تبدیل بسیاری از دارایی های غیر مولد برای پشتیبانی این برنامه ها 
شکل  نحوه  جزیی،  مؤلفه های  ماهانه  کنترل  با  که  کرد  استفاده 
گیری شاخص های کلان تحت نظارت و کنترل درآید تا اطمینان 

حاصل شود که به تحقق شاخص های کلان نزدیک شویم.
بودجه سال ۱۴۰۱  ابتدای سومین جلسه ستاد  گفتنی است در 
کل کشور، گزارشی از وضعیت  طرح ها و پروژه های عمرانی ارائه و 
سپس اعضای ستاد بودجه سال ۱۴۰۱، اولویت های بودجه، منابع 
شد  مقرر  و  مطرح  عمرانی  طرح های  بر  نظارت  نحوه  و  موجود 
الگوی بودجه ریزی اقتصادی مبتنی بر شاخص های کلان اقتصادی 

کشور در کارگروه های تشکیل شده تدوین شود.

قرارداد راهبری بزرگ ترین خط لوله اتیلن 

جهان امضا شد
 قرارداد بهره برداری، تعمیر و نگهداری خط لوله اتیلن غرب به 
عنوان بزرگ ترین خط لوله اتیلن جهان بین شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی به عنوان مالک خط و شرکت راه اندازی و بهره برداری 

صنایع نفت )اویکو( به عنوان پیمانکار امضا شد.
غرب  اتیلن  لوله  خط  نگهداری  و  تعمیر  بهره برداری،  قرارداد   
به عنوان نخستین قرارداد در نوع خود که شامل خطوط لوله و 
ایستگاه های تقویت فشار در صنعت نفت است با حضور »بهزاد 
پتروشیمی، »منوچهر  محمدی« مدیرعامل شرکت ملی صنایع 
محمدی« مدیرعامل شرکت اویکو، »عبدالحسین بیات« قائم مقام 
مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی و تعداد دیگری از مدیران 

نفتی به صورت یکپارچه به پیمانکار بخش خصوصی واگذار شد.
شرکت ملی صنایع پتروشیمی از تابستان ۱۳۹۹ و پس از واگذاری 
خط لوله اتیلن غرب به این شرکت، ضمن تداوم توسعه هم سو با 
وظایف حاکمیتی خود و به منظور حفظ و گسترش سرمایه های 
کرد  برگزار  مناقصه  پتروشیمی  صنعت  زیرساخت های  و  ملی 
پیمانکار  به عنوان  امسال  مردادماه  اویکو  شرکت  سرانجام  که 

بهره برداری، تعمیر و نگهداری این خط لوله ملی مشخص شد.
خط لوله اتیلن غرب باوجود اینکه از سوی دولت ساخته شد و در 
سال ۱۳۹۱ به بهره برداری رسید، هم زمان با واگذاری مجتمع های 

پتروشیمی به بخش خصوصی واگذار شد.
و  نظارتی  نهادهای  همکاری  با  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت 
دیگر مبادی ذی ربط از سال ۱۳۹۷، به منظور صیانت از بیت المال، 
بخش  با  مالی  شفاف  و  منطقی  رابطه  ایجاد  ضمن  کرد  تلاش 
لوله  این خط  نگهداری  و  تعمیر  بهره برداری،  وظیفه  خصوصی، 

را به عهده گیرد.
برون سپاری تولید در صنعت نفت شکل بگیرد

بهره برداری  و  راه اندازی  شرکت  مدیرعامل  طاهری«  »منوچهر 
صنایع نفت )اویکو( نیز در این مراسم با بیان اینکه خط لوله اتیلن 
غرب از پنج فرهنگ مختلف کشور عبور می کند، افزود: شرکت 
اویکو در زمینه راه اندازی، تعمیر و نگهداری پیشینه طولانی دارد.

وی ادامه داد: مهمترین اقدامات این شرکت راه اندازی و بهره برداری 
و  و ۲۱  و ۲۰  و ۱۸  فازهای ۱۷  خلیج فارس،  ستاره  پالایشگاه 
پالایشگاه های هفتم و هشتم، راهبری میدان نفتی آزادگان شمالی 

و غیره بوده است.
طاهری با بیان اینکه اغلب کارفرمایان تمایل و جسارت برون سپاری 
راه اندازی و بهره برداری طرح های خطوط لوله و خطوط انتقال را 
ندارند، گفت: این نخستین مورد در زمینه خطوط لوله است. وی 
با بیان اینکه تولید پایدار بسیار مهم است، اظهار داشت: این مدل 
قراردادها به دلیل کوتاه مدت و حجمی بودن به اهداف تولید پایدار 
نمی رسد و رفت و آمد پیمانکاران اجازه فعالیت های زیرساختی 
بحث  کرد:  امیدواری  ابراز  اویکو  مدیرعامل شرکت  نمی دهد.  را 
برون سپاری تولید نیز در بین کارفرمایان صنعت شکل بگیرد و 
شاهد آن باشیم و در این راه به دنبال مدل قراردادی هستیم تا با 

این مضمون تدوین شود.
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افزایش ۴ درصدی تولید کنسانتره آهن 
تا پایان مردادماه

 سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( اعلام کرد: 
سال  نخست  ماهه  پنج  در  بزرگ  شرکت های  آهن  کنسانتره  تولید  میزان 

۱۴۰۰، بیش از چهار درصد افزایش یافت.
از  ایمیدرو، ۱۰ شرکت بزرگ تولیدکننده کنسانتره سنگ آهن  از  به  نقل  
ابتدای فروردین تا پایان مرداد ۱۴۰۰، نزدیک به ۲۱ میلیون و ۱۹۵ هزار و 
۲۹۰ تن تولید کردند. این رقم در مدت مشابه سال ۹۹، حدود ۲۰ میلیون و 
۳۷۳ هزار و ۳۱۸ تن بود.از این میزان، شرکت های »گل گهر« هفت میلیون و 
۲۲۰ هزار و ۷۳۹ تن، »چادرملو« پنج میلیون و ۱۲۸ هزار و ۶۷۹ تن، »توسعه 
معادن و صنایع معدنی خاورمیانه« ۲ میلیون و ۲۵۸ هزار و ۹۷۷ تن، »گهر 
زمین« یک میلیون و ۹۶۰ هزار و ۵۱۱ تن، »مرکزی« یک میلیون و ۶۴۷ 
هزار و ۱۶۴ تن، »توسعه فراگیر سناباد« ۸۹۱ هزار و ۹۸۹ تن، »اپال پارسیان 
»صنایع  تن،  و ۵۲۶  هزار  »صبانور« ۴۹۲  تن،  و ۴۸۱  هزار  سنگان« ۹۳۲ 
معدنی فولاد سنگان« ۴۵۶ هزار و ۴۰۰ تن و »جلال آباد« ۲۰۵ هزار و ۸۲۴ 

تن کنسانتره آهن تولید کردند.
در پنج ماهه نخست امسال، شرکت های بزرگ ۶ میلیون و ۷۷۹ هزار و ۶۶۲ 
تن کنسانتره به شرکت ها ارسال کردند که در مقایسه با رقم مدت مشابه سال 
۹۹ )هفت میلیون و ۳۵۷ هزار و ۵۶۴ تن(، حدود هشت درصد کاهش نشان 

می دهد.

عضو کمیسیون جهش تولید تاکید کرد؛

حذف امضاهای طلایی با تصویب طرح تسهیل مجوزهای کسب و کار در مجلس
نماینده مجلس با اشاره به معیار صلاحیت علمی 
برای پذیرش در مشاغل حرفه ای گفت: در طرح 
تسهیل ۷۰ درصد میانگین نمرات یک درصد برتر 
آزمون معیار قرار گرفته است که مانع از ورود افراد 

بی کیفیت می شود.
برنامه تهران ۲۰ شبکه پنج سیما با حضور احسان 
ارکانی، عضو کمیسیون ویژه جهش تولید و سید 
کاظم دلخوش اباتری سخنگوی کمیسیون قضائی 
آنتن  روی  بر  زنده  صورت  به  مجلس  حقوقی  و 
رفت و در آن پیرامون طرح تسهیل صدور برخی 
مجوزهای کسب و کار بحث و تبادل نظر صورت 

گرفت.
اهمیت  توضیح  در  ارکانی  برنامه  این  ابتدای  در 
طرح تسهیل صدور مجوزها گفت: فرآیند پیچیده 
یکی  عنوان  به  این سال ها  تمام  در  صدور مجوز 
است.  می شده  شناخته  کشور  در  تولید  موانع  از 
و  مجوزها  فرسایشی  دریافت  این  از  پیش  تا 
که حتی سرمایه گذاران  باعث می شد  استعلام ها 
از سرمایه گذاری در حوزه تولید پشیمان شوند و 

به سمت کارهای بی دردسری مثل دلالی برود.
وی خاطر نشان کرد: مقرر شده است که کسب و 
کارها در این طرح به دو دسته ثبت محور و تأیید 
محور تقسیم می شوند. یک دسته مجوزهای ثبت 
محور است که بیشتر کسب و کارها عمدتاً در این 
دسته قرار می گیرند. بعد از چهار ماه از لازم الاجرا 
شدن این قانون به صرف ثبت اطلاعات متقاضی 
اتوماتیک  صورت  به  افراد  مجوز  سامانه،  این  در 

صادر گردد.
دیگری  دسته  به  اشاره  با  مجلس  نماینده  این 
با  که  کاری  و  هر کسب  کرد:  عنوان  مجوزها  از 

سلامت مردم و ملاحظات امنیتی سر و کار دارد 
یا نیاز به زمینی دارد که متعلق به منابع طبیعی 
بدهد،  کاربری  تغییر  را  آن  تا  است  نیاز  و  است 
باید مجوز تأیید محور بگیرد و این مجوز هم از 
می شود.  صادر  کار  و  کسب  واحد  پنجره  مسیر 
بر این اساس پس از سه ماه از لازم الاجرا شدن 
ثبت می شود  سامانه  در  این مجوزها  قانون،  این 
و دستگاه زیربط باید یک تأییدیه برای متقاضی 
مجوز صادر کند که البته تعداد کمی از مجوزها 

تأیید محور خواهند بود.
ارکانی در تأیید کارآمدی این طرح بیان کرد: این 
امضاهای  مانند  موضوعاتی  می شود  باعث  طرح 
طلایی که در این سال ها در زمینه دریافت مجوز 
از  بود  کرده  ایجاد  انحصار  و  رانت  کار،  و  کسب 

بین برود.
وی با تأکید بر ضرورت نقش آفرینی مجلس در 
سال های  در  گفت:  مجوز  صدور  فرایند  اصلاح 
این  تغییر  برای  دولت  سمت  از  تلاشی  گذشته 
فرایند صدور مجوز صورت نگرفته است زیرا ذی 
نفعان امضاهای طلایی خود مدیران دولتی و حتی 
به  رغبتی  که  است  طبیعی  پس  هستند  قضائی 
مجوزها  در صدور  اختیارات خود  دادن  از دست 

نداشته باشند.
عضو کمیسیون جهش تولید اضافه کرد: با توجه 
بود که  دولت، ضروری  در  اراده لازم  نداشتن  به 
مجلس به موضوع ورود کند و منتظر لایحه دولت 

برای حل معضل صدور مجوز نماند.
ارکانی با اشاره به بحث انحصار در آزمون وکالت و 
سردفتری و تلاش برای رفع این انحصار در طرح 
استدلال  مهم ترین  کرد:  بیان  مجوزها  تسهیل 

مخالفان این طرح به خصوص در بحث سردفتران 
است.  پذیرفته شدگان  سواد  افت سطح  وکلا،  و 
در حالی که در طرح تسهیل ۷۰ درصد میانگین 
گرفته  قرار  معیار  آزمون  برتر  درصد  یک  نمرات 

است که مانع از ورود افراد بی کیفیت می شود.
وی عنوان کرد: در حال حاضر قبولی در آزمون هایی 
مانند آزمون وکالت به صورت سهمیه ای است و 
کانون وکلا تصمیم می گیرد تعداد محدودی در هر 
سال پذیرفته شود حتی اگر افراد بیشتری شایسته 
وکالت باشند در حالی که در دنیا کمتر کشوری 
مانند ایران وجود دارد که نظام پذیرش وکیل در 

آن سهمیه ای و عددی باشد.
این عضو کمیسیون ویژه جهش تولید گفت: ایجاد 
محدودیت های زیاد برای ورود به مشاغل حرفه ای 
مانند وکالت در حالی صورت می گیرد که به ازای 
هر ده هزار پرونده در ایران تنها ۶۷ وکیل وجود 
دارد در حالی که برخی در کشورهای عضو جی 

بیست ۳۴۲ وکیل است.
افرایش  با اشاره به تأثیر کمبود وکیل بر  ارکانی 
چون  کرد:  نشان  خاطر  قضائیه  قوه  پرونده های 
رایج  آن  از  استفاده  و  کم  ایران  در  وکیل  سرانه 
نیست تعداد زیادی پرونده تشکیل و به قوه قضائیه 
ارجاع می شود در حالی که اگر وکالت ارزان بود 
برای یک پرونده ساده مبالغ زیادی  نبود  و لازم 
را بپردازند، مردم به استفاده از وکیل رغبت پیدا 

می کردند.
وی در تکمیل توضیح خود افزود: اگر بازار وکالت 
رقابتی شود هزینه های وکیل گرفتن کاهش پیدا 
می کند و خود این باعث استقبال بیشتر مردم از 

وکیل و از طرفی رونق بازار کار وکالت می شود.
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وزیر راه: برای تولید مسکن از 
فناوری های جدید استفاده می شود

وزیر راه و شهرسازی گفت: باید در بخش انبوه سازی و تولید مسکن از فناوری های 
جدید استفاده کنیم. »رستم قاسمی« در حاشیه بازدید از بیست و یکمین نمایشگاه 
بین المللی صنعت ساختمان در جمع خبرنگاران، افزود: شاهد آن هستیم که محصولات 
خوبی از جمله فناوری های نوین صنعت ساختمان در این نمایشگاه به نمایش گذاشته 
شده است. وی ادامه داد: نکات مهمی که به عنوان شاخصِ توسعه در صنعت ساختمان 
شناخته می شوند؛ کیفیت سرعت و قیمت هستند. وجود این سه شاخص می تواند ما را 
به هدفی که دنبال آن هستیم برساند و امروز شاهد بودیم که محصولات ارائه شده در 

این نمایشگاه بخشی از این شاخص را دارا هستند.
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اجتماعی
خبر

همکاری پلیس و شورای شهر درباره 
مسائل اجتماعی و امنیتی

امنیت،  بحث  درباره  گفت:  پایتخت  پلیس  رییس 
در  باید  حتما  پلیس  و…  اجتماعی  مسائل  ارامش، 

کنار شورای شهر و شهرداری باشد.
 سردار حسین رحیمی رییس پلیس پایتخت درباره 
جلسه هم اندیشی با اعضای شورای شهر تهران اظهار 
کرد: امروز توفیق داشتیم که نشست صمیمانه ای را 
با نمایندگان مردم داشته باشیم، درباره بحث امنیت، 
در  باید  پلیس حتما  و…  اجتماعی  مسائل  آرامش، 
اعلام  باشد همچنین  و شهرداری  کنار شورای شهر 
جدید  شورای  خدمت  در  قدرت  تمام  با  که  کردیم 
هستیم و برنامه ها و طرح های این عزیزان را حمایت 

می کنیم.
وی ادامه داد: موضوعاتی همچون ترافیک، امنیت و 
ساخت کلانتری که می تواند موجب ارتقا امنیت شود 
را مطرح کردیم و جلسه بسیار خوبی بود، دیدگاه های 
ارزشمندی اعضای شورای شهر تهران داشتند و مقرر 
شد در بحث مبارزه با موادمخدر، اصلاح فرایند ها و… 
اتفاقاتی را رقم بزنیم.رییس پلیس پایتخت تصریح کرد: 
در آستانه سال تحصیلی جدید هستیم و در ۶ ماه دوم 
ترافیک بیشتر می شود و آلودگی هوا را خواهیم داشت 
هم  موضوعات  این  برای  هم  کنار  در  شد  مقرر  که 
افزایی مناسبی داشته باشیم.سردار رحیمی افزود: این 
موضوعات  در  پلیس  اثربخش  اقدامات  شامل  جلسه 
حمایت های  همچنین  و  اجتماعی  مسائل  و  امنیت 

همه جانبه شورای شهر تهران بود.
وی گفت: منتظر ستادملی کرونا برای سال تحصیلی 
جدید هستیم و آمادگی خود را اعلام کردیم، در حال 
حاضر پلیس راهور در حوزه آموزش رانندگان سرویس 
گذشته  روز  است،  داده  انجام  را  کار هایی  مدارس 
درباره این موضوع جلسه ای درون سازمانی داشتیم و 
تصمیمات خوبی گرفته شد، اما منتظر نظر ستادملی 

کرونا و وزارت اموزش و پرورش هستیم.

 رئیس قوه قضاییه با تأکید حذف بسترها و گلوگاه های 
فساد گفت: بسیاری از پرونده ها که به آسیب های جدی 
منتهی شده از زمین نشأت می گیرد که در اختیار دولت، 
وزارت راه و مسکن و منابع طبیعی قراردارد و به بهانه های 
ایجاد  باعث  و  می گیرد  قرار  دیگران  اختیار  در  مختلف 

شکاف بزرگ بین غنی وفقیر می شود.
به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین 
محسنی اژه ای روز دوشنبه در جلسه شورای عالی قضایی 
حجت الاسلام والمسلمین  مرحوم  درگذشت  تسلیت  با 
سید احمد زرگر رئیس دادگاه انقلاب تهران اظهار داشت: 
با  انقلاب  از  بعد  سال های  طول  در  زرگر  حجت الاسلام 
روحیه انقلابی و جهادی و اخلاص و خطرپذیری زندگی 

خود را وقف انقلاب و مردم کرده بود.
با  افزود: آن مرحوم در صحنه مبارزه  رئیس قوه قضاییه 
فراوان  مجاهدت  مرگ  سوداگران  و  مخدر  مواد  مافیای 
کرد و با وجود تهدیدات ذره ای کوتاه نیامد و در زمانی که 
با حکم ویژه، مسئولیت مبارزه با اشرار را برعهده گرفت 
قاطعانه عمل کرد و کسانی که امنیت و آرامش جامعه را 

تهدید می کردند سرجای خود نشاند.
گرفتن  در  زرگر  حجت الاسلام  کرد:  خاطرنشان  وی 
بیت المال از مفسدین و مشمولان اصل ۴۹ قانون اساسی 
با دقت و حساسیت عمل کرد و دست مفسدین را بدون 
اغماض و تبعیض کوتاه می کرد و در صحنه مبارزه با ضد 
انقلاب نیز اهل مماشات نبود و در هر مسئولیت سنگینی 

که از سوی نظام به او واگذار شد موفق عمل کرد.
رئیس قوه قضاییه در بخش دیگری از سخنانش با اشاره 
به احصاء مشکلات مردم در دادگستری ها و سازمان های 
وابسته در مدتی که وی مسئولیت دستگاه قضا را برعهده 
گرفته، از زندان به عنوان یکی از مراکزی یاد کرد که طی 
زیادی صورت  اصلاح آن تلاش های  برای  اخیر  ماه های 

گرفته است.
مدت  در  افزود:  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
به  کشور  سراسر  در  زندان  یکصد  از  بیش  اخیر  کوتاه 
دفعات مورد سرکشی قرار گرفته و بخشی از مسائل آن 
همچنان  زندان ها  وضعیت  بهبود  روند  و  شده  رسیدگی 

ادامه دارد.
و  بسترها  حذف  لزوم  بر  تأکید  با  قضاییه  قوه  رئیس 
را  زا  فساد  مهم  بسترهای  این  از  یکی  فساد  گلوگاه های 
به  که  پرونده ها  از  بسیاری  گفت  و  کرد  عنوان  »زمین« 
می گیرد  نشأت  زمین  از  شده  منتهی  جدی  آسیب های 
که در اختیار دولت، وزارت راه و مسکن و منابع طبیعی 
قرار  دیگران  اختیار  در  بهانه های مختلف  به  و  دارد  قرار 

می گیرد.
این  داد  ادامه  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
زمین ها برای اجرای پروژه های کشاورزی یا دامداری در 

با  به دلیل فقدان نظارت،  اما  افراد قرار می گیرد،  اختیار 
دور زدن قانون دستخوش تغییر کاربری می شوند و این 
مسئله باعث ایجاد شکاف بزرگ بین غنی و فقیر می شود.

وی در این خصوص به ذکر نمونه هایی از تخلفات صورت 
نمونه  برای  که  گفت  و  پرداخت  زمین  حوزه  در  گرفته 
با  زمین  هکتار  هزار  که  دارد  وجود  کرج  در  پرونده ای 
کاربری زراعی به راحتی تغییر کاربری داده شده و برای 
گرفته  بهره برداری  مورد  شهرک سازی  و  مسکن  احداث 
است.رییس عدلیه خاطرنشان کرد: برای رسیدگی به این 
البرز  به  از سوی رییس قوه قضائیه  پرونده نماینده ویژه 

اعزام شده است.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای گفت که پرونده 
است  بررسی  دست  در  تهران  اطراف  به  مربوط  دیگری 
که ۷۰۰ هکتار زمین زراعی با کمک دستگاه های دولتی 
تغییر  قانون  و دور زدن  نفوذ در شهرداری ها  و  اعمال  و 
کاربری داده شده و برای ساخت و ساز جواز گرفته اند که 

البته افراد متخلف دستگیر شده اند.
گفت  و  کرد  اشاره  زمینه  این  در  دیگری  پرونده  به  وی 
که در شرق تهران چندین هکتار زمین برای نهال کاری 
امتیازاتی  شخص  آن  که  گرفته  قرار  فردی  اختیار  در 
با  مدتی  از  بعد  اما  کرده،  دریافت  کار  این  برای  هم  را 

با  ترفندهای مختلف این اراضی را تغییر کاربری داده و 
احداث شهرک، خانه های ساخته شده را به قیمت بالایی 

می فروشد.
را  فسادزا  بسترهای  از  دیگر  یکی  قضاییه  قوه  رئیس 
»ارزهای ترجیحی و غیر ترجیحی« عنوان کرد و با بیان 
بگیرد  قاطعی  تصمیم  این خصوص  در  باید  دولت  اینکه 
افراد برای وارد کردن اقلام مورد  اظهار داشت به برخی 
نیاز مردم همچون گوشت و مرغ ارز ترجیحی داده شده تا 
این اقلام را وارد کشور کنند، اما هم این ارزها برنگشته، 
هم وضعیت بازار به گونه ای است که اقلام مورد نیاز مردم 

با قیمت گران فروخته می شود.
و  ارز  تخصیص  نحوه  بر  نظارت  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
افراد  برخی  که  کرد  خاطرنشان  آن  مصرف  چگونگی 
دست  به  ثروت  میلیارد  میلیاردها  نظارت  نبود  سایه  در 
نشینی  کوخ  شاهد  کشور  در  آن  کنار  در  و  آورده اند 

تهیدستان هستیم.
یکی  عنوان  بانکی«  به  »تسهیلات  از  قضاییه  قوه  رئیس 
دیگر از بسترهای فساد زا یاد کرد و گفت: تعداد افرادی 
برای  بانکی دارند و  تومان معوقه  بالای هزار میلیارد  که 
اما  است،  محدود  شده  تشکیل  نیز  پرونده هایی  آن ها 

همین تعداد نیز موجب اخلال در نظام بانکی شدند.

بعضی  افزود:  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
مانند  مختلف  بهانه های  به  را  بانکی  تسهیلات  افراد 
در  را  تسهیلات  این  اما  کردند،  دریافت  سرمایه گذاری 
جای خود مصرف نکردند و اگر برای این مسئله به صورت 

ریشه ای تدبیر نشود اقدامات قضایی کم اثر خواهد بود.
رئیس دستگاه قضا نقدی نیز به تصمیم دیوانعالی کشور 
درباره نرخ سود تسهیلات بانکی داشت و متذکر شد که 
این  در  صادره  بخشنامه  و  رویه  وحدت  رأی  صدور  در 

خصوص نیز دقت کافی صورت نگرفته است.
وی در توضیح این مطلب گفت که باید بین قراردادهای 
بانکی تفاوت قائل شد و همانطور که دریافت سود مرکب 
و  مرکزی  بانک  مصوب  نرخ  از  بیش  تسهیلات  سود  و 
تسهیلات  هزینه کرد  است،  خلاف  اعتبار  و  پول  شورای 
خارج از موضوع مقرر و ثروت اندوزی از این راه نیز خلاف 

است.
رئیس دستگاه قضا گفت: برخی افراد برای سرمایه گذاری 
راه اندازی کارخانه ها و  یا  در حوزه دامداری و کشاورزی 
وارد کردن مواد اولیه از بانک ها تسهیلات گرفته اند، اما با 
این پول ها زمین خریدند که حالا این زمین ها ۱۰ برابر 
قیمت پیدا کرده و حتی اگر سود بانکی را بیش از نرخ 

مصوب بانک مرکزی بپردازند باز هم سود می کنند.

معرفی بسترهای فسادزا در کشور از سوی 
رئیس دستگاه قضا

ضرورت  بر  تاکید  با  تهران  شهردار 
توجه توامان به کالبد و روح شهر در 
روند اجرای برنامه ها گفت: فاصله فقر 
و غنا در تهران به معنای واقعی دیده 

می شود.
شهرداری  خبری  پایگاه  از  نقل  به 
تهران، علیرضا زاکانی روز دوشنبه در 
تاکید  با  مجلس  نمایندگان  با  دیدار 
مجلس  های  ظرفیت  از  استفاده  بر 
ساخت  جهت  در  اسلامی  شورای 
در  شویم  موفق  باید  افزود:  تهران 
نظام  کارآمدی  از  نمادی  که  تهران 
بسازیم.  جدید  الگویی  است  اسلامی 
اگر در گذشته، نقد می کردیم، امروز 

باید عمل کنیم.
وی یادآورشد: باید به انقلاب اسلامی 
و  برسانیم  مدد  آن  تکاملی  سیر  در 
انقلاب  امروز در گام دوم  این مساله 
عرصه  در  بزرگ  تحول  یک  به  نیاز 
تحولات  این  تا  دارد  مختلف  های 
این کار  برای  برساند و  به عینیت  را 
و  بسازیم  خود  برای  الگو  یک  باید 
مردم  منظر  در  را  یافته  رشد  نمونه 
قرار دهیم.زاکانی اظهار داشت: هدف 
عنوان  به  تهران  شهرداری  جدی 
به  خدمتگزاری  سطح  ترین  نزدیک 
مردم این است که توجه به شعارهای 
انقلاب داشته باشد و معنویت  را در 
شهر در عمل و پیشرفت همه جانبه را 

به نمایش بگذارد.
شهردار تهران گفت: در سیر تکاملی 
جمهوری اسلامی، دولت سازی و الگو 
سازی در خطه شهر تهران باید انجام  
شود، تهرانی که به تعبیر رهبر معظم 
انقلاب، یک کشور است و اگر تهران 
در  انقلاب  شعارهای  و  شود  درست 
آن به عینیت برسد، نمونه ای از کار 

آمدی نظام جمهوری اسلامی است.
زاکانی با بیان اینکه در واقع تهران باید 
در سیر الگو سازی و  دولت سازی در 
این دوره،   کلان شهر الگوی جهان 
اسلام را بسازد، ادامه داد: توجه توامان 
به کالبد و روح شهر بسیار مهم است، 
در  اقداماتی  شهر  کالبد  با  رابطه  در 
البته  و  شده  انجام  گذشته  سالهای 
برخلاف  توسعه  این  هایی  دوره  در  
موازین انقلاب بوده است و به مسایل 
باید  بنابراین  نشد  توجه  افزاری  نرم 
را  اهداف  تحقق  مسیر  گام  به  گام  

تسهیل کنیم.
سه  مدیریت  باید  کرد:  اضافه  وی 
را  و شهرداری  وجهی شهروند، شهر 
در نظر بگیریم، در بخش شهر، تهران 
۹ میلیون و ۶۰۰ هزار جمعیت ساکن 
به  روز  نیز هر  نفر  میلیون  و ۴  دارد 
می  اضافه  و  کنند  می  تردد  تهران 

شوند.
مساحت  کرد:  اعلام  تهران  شهردار 
این شهر مجموعه ای قریب به  ۷۰ 
هزار هکتار است که  ۱۲ هزار هکتار 
و  آید  به شمار می  ناپایدار  بافت  آن 
علاوه بر این هویت ملی و اسلامی در 
این شهر نمایان نیست و شهروند بی 
عدالتی را حس می کند و  فاصله ای 

جدی با شهر مطلوب دارد.
به  ناظر  کرد:  نشان  خاطر  وی 
شهروندان هم شرایط به طریقی بوده  
که ۱۶ درصد در انتخابات مجلس و 
۱۹ درصد در انتخابات شوراها و ۲۱ 
درصد در  انتخابات ریاست جمهوری 
ما  که  ای  جنبه  کردند،  مشارکت 
اجتماعی  های  سرمایه  آن  ازای  به 
دهد  می  نشان  و  می شود  سنجیده 

که مردم تحت فشارند.
زاکانی تصریح کرد:  در سال  ۳۵۰ 
روز آلودگی هوا  در شهر تهران داریم، 
و  محیطی  زیست  و  ترافیکی  بعد  از 
وضعیت  نیز  شهری  بافت  ناپایداری 
نامساعد و در بعد شهروند فاصله فقر 
و غنا به معنای واقعی قابل مشاهده 
است.شهردار تهران گفت:  شهرداری 
است  خدماتی  و  خدمتگزار  نهادی  
اجتماعی  نهاد خدمتگزار  به  باید  که 
آن  ماهیت  و  هویت  و  شود  تبدیل 
باید برای اجرای ماموریت ها و تغییر 
توامان کالبد و روح شهر تغییر کند. 
با احتساب نیروهای رسمی و شرکتی 

حدود ۱۰۰ هزار پرسنل داریم.
هزار   ۸۴ امسال  پایان  تا  افزود:  وی 
امسال  و  داریم  بدهی  تومان  میلیارد 
تومان  میلیارد  و ۵۰۰  هزار  باید ۱۲ 
البته  و  کنیم  پرداخت  بانکی  سود 
حدود ۳۰ تا ۳۵ هزار میلیارد تومان 
افتادگی  عقب  بنابراین  داریم،  طلب 
زاکانی  دارد.  وجود  مالی  منابع  در 
حمل  ناوگان  حوزه  در  شد:  یادآور 
مترو،    خط   ۱۲ از  عمومی،    نقل  و 
دو خط  که  داریم  فعال  هفت خط  

آن تکمیل نشده و ۲۳ ایستگاه لازم 
خطوط   این  شدن  فعال  برای  دارد. 
نیاز  اعتبار  تومان  میلیارد  هزار   ۶۰
موجودی  سوم  دو  همچنین  داریم. 
واگن ها به تعمیرات اساسی نیاز دارد 
و علاوه بر این برای شروع پنج  خط 
دیگر ۱۸۰ هزار میلیارد تومان اعتبار 

لازم داریم.
در بخش   کرد:  تاکید  تهران  شهردار 
 ۲۲۳ هزار    ۲ اتوبوسرانی  ناوگان 
اتوبوس داریم که مجموعه نیاز شهر 
را تامین نمی کند  و  ۵۰ هزار میلیارد 
تومان نیز  برای نوسازی اتوبوسرانی 

نیاز است.
طول  و  عرض  این  اظهارداشت:  وی 
دولت  که  است  نیازها   و  ها  بدهی 
است،  آن  از  بخشی  تامین   متکلف 
دولت  ۸۲.۵  که  است  سال   ۱۰
درصد سهم خود را در بخش اتوبوس 
پرداخت نکرده و سالهاست که سهم 
یک سوم  و  مترو  توسعه  درصد   ۵۰ 
پول بلیط را پرداخت نکرده است و در 
موضوع مالیات بر ارزش افزوده، چون 
پرداخت  ها  شهرداری  به  مستقیم 
در  متعددی  مشکلات  شود  نمی 

وصول آن وجود دارد.
زاکانی ادامه داد: با چنین مشکلاتی 
مواجهیم و باید تغییر صورت بگیرد. 
باید مشخص کنیم که شهر مطلوب 
چیست و شهر مطلوب را تعریف کنیم  
و راه درست را در مسیر راهبردها و 
کنیم،  شفاف  دقیق  های  سیاست 
برنامه سوم شهرداری که سال ۱۴۰۲ 
به پایان می رسد در حد کلیات است 
داشت.   بهتری  کیفیت  دوم  برنامه  و 
شهردار تهران افزود: باید  همبستگی 
و هم داستانی حاکمیتی و حکومتی 

را ایجاد کنیم و تلاش کنیم که همه 
دستگاه ها نسبت به پیشرفت تهران 
دغدغه  اسلامی  نظام  نماد  عنوان  به 
به  سوم،  خط  همچنین  کنند.  پیدا 
میدان آوردن مردم است و باید  فکر و 
ذهن و قابلیت های عملی و در نهایت 
مردم  بگیرم،  نظر  در  را  آنان  اعتبار 
و  اعتماد کنند  اینکه  آیند مگر  نمی 
نوکری  اینکه  مگر  نمی کنند  اعتماد 
است  مهم   داد:  توضیح  وی  ببینید. 
تحویل  وضعیتی  چه  در  را  شهر  که 
در  که  است  این  مهمتر  اما  گرفتیم، 

چه وضعیتی آن را تحویل دهیم.  
چهارم  محور  کرد:  نشان  خاطر  وی 
برنامه ها این است که باید  کل شهر را 
در یک اکوسیستم واحد ببینیم و آن 
نوآوری و هوشمندسازی  بر محور  را 
متحول کنیم و مقدمه تحول را باید از 

درون شهرداری شروع کرد.
مسیر  این  در  کرد:  اعلام  زاکانی 
کوتاه  زمان بندی  سه  در  برنامه ای 
دراز  و  مدت  میان  فوری،    و  مدت 
مدت تنظیم کردیم. باید همه امکانات 
شهر را بسیج کنیم تا صورت جدیدی 

برای شهر فراهم کنیم.
شهردار با بیان اینکه بودجه شهرداری 
۴۸ هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان است 
و  ها  شرکت  بودجه  احتساب  با  که 
سازمان ها به ۶۱ هزار میلیارد تومان 
تامین  درصد   ۶۷ گفت:  رسد،  می 
اعتبار از حوزه ساخت و ساز است و 
با توجه به کرونا دچار شرایط انقباض 
در این بخش هستیم. البته همه این 
و  نیست  انسداد  ها  گره  و  مشکلات 
شهر ظرفیت ها و چشم انداز روشنی 
دارد و باید دست به دست هم دهیم 

تا مشکلات را حل کنیم.

زاکانی: فاصله فقیر و غنی در تهران به 
معنای واقعی دیده می شود

مردمی  مشارکت های  کمیته  رئیس 
تأثیر  به  اشاره  با  تهران  شهر  شورای 
مردمی  مشارکت های  بر  کرونا  منفی 
گفت: پاندمی کرونا بزرگ ترین ضربه 
را به تسهیل گری اجتماعی وارد کرد.

و  سازمانی  اقتدار  »منازعه  وبینار 
مشارکت شهروندی با تاکید بر مسئله 
اپیدمی ویروس کرونا« روز دوشنبه با 
شرکت سید احمد علوی عضو شورای 
شهر تهران و رئیس ستاد ساماندهی 
فعالیت  از  حمایت  و  افزایی  توان 
سبحان  نهاد،  مردم  سازمان های 
هادی  و  دانشگاه  استاد  یحیایی، 
کاشانی فعال حوزه شهری برگزار شد.

وی در این نشست با اشاره به بحران 
مختلف  ابعاد  بر  آن  تأثیر  و  کرونا 
با  کرونا  بحران  گفت:  انسان  زندگی 
نشان دادن حالات مرزی سیستم های 
عرصه های  اقتصادی   - اجتماعی 
تحت  را  انسان  زندگی  از  مختلفی 
است  شده  باعث  و  داده  قرار  تأثیر 
بسیاری از جریان های رو به رشد در 
عرصه های تجارت و صنعت با چالش 

مواجه شوند.
مردمی  مشارکت های  کمیته  رئیس 
شورای شهر تهران با بیان اینکه این 
نگاه همواره تأثیرگذار و موفق بوده و 
در بحران ها همیشه توانسته راه نجات 
را نشان دهد اظهار داشت: نمونه دیگر 
رئیس  تلاش های  نیز  ملی  جنبه  در 
علی دلواری در مبارزه با استعمار بود. 
لذا تصمیم گیری مشارکتی مفهومی 
و  نبوده  ما  برای  بومی  غیر  و  بیگانه 

نیست.
گیری  تصمیم  اما  کرد:  تأکید  وی 
از  بسیاری  نظر  به  که  مشارکتی 
شکل  عرصه،  این  نظران  صاحب 
به  آینده  دوران  در  گیری  تصمیم 
از  بسیاری  رویکرد  و  می آمد  حساب 
در  کرونا  بحران  از  پیش  سازمان ها 
صنعتی،  تجاری،  مختلف  بخش های 
به سمت مشارکتی  اداری  و  سیاسی 
تأثیر  تحت  نحو جدی  به  بود،  شدن 
کرونا قرار گرفته است. این مهم باعث 

موقت  صورت  به  لااقل  است  شده 
سازمان ها از بسیاری از مزایای تصمیم 
گیری مشارکتی -که مستلزم بحث و 
تبادل نظر، صمیمیت، بازخور و اعتماد 

است- محروم شوند.
به گفته علوی، گویی توافقی نانوشته 
وجود دارد که در هنگام بحران دیگر 
گیری  تصمیم  به  پرداختن  فرصت 

مشارکتی نیست!.
باید  البته  گفت:  ارتباط  این  در  وی 
اذعان داشت ویژگی های ذاتی بحران 
این  بودن  واگیردار  جمله  )از  کرونا 
آن،  اهمیت  و  گستردگی  و  بیماری( 
این وضعیت را وخیم تر ساخته است. 
تصمیم  تفاوت  به  توجه  حال  این  با 
گیری  تصمیم  و  گروهی  گیری 
این عرصه  در  مشارکتی خلأ موجود 
را آشکارتر می سازد؛ و در عرصه عمل 
نیز، تصمیم گیری گروهی در دوران 
بحران حضور و نقشی جدی دارد، اما 
تصمیم گیری مشارکتی، و مزایایی که 
مشارکت و همکاری تمام ذی نفعان 
به ارمغان می آورد، در شرایط بحرانی 

نادیده گرفته شده است.
بخش  در  تهران  شهر  شورای  عضو 
موضوع  به  خود  سخنان  از  دیگری 
تصمیم  در  اجتماعی  مسئولیت های 
ذیل  افزود:  و  کرد  اشاره  ها  گیری 
گیری  تصمیم  و  مشارکت  مفهوم 
مسئولیت  مفهوم  به  باید  مشارکتی 
شرایط  در  بالاخص  نیز  اجتماعی 
پاندمیک حاضر، توجه خاص و بلیغی 
بیماری  شیوع  با  داشت.  مبذول  را 
در  اجتماعی  مسئولیت  بحث  کرونا، 
مردم،  از  و  گرفته  قرار  توجه  کانون 
رابطه  این  در  سازمان ها  و  دولت ها 
میان،  این  در  شد.  مطرح  مطالباتی 
مسئولیت  رعایت  عنوان  تحت  آنچه 
اجتماعی از بسیاری از سازمان ها توقع 
می رفت از توان بسیاری از آنها فراتر 

بود.
انتظار  که  همانطور  داد:  ادامه  وی 
می رفت، اغلب سازمان ها در عمل به 
این انتظارات ناکام بودند. این نتیجه 

این  از  هیچیک  بود.  طبیعی  کاملًا 
مسئولیت  به  توجه  برای  سازمانها 
تنها  و  بودند  نشده  ایجاد  اجتماعی 
جنبه ای تشریفاتی برای این سازمانها 
سرمایه  و  اعتبار  نتیجه  در  داشت. 
اجتماعی بسیاری از سازمانها با بحران 

جدی مواجه شد.
وظایف  به  اشاره  با  همچنین  علوی 
تسهیل گران اجتماعی گفت: وظیفه 
ساختن  فراهم  تسهیلگر  یک  اصلی 
برای  لازم  توانمندی های  و  شرایط 
مشارکت تمامی ذینفعان است. انجام 
اقدام  مستلزم  وظیفه  این  درست 
داوطلبانه، توجه به پویایی های گروه، 
همکاری  به  گروه  افراد  همه  تشویق 
و مشارکت و در برخی موارد مداخله 
فعالانه است؛ اما بحران کرونا در این 
ایجاد  فراوانی  تغییرات  نیز  وظیفه 
کرده است. همانطور که انتظار می رود 
چه  هر  شدن  مجازی  مسئله  اولین 

بیشتر فرایند تسهیلگری است.
کرونا  بحران  اینکه  به  اشاره  با  وی 
در عمل برخی از وظایف تسهیلگری 
در  افزود:  است،  ساخته  ناممکن  را 
معمولاً  تسهیلگری،  پروژه های جدی 
به  توجه  برای  مجزا  تسهیلگر  یک 
در  گروه  افراد  میان  روابط  جزئیات 
نظر گرفته می شود، حال آنکه جلسات 
گذاری  فاصله  حتی  یا  و  مجازی 
ناممکن  را  اقدامی  چنین  اجتماعی 
رابطه  دیگر  مسئله  است.  ساخته 
عمیقی است که باید میان تسهیلگر 
با  باشد.  برقرار  کنندگان  مشارکت  و 
فرایند  کرونا،  بحران  شدن  دار  ادامه 
دچار  نیز  جانب  این  از  تسهیلگری 

مشکل می شود.
عضو شورای شهر تهران ادامه داد: از 
مهمترین وظایف هر تسهیلگر تصمیم 
گیری مشارکتی، توجه ویژه به عواطف 
و احساسات در جلسات تصمیم گیری 
شرایط  و  ویژگی ها  از  بسیاری  است. 
احراز کار تسهیلگری، بر همین اساس 
طراحی شده است. حال آنکه بحران 
متحول  کلی  به  را  عرصه  این  کرونا 

ساخته است.
وی همچنین گروه فکری را یک آفت 
در فرایند تسهیل خواند و یادآور شد: 
دارد  شرایطی  از  نشان  فکری  گروه 
به  تعلق  نادرست،  رهبری  سبک  که 
انسجام گروه و احتراز از بحران، باعث 
نادرست گردد.  از گزینه های  حمایت 
از  ناشی  به طور معمول گروه فکری 
عواملی از جمله عدم تخصص خیلی 
از مشارکت کنندگان، تفوق و سلطه 
یک شخص یا گروه در فرایند تصمیم 
علاقه  و  تعهد  عدم  و  جمعی  گیری 

مشارکت کنندگان به موضوع است.
علوی با اشاره به نقش نفوذ و قدرت 
یک فرد در گروه فکری گفت: تفوق و 
از  ناشی  می تواند  یک شخص  سلطه 
دلایل مختلف، از جمله قدرت سیاسی، 
تخصص، جایگاه اجتماعی یا اقتصادی 
و … عنصر مسلط باشد. بحران کرونا 
به چند طریق این وضعیت را وخیم تر 
افزایش  با  ساخته است. بحران کرونا 
محیطی،  هیجان  و  استرس  سطح 
محتاط تر  را  کنندگان  مشارکت 
طور  به  نتیجه،  در  است.  ساخته 
معمول میل بیشتری به گروه فکری 
مشارکتی  گیری  تصمیم  فرایند  در 
ایجاد می شود.  وی خاطرنشان کرد: 
جلسات  در  خاص  طور  به  آفت  این 
مجازی جدی تر می شود. این مسئله 
نیز به نوبه خود تأثیر جدی بر افزایش 
گروه فکری در فرایند تسهیل خواهد 
داشت. علاوه بر این، استفاده از نظارت 
در  مشارکت  برای  اجبار  اهرم های  و 
شده  کمتر  بسیار  پساکرونا،  جلسات 
سازی  درونی  اساس،  این  بر  است. 
ارزشها و تقویت مرکز کنترل درونی 
راهگشا  می تواند  کنندگان  مشارکت 
نهادینه  مستلزم  موارد  این  باشند. 
در  سودگرایی  از  غیر  معیاری  شدن 
فعالیت های سازمان است. بنابراین، هر 
یک از تغییرات و اصلاحات پیشنهاد 
شده در ذیل عرصه های فایده گرایی 
زمینه این  در  اجتماعی  مسئولیت   و 

 کمک کننده خواهند بود.

پاندمی کرونا بزرگ ترین 
ضربه را به تسهیل گری 

اجتماعی وارد کرد

خبر

لزوم آموزش و یادگیری تکنیک ها و 
مهارت های زندگی

رئیس انجمن مددکاران اجتماعی گفت: آموزش و یادگیری 
تکنیک ها و مهارت زندگی جهت کنترل احساسات و بهبود 
کیفیت زندگی مسئله ای است که در شرایط بحرانی امروز 

و شیوع ویروس کرونا الزام بسیار زیادی دارد.
سید حسن موسوی چلک، رئیس انجمن مددکاران اجتماعی  
درخصوص لزوم آموزش و یادگیری تکنیک ها و مهارت های 
زندگی در جهت کنترل احساسات و بهبود کیفیت زندگی 
گفت: ما برای اینکه کیفیت زندگی را بالا ببریم و بهترین 
نیازمند  کند  پیدا  تحقق  مان  اجتماعی  زندگی  در  زیستن 
یادگیری یک سری مهارت ها هستیم این مهارت ها هم در 
شرایط عادی و هم در شرایط بحرانی می توانند کمک کننده 

باشند.
مهارت ها  این  افزود:  اجتماعی  مددکاران  انجمن  رئیس 
فراخور  به  و  می کنیم  ایفا  که  است  نقش هایی  به  وابسته 
است که  این  است  آنچه که مهم  اما  متفاوت هستند،  آنها 
هیچکس نمی تواند ادعا کند که همه چیز را بلد است یعنی 
گیری  کار  به  و  آموزش  لحاظ  از  هم  خوبی  فرد  اگر  شما 
روابط  در  که  کنید  ادعا  نمی توانید  بازهم  باشید  مهارت ها 

اجتماعی مناسب رفتار می کنید.
وی با اشاره به اینکه مهارت های ارتباطی؛ مهارت های مهمی 
بیان کرد: آموزش  باکیفیت است  برای داشتن یک زندگی 
زندگی  یک  از  مندی  بهره  برای  مهارت ها  گیری  کار  به  و 
فرزند  دارای  که  فردی  مثلًا  دارد  اهمیت  بسیار  کیفیت  با 
است طبعاً فرزندپروری برای او دارای اهمیت فراوانی است 
برایش  بسیار  با همسر  ارتباط  است  متأهل  که  فردی  یا  و 

مهم است.
چلک در خصوص اینکه مهارت هایی هستند که تمام افراد 
مهارت هایی  کلی  طور  به  کرد:  اظهار  بدانند  را  آنها  باید 
که  مهارت هایی  بدانند؛  را  آنها  باید  افراد  تمام  که  هستند 
اما  می بینیم  آموزش  خانواده  درون  از  را  آنها  از  بخشی 
و  است  مهارت  ایفای  برای  آموزش  نیازمند  خود  خانواده 
نمی تواند به تنهایی پاسخگوی همه نیازها و مطالباتی باشد 
که ما برای زیست بهتر اجتماعی نیازمندیم به همین دلیل 
شود؛  گرفته  کار  به  باید  ظرفیت ها  سایر  خانواده  کنار  در 
آموزش و پرورش، دانشگاه، رسانه و حتی نهادهای تبلیغی 
و مذهبی، سازمان های غیر دولتی فعال در حوزه کودکان و 

خانواده می توانند در این مسیرفعال باشند.

4

شهری

چهارشنبه 24 شهریور 1400سال چهارم - شماره 94



اخبار

بسیج همراه و همگام با 
پویش های کمیته امداد است

دستاوردهای  کشور،  سازندگی  بسیج  سازمان  رئیس 
همراهی بسیج و کمیته امداد را در مبارزه با فقر ستود 
و گفت: بسیج همراه و همگام با پویش های کمیته امداد 

است.
بسته   ۳۰۰۰ توزیع  مراسم  در  زهرایی  محمد  سردار 
معیشتی به نیازمندان تحت حمایت آذربایجان شرقی، 
امداد  کمیته  حسینی  احسان  طرح  از  تمجید  ضمن 
پویش های  همیشگی  همراه  بسیج  گفت:  امام)ره( 
از  دستگیری  در  امداد  کمیته  متوالی  و  سراسری 

نیازمندان است.
وی افزود: طرح های ایران همدل، اطعام مهدوی، احسان 
حسینی و... لحظه های ناب از حماسه آفرینی عاشورایی 

در انقلاب اسلامی است.
قصد  دشمنان  نوین،  تمدنی  جنگ  در  کرد:  بیان  وی 
مولود  عنوان  به  بسیج  و  دارند  ولایت  خیمه  به  هجوم 
انقلاب با تلاش ها و خدمات خود، رابطه بین امام و امت 

را تقویت می کند.
زهرایی کمک های مومنانه مردم در دوران شیوع کرونا 
این  نباید  گفت:  و  برشمرد  بزرگ  اجتماعی  سرمایه  را 
حماسه های عظیم مردمی در دستگیری از نیازمندان را 

دست کم گرفت.
به نقل از روابط عمومی کمیته امداد آذربایجان شرقی، 
وی ضمن تقدیر از تلاش های کمیته امداد امام)ره( استان 
در مبارزه با فقر و محرومیت، گفت: نهاد انقلابی کمیته 

امداد مهر افتخار نوکری مردم را در پیشانی خود دارد.

گفت:  اردبیل  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
و  گازرسانی  شبکه های  توسعه  باتوجه به 
در  خانوار   ۲۰ بالای  روستاهای  بهره مندی 
گاز  نفوذ  ضریب  اکنون  هم  کوثر،  شهرستان 
طبیعی در روستاهای این شهرستان بیش از ۹۸ 

درصد است.
سردار اسماعیلی   در آیین افتتاح طرح گازرسانی 
روستاهای گل تپه و قرخ بلاغ اظهار کرد: از تعداد 
۹۹ روستای این شهرستان تعداد ۹۳ روستا از 
پروژه  و  هستند  برخوردار  طبیعی  گاز  نعمت 
شهرستان  این  روستاهای  سایر  به  گازرسانی 
نیز در دست اجرا است که با بهره برداری از این 
پروژه ها در آینده نزدیک، عملًا تمامی روستاهای 
گاز  نعمت  از  شهرستان  این  خانوار   ۲۰ بالای 

طبیعی برخوردار خواهند شد.

پوشش  تحت  روستایی  خانوارهای  تعداد  وی 
و  هزار   ۹ را  کوثر  شهرستان  گازرسانی  شبکه 
۸۲۹ خانوار اعلام کرد و ادامه داد: این تعداد برابر 
آینده  در  که  است  روستایی  خانوار  درصد   ۹۸

نزدیک به ۱۰۰ درصد افزایش می یابد.
مدیرعامل شرکت گاز استان اردبیل افزود: پروژه 
از  بلاغ  قرخ  و  گل تپه  روستاهای  به  گازرسانی 
توابع شهرستان کوثر با اعتبار ۲۳ میلیارد ریال 
به بهره برداری رسید که با افتتاح این پروژه های 
گازرسانی، بیش از ۷۰ خانوار روستایی شهرستان 

کوثر از نعمت گاز طبیعی بهره مند شدند.
و  شبکه گذاری  توسعه  کرد:  اضافه  اسماعیلی 
ارائه خدمات به مناطق کم برخوردار و بی بهره از 
را مهم ترین رویکرد شرکت  نعمت گاز طبیعی 

گاز استان اردبیل طی سال های اخیر است.

ضریب نفوذ گاز طبیعی در روستاهای کوثر 
به ۹۸ درصد رسید

اخبار

رتبه ی شش هیأت ورزش های 

رزمی آذربایجان شرقی در کشور

رئیس هیأت ورزش های رزمی آذربایجان شرقی گفت: بر اساس 
انجام شده و در نظر گرفتن عواملی چون تعداد  ارزیابی های 
رشته های ورزشی و تعداد فعالیت های مسابقات مجازی، استان 
رزمی کسب  هیأت های  میان  در  را  رتبه ی شش کشوری  ما 

کرده است
رزمی  هیأت های  با  هماهنگی  جلسه ی  در  جاویدان   یوسف 
بانوان استان که در سالن کنفرانس اداره ورزش و جوانان تبریز 
برگزار شد، اظهار کرد: بسیاری از افراد کرونا را بهانه کرده و 
دلیل تمامی مشکلات را کرونا می دانند در حالی که هیأت رزمی 

بانوان استان باید فعال باشد.
پیشرفت  زمینه ی مسابقات کشوری، جای  داد: در  ادامه  وی 
نیاز  اسپانسر  و  به هزینه ی خاص  دارد چرا که  زیادی وجود 
نداشته و صرفا وابسته به رزومه، فعالیت و عملکرد هر هیأت 

است. 
استان  رزمی  رشته های  سبک های  تعداد  با  رابطه  در  وی 
افزود: ۱۳۸ رشته ی ورزشی رزمی در استان وجود دارد که در 
سبک های گوناگون، فعالیت می کنند.ما بازدیدهای هفتگی از 
باشگاه های استان داریم و این کار را با تمام توان ادامه خواهیم 

داد.
وی با تاکید به لزوم فعال بودن مسئولان هیأت ها خاطرنشان 
کرد: باید در بحث حمایتگری و دادن احکام، به میزان فعالیت 
افراد دقت کنیم چرا که عطوفت و مهربانی بیش از حد، مناسب 
نبوده و حضور فعال آنها مهم است و از دیگری متمایز می کند.

وی با بیان اینکه چندین طرح مهم در پیشرو داریم، اظهار کرد: 
وضعیت ورزش های رزمی استان طی سال های گذشته بسیار 
خوب بود؛ زمانی که نام آذربایجان در مجامع، تن رقیبان را به 
لرزه می انداخت، اما چند سالی است که تبدیل به زنگ تفریح 

شده ایم و این وضع، ناراحت کننده است.
آذربایجان شرقی متذکر شد:  رزمی  رئیس هیأت ورزش های 
از همه ی افراد درخواست می کنیم تا به جلسات توجه کرده و 

حضور فعالی در آن داشته باشند.
وی خاطرنشان کرد: هیأت بانوان استان نباید متکی به آقایان 
باشد چرا که بانوان استان، توانمند بوده و در اداره ی هیأت از 

مهارت خوبی برخوردار هستند.
وی با بیان اینکه تعداد سبک های ورزش های رزمی زیاد است 
ما،  دغدغه ی  بزرگترین  گفت:  هیأت  مشکلات  خصوص  در 
بیمه ی ورزشی است چرا که وقوع هر حادثه ای دور از انتظار 
نیست لذا از کلیه ی افراد درخواست میکنم تا بیمه را به عنوان 
اولویت اصلی ثبت نام در باشگاه در نظر گرفته و همچنین به نام 

خود سبک ثبت کنند.
جاویدان با اشاره به کارت فدراسیون بیان کرد: داشتن کارت 
فدراسیون بسیار مهم است لذا به افراد اطلاع دهید تا با ثبت 
نام در سایت فدراسیون، کارت خود را دریافت کنند چرا که به 

منزله ی کارت شناسایی ورزشکار است. 
المللی  بین  مسابقات  در  استان  میزبانی  به  شد:  متذکر  وی 
اما  نداریم  را  المپیک  برگزاری  انتظار  البته  داشت  توجه  باید 
تمام تلاش خود را می کنیم.  وی به میزبانی آذربایجان شرقی 
با  داد:  ادامه  و  کرد  اشاره  استانی  بین  مسابقات  برگزاری  در 
پیگیری های انجام شده در صورت مناسب بودن بودن شرایط 
برگزار  شرقی  آذربایجان  در  استانی  بین  مسابقات  کرونایی، 

خواهد شد که امیدوارم با موفقیت آن را به پایان برسانیم.
رئیس هیأت ورزش های رزمی آذربایجان شرقی گفت: کارگاه ها 
و دوره های بازآموزی باید برگزار شود که در این زمینه، فراخوان 

عمومی برای مسئولین سبک ها ابلاغ شده است.
موفقیت  و همکاری، سبب  انسجام  کرد:  تاکید  پایان  در  وی 
هیات ها می شود لذا باید فعالیت ها را برنامه ریزی کرده و جلو 

برد تا وضعیت استان را بهبود بخشید.
لازم به ذکر است که این جلسه با رعایت تمامی پروتکل های 
بهداشتی و با حضور نائب رئیسان سبک های مختلف هیأت های 

رزمی استان و همچنین دبیر انجمن برگزار شد.

5استان ها

اجرای پروژه های گازرسانی در 
نواحی صنعتی آذربایجان شرقی با 

اعتباری بیش از ۱۸ میلیارد ریال

آذربایجان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
 ۹۸۲ و  میلیارد   ۱۸ بر  بالغ  کرد  هزینه  از  شرقی 
در  رسانی  گاز  پروژه های  اجرای  در  ریال  میلیون 

شهرک ها و نواحی صنعتی استان خبر داد.
سید مرتضی نیرومند اسکویی در جمع خبرنگاران 
و  شهرک ها  در  گازرسانی  پروژه های  خصوص  در 
نواحی صنعتی استان، گفت: اجرای پروژه گازرسانی 
با  میدان(  )قزلجه  دستی  صنایع  ناحیه صنعتی  در 
بالغ بر ۱۸۱۷ میلیون ریال و طول شبکه  اعتباری 
بیش از ۱۵۰۰ متر و با پیشرفت فیزیکی بالای ۹۵ 

درصد در مرحله تزریق گاز قرار دارد.
امکان  پروژه  این  از  برداری  بهره  با  اظهار کرد:  وی 

تامین گاز مورد نیاز کلیه واحدها فراهم خواهد شد.
وی با اشاره به گازرسانی به شهرک صنعتی مرند۲، 
گفت: این پروژه با اعتباری بالغ بر ۱۲ میلیارد و ۵۲۰ 
و  متر  از ۲۴۰۰  بیش  شبکه  طول  و  ریال  میلیون 
با پیشرفت فیزیکی بالای ۷۵ درصد در دست اجرا 

است.
به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی 
به  گازرسانی  پروژه  افزود:  اسکویی  نیرومند  استان، 
توزیع  شبکه  احداث  با  نیز  علیشاه  صنعتی  ناحیه 
بالغ بر ۴۶۴۵ میلیون  اعتباری  با  گازرسانی داخلی 
ریال و طول شبکه بیش از ۱۷۰۰ متر به اتمام رسیده 
و احداث خط تغذیه آن نیز به طول تقریبی ۱۰۰۰ 
متر توسط شرکت گاز استان در دست اجرا است که 

پس از اتمام نسبت به تزریق گاز اقدام خواهد شد.

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی گفت: 
به دلیل نزدیکی تبریز به جاده ابریشم پای 
شهرهای  سایر  از  زودتر  سال  چند  سینما 
نام  به  سینمایی  و  شد  باز  تبریز  به  کشور 

سولی در این شهر شروع به کار کرد.
 حجت الاسلام والمسلمین سید محمدعلی 
از سینماگران  با جمعی  آل هاشم در دیدار 
تبریز با اشاره به تاریخچه هنر هفتم در تبریز 
باید  را  هفتم  هنر   : گفت  اهمیت سینما،  و 
نقطه عطف و تکامل تمامی هنرها در کنار 

یکدیگر و تلفیق آن ها بدانیم.
داد:  ادامه  سینما،  جایگاه  به  اشاره  با  وی 
و  تاثیرگذار  ای  رسانه  عنوان  به  سینما، 
ساختمان  در  والایی  جایگاه  پرمخاطب، 
این  داراست،  کشور  یک  فرهنگی  مهندسی 
های  پایه  از  یکی  نیز  ایران  کشور  در  امر 

فرهنگی محسوب می شود.
وسیله  سینما،  و  فیلم  کرد:  خاطرنشان  وی 
ارائه  برای  رسا  ای  کننده  تبیین  و  بلیغ  ای 
به  دین  یعنی حقیقت  عالم،  برترین حقایق 
شمار می رود، گفت : دست اندرکاران امور 

سینمایی باید بر توانایی های خود بیفزایند، 
اعتلای سینمای کشور، نیازی محسوس است 
را دریابند که هنر  این حقیقت  باید  و همه 
مهم و بسیار برجسته سینما برای کشور، یک 
نیاز و ضرورت محسوب می شود. نماینده ولی 
فقیه در آذربایجان شرقی با یادآوری سخنی 
از رهبر انقلاب که میفرمایند؛ کلید پیشرفت 
سینماگران  دست  زیادی  میزان  به  کشور، 
فاخر  هنر  اندرکاران  دست  گفت:  است، 
سینما، با توجه به تاثیرگذاری و جهت دهی 
این هنر، می توانند با تولیدات خود، روح امید، 
شوق پیشرفت، انگیزه کار و تلاش، اعتماد به 
نفس و اعتقاد به ارزش های اسلامی و ملی 
را در جامعه ترویج و سهم بزرگ خود را در 
پیشرفت و تعالی کشور ایفا کنند، و یا اینکه با 
فیلم های خود، نسلی ناامید، پشیمان، متکی 

به بیگانه و تحقیرشده را پرورش دهند.
هنر  یک  بلاشک  سینما  هنر  افزود:  وی 
روایتگر کاملا مسلط و یک  برتر است؛ یک 
سینما  متعالی،  و  پیشرفته  و  پیچیده  هنر 
ویترین فرهنگ است و سرآمد رسانه هاست 

الاسلام  دارد.حجت  بصری  که جذابیت  چرا 
عدالت  اینکه  بیان  با  هاشم  آل  والمسلمین 
وجود  سینما  استقرار  و  توسعه  در  فرهنگی 
آذربایجان  شهر  هیچ  در  چرا  افزود:  ندارد، 
ندارد  پردیس سینمایی مدرن وجود  شرقی 
و با سینماهای زوار در رفته پنجاه سال پیش 
باید سایر کلانشهر چهل  جلو می رویم. چرا 
پنج  چهار  ما  استان  و  باشند  داشته  سینما 

سینما؟
سینمایی  پردیس  عملکرد  به  اشاره  با  وی 
قدس تبریز، گفت: اگر مکان خوب و توجه 
باشد،  فراهم  ذائقه مردم  و  فرهنگ سازی  به 
اساسا  به سینما می روند.  و خانواده ها  مردم 
قهر مردم با سینماها موضوعیت ندارد و کم 
بودن استقبال در این ایام به سبب ویروس 

کرونا است.
وی با انتقاد از روند کند بازسازی سینما ۲۹ 
بهمن تبریز، گفت: به رغم تزریق کامل بودجه 
استانی این سینما که طرح ملی است الان 
نزدیک سه سال می شود که در حال بازسازی 
به  و  تعطیل  کارگاه  ماه  فروردین  از  و  است 

جهت تمرکزگرایی مسئولین امر باید پاسخگو 
باشند که چرا سینماهای مهم تبریز، مراغه و 

سراب تعطیل است؟
حجت الاسلام والمسلمین آل هاشم به نقش 
مهم  رخدادهای  از  صحیح  روایت  در  هنر 
و  هنر  از  انقلاب  گفت:  و  کرد  اشاره  جامعه 
هنرمند تنها یک توقع دارد و آن اینکه جامعه 
به  هنر،  زیباشناختی  نگاه  همان  با  هنری 
فداکاری مردم  و  ایثار  پدیده هایی همچون 
سال  هشت  حماسه  و  انقلاب  پیروزی  در 
دفاع مقدس رزمایش مواسات و کمک های 
زبان  با  را  ها  زیبایی  این  و  بنگرد  مومنانه 

هنرمندانه تبیین کند.
ولی  نماینده  رسانی  اطلاع  دفتر  از  نقل  به   
فقیه در استان، وی با بیان اینکه حوزه علمیه 
می تواند با تعامل با اهالی سینما از فیلم برای 
تبلیغ کمک بگیرد، گفت: تجربه موفق فیلم 
قرار  هم  آقا  حضرت  تفقد  مورد  که  علمک 
سینما  از  می تواند  حوزه  داد،  نشان  گرفت 
نهایت  دین  حقیقت  تبیین  و  تبلیغ  برای 

استفاده را ببرد.

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی: تبریز مهد سینما و تئاتر ایران است

جریان  در  کردستان  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
مسائل و مشکلات شهرستان بیجار قرار گرفت.

پورذهبی  عبدالرضا  المسلمین  و  حجت الاسلام 
این  جمعه  امام  با  دیدار  در  بیجار،  به  سفر  در 
شهدای  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  با  شهرستان 
انقلاب اسلامی اظهار کرد: ظرفیت های فرهنگی، 
هنری و کشاورزی زیادی در این شهرستان وجود 
دارد که باید تقویت و بیشتر مورد توجه قرار گیرد.

وی در جریان مسائل و مشکلات بیجار قرار گرفت 
و گفت: باید وحدت و همدلی مردم شیعه و سنی 
و مسئولان در این شهرستان حفظ و تقویت شود.

خواستار  کردستان  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
رسیدگی جدی به مشکلات مردم شد و تصریح 
کرد: با همت مردم و مسئولان، راه برای پیشرفت و 

آبادانی این شهرستان هموار خواهد شد.
به  اشاره  با  پورذهبی  والمسلمین  حجت الاسلام 
رویکرد  افزود:  رئیس جمهور  استانی  سفرهای 
و  کرده  ایجاد  مردم  دل  در  امید  رئیسی  آیت الله 
استان  در  حضورشان  شاهد  به زودی  الله  شاء  ان 

خواهیم بود.
از  گزارشی  دیدار،  این  در  نیز  بیجار  جمعه  امام 

آخرین وضعیت این شهرستان، ارائه داد.

نماینده ولی فقیه در استان کردستان: ظرفیت های موجود 
برای تقویت مشکلات بیجار به کار گرفته شود

استاندار آذربایجان  شرقی: صنعت نشر 

باید جایگاه واقعی خود را پیدا کند

استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر اینکه توجه به مسائل 
است،  توسعه یافته  جامعه  یک  شاخص های  از  فرهنگی 
افزود: تشکیل نهادهای مدنی و صنفی در حوزه فرهنگ 
نویدبخش است.محمدرضا پورمحمدی در دیدار با اعضای 
هیأت مدیره انجمن ناشران کتاب آذربایجان شرقی، تشکیل 
ساختارمندشدن  سمت  به  گامی  را  انجمن هایی  چنین 
و مدنی  نهادهای صنفی  و گفت: تشکیل  دانست  جامعه 
فراهم  را  مختلف  مسائل  تحلیل  امکان  اینکه  بر  علاوه 
نیز  را  و مشکلات  و حل مسائل  پیگیری  می کند، مسیر 

هموارتر می سازد.
وی با اشاره به اهمیت صنعت چاپ و نشر در تعالی فرهنگی 
جامعه، گفت: متأسفانه به دلیل مشکلات اقتصادی، اقلام 
ایرانی  خانوار  مصرفی  سبد  در  مناسبی  جایگاه  فرهنگی 
ندارند که این موضوع در شرایط گذار، طبیعی است، اما 

نباید به عادت تبدیل شود.
حل  و  شرایط  بهبود  با  امیدواریم  گفت:  پورمحمدی 
مشکلات اقتصادی، توجه به کتاب در جامعه بیشتر شده و 

صنعت چاپ و نشر جایگاه واقعی خود را پیدا کند.
وی همچنین از پیشنهاد حضور نمایندگان حوزه فرهنگ 
خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای  در  هنر  و 
پیشنهاد  عنوان  به  را  موضوع  این  گفت:  و  کرد  استقبال 
از  شرقی  آذربایجان  استاندار  می کنیم.  ارائه  دولت  به 
هم  خصوصی  بخش  شرکت های  و  اجرایی  دستگاه های 
خواست تا در انتشار گزارش های عملکردها و شاخص ها، 

از ظرفیت انجمن ناشران استان استفاده کنند.

معاون آموزش و پرورش اردبیل: هیچ 
کلاس درسی امسال بدون کتاب و معلم 

نخواهد بود
معاون پشتیبانی، برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی آموزش و 
پرورش استان اردبیل گفت: هیچ دانش آموز و کلاس درسی در 
اول مهرماه بدون معلم و کتب درسی نخواهد بود.برزگر  تصریح 
کرد:  با تأمین یک میلیون و ۵۰۰ هزار جلد کتاب درسی برای 
دانش آموزان استان و تحویل آن به نواحی و مناطق آموزش و 
شروع  آموزشی  واحدهای  به  درسی  کتب  کار حمل  پرورش 
شده و با اعلام مدیران مدارس، اولیای دانش آموزان می توانند 
برای دریافت کتاب به مدارس ثبت نامی مراجعه کنند.معاون 
پشتیبانی، برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی آموزش و پرورش 
کنار  در  استان  دانش آموزان  درصد  گفت: ۹۹  اردبیل  استان 
ثبت نام در کلاس های درسی، نسبت به خرید کتاب در سامانه 
اینترنتی ثبت نام کرده بودند که بر همین اساس توزیع کتاب ها 
مدارس  به  کتاب  حمل  کار  و  شده  انجام  استان ها  بین  در 
کتب  ثبت نام  سامانه  بودن  باز  به  است.وی  انجام  مرحله  در 
دانش آموزانی  داد:  ادامه  و  کرد  اشاره  شهریور  آخر  تا  درسی 
که به هر دلیلی تاکنون ثبت نام نکرده و یا ثبت اطلاعات را 
را  کار  این  باقیمانده  فرصت  در  باید  ندادند  انجام  سامانه  در 
انجام دهند تا با تعیین کلاس درسی کتب خود را درخواست 
کنند. دریافت  زمان  کوتاهترین  در  پست  طریق  از  تا  کرده 

معاون پشتیبانی، برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی آموزش و 
پرورش استان اردبیل خاطر نشان کرد: ما هیچ واحد آموزشی 
در استان نخواهیم داشت که در اول مهرماه بدون معلم بوده و 
یا دانش آموزان کتاب درسی نداشته باشند چرا که از روز اول 
مهرماه به معنای واقعی شروع کلاس های درس را به صورت 
ترکیبی اعم از حضوری و مجازی شاهد خواهیم بود تا به تدریج 
با اتمام واکسیناسیون معلمان و بهبود شرایط کرونایی تحصیل 

به شکل حضوری به انجام برسد.

سال چهارم - شماره 94

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

بشماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1400/3/26هیات  مورخ     140060301022000825
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
شهرستان رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فاطمه کریمی فرزند فتحعلی  به 
شماره شناسنامه  61788 صادره از زنجان  نسبت به ششدانگ  
مربع  مساحت 54/80متر  به  احداثی   بنای  با  زمین  قطعه  یک 
مفروز و مجزی شده از پلاک 1594فرعی مفروز از قطعه 113 
تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی علی اکبر نوروزی  محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 

آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 1400/6/22

تاریخ انتشار دومین آگهی:7/6 /1400

احمد رحیمی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

شماره نامه: 140004901209001314
تاریخ نامه: 20 / 06 / 1400

شماره پرونده: 1 / 140004001209000091
شماره بایگانی: 140000104

اخطاریه ماده 101 - اموال منقول
به آقای میثم شیخی

پرونده  خصوص  در  که  گردد  می  ابلاغ  شما  به  بدینوسیله 
به   1400/04/23 مورخ  گزارش  برابر  فوق  کلاسه  اجرایی 
 شرح طبق نظریه کارشناس رسمی خودروی بازداشتی به شماره 
انتظامی 30 ایران 717 ج 55 مربوط به آقای میثم شیخی مورد 
مهریه خانم خدیجه علی پور بی شک به مبلغ 600/000/000 
ریال ارزیابی گردیده ، و ابلاغ اخطاریه فوق طبق گزارش مامور 
پست به شما میسر نگردیده است. لذا چنانچه به مبلغ ارزیابی 
پلاک مذکور معترض می باشید اعتراض کتبی خود را ظرف مدت 
کثیرالانتشار  جراید  در  اخطاریه  این  انتشار  تاریخ  از  روز  پنج 
بانکی دستمزد کارشناس تجدید نظر به مبلغ  به ضمیمه فیش 
کانون   0103134800001 حساب  به  ریال   16/800/000
تسلیم  اجرا  این  دفتر  به  را  فیش  اصل  و  واریز   کارشناسان 
نمایید . ضمناً به اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد فیش بانکی 
دستمزد کارشناس تجدید نظر باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد.
کفیل اداره ثبت و املاک بهارستان – مسلم چشمی

رفع  با  داریم  تاکید  گفت:  گیلان  استاندار 
اعتبارات  از  مالی  منابع  تامین  موانع،  هرگونه 
نیز بهره گیری  قابل دسترس ملی و استانی و 
از توانمندی های این قرارگاه، تکمیل پروژه های 
زیربنایی عمرانی و طرح های بهداشتی درمانی 

گیلان شتاب گیرد.
ارسلان زارع در دیدار فرمانده قرارگاه سازندگی 

بیمارستان  احداث  روند  به  خاتم الانبیاء)ص(، 
و  رشت  پورسینای  جایگزین  تختخوابی   ۳۵۰
تلاش های  و  لاکان  پزشکی  دانشکده  تکمیل 
صورت گرفته توسط دانشگاه علوم پزشکی استان 
اشاره و اظهار کرد: بهره گیری از توانمندی های 
فنی، لجستیکی و مالی قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( 
پروژه های  اجرای  تسریع  زمینه ساز  می تواند 

این  از  برخورداری مردم فهیم گیلان  و  مذکور 
زیرساخت های ضروری باشد.

این مقطع  نیز در  استانداری گیلان  افزود:  وی 
آمادگی  کرونا،  ویروس  شیوع  توجه  با  زمانی 
هرگونه مساعدت  در جهت رفع موانع احتمالی و 
تامین منابع مالی از اعتبارات قابل دسترس ملی 

و استانی را دارد.

پروژه  اجرای  به  عالی دولت در گیلان  نماینده 
قرارگاه  توسط  پلرود  مخزنی  سد  احداث 
سازندگی خاتم الانبیاء)ص( و پیشرفت فیزیکی 
حدود ۷۷ درصدی این طرح اشاره و خاطرنشان 
نیاز  مورد  امکانات  و  ماشین آلات  تقویت  کرد: 
برای شتاب در اتمام این طرح حیاتی و نیز پروژه 

راه جایگزین سد پلرود، مورد انتظار است.

استاندار گیلان : شتاب در تکمیل پروژه های بهداشتی - درمانی گیلان
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اورسجی: دنبال برگزاری اجلاس 

جهانی کبدی در ایران هستیم

رئیس فدراسیون کبدی و نایب رئیس فدراسیون جهانی 
شود  تامین  مالی  منابع  اگر  که  هستیم  درصدد  گفت: 
میزبانی اجلاس جهانی کبدی را در ایران بر عهده بگیریم.

عباس اورسجی   در خصوص انتخابات فدراسیون جهانی 
کبدی اظهار کرد: قرار بود انتخابات فدراسیون جهانی در 
مهرماه انجام شود اما هندوستان که هنوز انتخابات داخلی 
خود را برگزار نکرده از ما خواست تا کمی دست نگه داریم. 
ما هم قبول کرده ایم که انتخابات فدراسیون جهانی کمی 
شود.  تمام  هند  فدراسیون  انتخابات  تا  بیفتد  تعویق  به 
انتخابات هندوستان اول مهر انجام می شود و می خواهیم 

ببینیم نتیجه چه خواهد شد. 
فدراسیون  رئیس  نایب  و  ایران  کبدی  فدراسیون  رئیس 
فدراسیون  جهانی  انتخابات  برگزاری  در خصوص  جهانی 
با کمک و  ایران گفت:  برای  این کرسی  و شانس کسب 
مجلس،  المپیک،  ملی  کمیته  ورزش،  وزارت  حمایت 
جهانی  اجلاس  میزبانی  که  هستم  درصدد   ... و  رسانه ها 
در  جهانی  اجلاس  برگزاری  قطعا  بگیریم.  عهده  بر   را 
این  میزبان  ما  و مهم است که  بود  اثرگذار خواهد  ایران 
اجلاس شویم. به همین دلیل به دنبال جذب منابع مالی 
آن هستیم و اگر تامین شود قطعا اجلاس جهانی در ایران 
برگزار خواهد شد و یک گام بزرگ برای رسیدن به هدف 

برداشته ایم. 
وی در پاسخ به این  سوال که آیا امیدی به برگزاری این 
اجلاس در ایران هست و آیا بخشی از منابع مالی تامین 
شده است گفت: در جلسه های مختلفی که با آقای صالحی 
امیری و آقای علی نژاد داشته ایم روی این موضوع صحبت 
کردیم و در هیات اجرایی کمیته ملی المپیک مصوب شد 
که به این بحث کمک شود. همچنین علی نژاد هم قول 
کمک  راستا  این  در  ورزش  وزارت  حتما  که  است  داده 
خواهد کرد. ما همچنان پیگیر هستیم که این مسئله زودتر 
حل شود خصوصا با حضور سجادی در وزارت ورزش این 
امر محقق خواهد شد چون او در مباحث توسعه بین المللی 

نگاه ویژه ای دارد. 
کمیسیون  با  هم  را  جلساتی  است  قرار  گفت:  اورسجی 
تا  باشیم  داشته  مجلس  فراکسیون  و  ورزشی  فرهنگی 

حمایت های بیشتری برای برگزاری انتخابات انجام شود.

اجرای لیگ تندرستی با هدف 
پیشگیری از کرونا

خبر

تنها شخص ناظم الشریعه برای 
رسیدن به فینال کافی نیست
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درباره  کشورمان  فوتسال  ملی  تیم  سابق  بازیکن 
شرایط ملی پوشان در مسابقات جام جهانی لیتوانی 

توضیحاتی را بیان کرد.
فوتسال  ملی  تیم  سابق  بازیکن  شمسایی  وحید 
جام  مسابقات  در  ایران  حضور  درباره   ، کشورمان 
جهانی و با توجه به اینکه موفق نشدیم در این مدت 
بازی دوستانه زیادی انجام دهیم اظهار داشت: اگر 
شما بازی های دوستانه ای که بهترین کشور ها مثل 
جستجو  را  کردند  برگزار  روسیه  و  برزیل  اسپانیا، 
کنید متوجه خواهید شد که همه آن ها بیشتر از ۵ 
یا ۶ بازی برگزار نکردند. در این شرایط کرونایی تیم 
ملی ما موفق شد ۷ بازی دوستانه انجام دهد. ۵ بازی 
در تورنمنت تایلند و ۲ بازی هم برابر بلاروس به ما 
کمک کرد تا خودمان را برای مسابقات جام جهانی 

به خوبی آماده کنیم.
فینال  به  رسیدن  برای  الشریعه  ناظم  تنها شخص 

کافی نیست
بازیکن سابق تیم ملی فوتسال کشورمان درباره اینکه 
بهترین نسل تیم ملی را الان داریم، آیا ناظم الشریعه 
می تواند با این بازیکنان تا دیدار فینال صعود کند 
نیز گفت: تنها ناظم الشریعه نیست، بلکه آن گروه 
است، که می تواند این چرخه را به جلو برده و در 
راس آن ناظم الشریعه قرار دارد. در کنار سرمربی 
تیم ملی محمد هاشم زاده حضور دارد که در کنار 
الشریعه تجربه سومی دنیا را یدک می کشد.  ناظم 
همچنین در کنار این ۲ نفر محمدرضا حیدریان هم 
حضور دارد که خودش سابقه چندین قهرمانی با تیم 

ملی را در کارنامه دارد.

در  ایران  ورزش  کاروان  سرپرست 
تاکید  با  توکیو  پارالمپیک  بازی های 
کمیته  در  مسئولیتی  دیگر  اینکه  بر 
پارالمپیک ندارد، گفت: برای بازی های 
معلولان  ورزش  مجموعه  باید  فرانسه 

تغییر کرده و شخم زنی شود.
هادی رضایی  ضمن اشاره به عملکرد 
های  بازی  در  ایران  ورزش  کاروان 
پارالمپیک توکیو و فاصله میان نتایج به 
با پیش بینی های صورت  دست آمده 
مقایسه  برای  که  کرد  تاکید  گرفته، 
عملکرد کاروان ایران در این دوره بازی 
ها با ادوار گذشته باید علاوه بر موضوع 
کرونا به چهار فاکتور توجه ویژه داشت. 
وی همچنین ضمن تاکید بر پتانسیل 
تاکید  های ورزش جانبازان و معلولان 
خصوص  به  و  راه  ادامه  برای  که  کرد 
حضور در بازی های پارالمپیک فرانسه، 
نیاز به تغییر و تحول بنیادی وجود دارد.

سرپرست کاروان ورزش ایران در بازی 
های پارالمپیک توکیو با یادآوری کسب 

و  نقره   ۱۱ طلا،  مدال   ۱۲( مدال   ۲۴
یک برنز( در این بازی ها گفت: پیش 
بینی هیچ وقت به صورت مطلق نیست، 
با در نظر گرفتن این مسئله پیش بینی 
هایی که برای پارالمپیک توکیو داشتیم 
به طور نسبی محقق شد. مدال هایی که 
بیاوریم،  باید به دست  فکر می کردیم 
رشته  برخی  در  اما  شد  ایران  آنِ  از 
تیم  تغییر رنگ داشتیم.  ماده ها  و  ها 
کردیم  می  فکر  که  هم  ورزشکارانی  و 
نتیجه ای نمی گیرند هم عملکردشان 

به همین صورت شد.
صورت  به  بخواهیم  اگر  داد:  ادامه  وی 
آمده  دست  به  نتایج  به  هم  ای  رشته 
در توکیو بپردازیم به این نتیجه منجر 
می شود که در برخی رشته ها موفقیت 
ها  رشته  برخی  در  داشتیم،  کامل 
موفقیت نسبی به دست آمد و ناکامی 
مطلق هم در برخی رشته ها کاملا گویا 

و مشخص بود.
کمیته  برای  اینکه  یادآوری  با  رضایی 

تشکیل  برای  المپیک  المللی  بین 
 ۲۰۲۰ های  بازی  به  اعزامی  کاروان 
نبود،  تنها کسب سهمیه ملاک  توکیو 
سیاست  اساس  بر  ما  کرد:  خاطرنشان 
های تعریف شده و گروه بندی که برای 
ورزشکاران داشتیم، مجوز اعزام آنها به 
برنامه  این  دادیم.  را  توکیو  پارالمپیک 
می  آن  خاطر  به  که  تصمیماتی  و  ها 
بود.  گرایی  کیفی  راستای  در  گرفتیم 
نتایج و نزدیک بودن آنها به پیش بینی 
ها هم نشان داد که جریان کیفی گرایی 

در پارالمپیک جواب می دهد.
برای  پارالمپیک  کمیته  های  سیاست 

بازی های فرانسه سختگیرانه تر شود
با  ایران  ورزش  کاروان  سرپرست 
یادآوری اینکه در مورد برخی رشته ها 
و اعزام شان به توکیو برخلاف سیاست 
های مصوب تصمیم گیری شد، تصریح 
کرد: به نظرم اگر خواهان حضور پررنگ 
پارالمپیک  در  تر  بخش  نتیجه  و  تر 
تر  گیرانه  سخت  باید  هستیم  فرانسه 

مان  های  سیاست  روی  و  کنیم  عمل 
به  باشیم  داشته  بیشتری  پافشاری 
در  آمده  دست  به  نتایج  که  خصوص 
جریان  از  هرجا  که  داد  نشان  توکیو 
کیفی گرایی عدول کردیم ، اشتباه بوده 
مقایسه  مورد  در  همچنین  وی  است. 
عملکرد کاروان ایران در این دوره بازی 
ها نسبت به ادوار گذشته و اینکه گفته 
توکیو  در  عملکرد  »بهترین  شود  می 
دیگر  برخی  در  حالیکه  در  شد  ثبت 
مدال های  تعداد  ها  بازی  این  ادوار  از 
مشابه به دست آمده است« نیز اینگونه 
و  عملکرد  بررسی  برای  داد:  توضیح 
باید متر و  ادوار گذشته  با  مقایسه آن 
داشت.  نظر  مد  را  مختلفی  معیارهای 
و  داشت  ورزشکار   ۶۲ توکیو  در  ایران 
۲۴ مدال گرفت، ۳۳ نفر در کسب این 
تعداد مدال نقش داشتند یعنی نیمی از 
ایران مدال آور شد در حالیکه  کاروان 
یک  توسط  ریو  پارالمپیک  مدال   ۲۷

کاروان ۱۱۲ نفره به دست آمد.

هادی رضایی : ورزش معلولان برای پارالمپیک باید شخم بخورد

کرد،  اعلام  ایران  میز  روی  تنیس  فدراسیون  رییس 
قرار گرفتن جزو هشت تیم برتر قهرمانی آسیا می تواند 
اتفاق خوبی باشد.مسابقات تنیس روی میز قهرمانی 
آسیا از ۲۸ سپتامبر تا ۵ اکتبر )۶ تا ۱۳ مهر( در دوحه 
قهرمانی  انتخابی  مسابقات  این  می شود.  برگزار  قطر 
تیمی جهان در سال ۲۰۲۲ نیز هست از این رو تیم 
ایران باید به دنبال گرفتن این سهمیه باشد. تیم ایران 
در صورتی که جزو ۱۰ تیم برتر مسابقات باشد می تواند 
سهمیه تیمی قهرمانی جهان را نیز کسب کند. ایران 

در بخش مردان در سال ۲۰۱۹، هفتم آسیا شد.
حسین  امیر  عالمیان،  نیما  و  نوشاد  مردان  تیم  در 
هدایی، امین احمدیان و آروین رویین تن حضور دارند 

و تیم  ایران جمعه راهی دوحه می شود تا پس از دو 
روز قرنطینه ابتدا ملی پوشان در تور جهانی قطر شرکت 
آسیا شوند.  قهرمانی  در  آماده حضور  و سپس  کنند 
مهرداد علی قارداشی  درباره ی هدف گذاری فدراسیون 
در این مسابقات گفت: تیم در دوره قبل مسابقات در 
مرحله یک چهارم نهایی  در یک بازی خیلی نزدیک 
شکست خورد و این در حالی بود که با صعود به نیمه 
نهایی حداقل می توانست مدال برنز مشترک تیمی را 
بگیرد. نمی گویم در این دوره رفتن به جمع هشت تیم 
برتر مقام خیلی خوبی است اما از آن جا که تیم های 
برتر جهان و المپیک در قاره آسیا هستند، بنابراین با 
حضور در جمع هشت تیم، می توان گفت اتفاق خوبی 

است و حق ما این است که جزو هشت تیم برتر آسیا 
باشیم اما برای کسب مدال باید یکی از تیم های خوب  
کار  بتوانند  ملی پوشان  امیدوارم  دهیم.  شکست  را 
فوق العاده ای انجام دهند و یکی از کشورهای مدال آور 
را شکست دهند.قارداشی در مورد وضعیت ملی پوشان 
این که هر  به  با توجه  برای حضور در قهرمانی آسیا، 
کدام در خارج از کشور درگیر  لیگ های خود بودند و 
اردوی منظم و منسجمی برای این تیم تشکیل نشد، 
بیان کرد: عمده درآمد بازیکنان ما از لیگ داخلی یا 
فشار  آن ها  به  خیلی  نمی توانیم  ما  و  است  خارجی 
درآمدی  به  توجه  با  اما  است  مهم  ملی  تیم  بیاوریم. 
آینده  مالی  های  نیاز  تامین  و  معاش  امرار  برای  که 
خود دارند،  حق را به آن ها می دهیم به ویژه این که 
داشته  را  درآمدها  این  می توانند  صباحی  چند  فقط 
این درآمدها  از  بالا برود دیگر  باشند. وقتی سن شان 
خبری نیست.او افزود: البته در این شرایط کار مربی 
هم سخت است و تهدیدی برای انسجام تمرینات تیم 
ملی و اردوها است و باید این شرایط را مدیریت کنیم. 
آن چیزی که در این میان مهم است ارتقا تیم ملی 
است. نمی توانیم به بازیکنان بگوییم لیگ های خارجی 
خود را رها کنند و به اردو بیایند در حالی که وقتی 
آنجا هستند هم تمرینات خوبی دارند. البته بعد از این 
که از طریق ارمنستان برای گرفتن ویزای آمریکا جهت 
حضور در قهرمانی جهان اقدام کردیم، ملی پوشان به 
ایران برگشتند و در حال تمرین هستند و جمعه نیز 

راهی دوحه می شوند.

قارداشی: حق پینگ پنگ ایران رفتن به جمع ۸ تیم برتر آسیا است

خود  دستیاران  مهدوی کیا  مهدی   
را برای حضور در تیم فوتبال امید 

مشخص کرد.
روز  چند  ایران  امید  فوتبال  تیم   
و  شناخت  را  خود  سرمربی  قبل 
انتظار،  مطابق  مهدوی کیا  مهدی 
هدایت این تیم را در راه مسابقات 
قهرمانی زیر ۲۳ سال آسیا به عهده 

گرفت.
ملی  تیم  اسبق  ستاره  و  کاپیتان 
فوتبال کشورمان در اولین گام ۶۶ 
زیر  تا  فراخواند  اردو  به  را  بازیکن 
از  و  بخورند  محک  فنی  کادر  نظر 
این اردو نفرات اصلی برای اردوهای 

آتی برگزیده شوند.
انتهای  تا  است  قرار  مهدوی کیا 
تا  بیاید  تهران  به  هفته  همین 
تمرینات تیم را زیر نظر داشته باشد 
اما او به تنهایی عازم تهران نیست و 
۲ دستیارش هم در کنارش خواهند 

بود.
جان لامرز مربی ۵۷ ساله و هلندی 
تیم های  در  بازیگری  دوران  در  که 
بردا،  ناک  ونلو،  والویک،  ویلم، 
روزندال هلند و آکلند نیوزلند بازی 
در  هم  سرمربی  کسوت  در  و  کرد 
تیم های آچیلس هلند، اکسلسیور 
هلندایِبرگ  ایِندهوون  هلند، 

به  مدتی  و  شد  مشغول  دانمارک 
فعالیت  فیتس  در  دستیار  عنوان 
دستیار  عنولان  به  است  قرار  کرد 

اول در کنار مهدوی کیا باشد.
این مربی هلندی ۲ سالی است که 
در تیم خاصی مشغول به کار نیست 
و حالا باید اولین تجربه ملی و کار 

کردن با سنین پایه را تجربه کند.
مهران  به  باید  لامرز  کنار  در 
شدیدی پور هم اشاره داشته باشیم. 
سرمربی ایرانی-سوئدی و اسبق تیم 
قرار است  نونهالان آکادمی کیا که 
کیا حضور  مهدوی  مهدی  کنار  در 

داشته باشد.

همچنین یک مربی بدنساز ۴۵ ساله 
آلمانی به نام تیمو روزنبرگ هم با 
نظر مهدوی کیا در تیم امید فعالیت 
تیم   در  حضور  سابقه  وی  می کند. 
های  ساله   ۱۶ زیر  تیم  و  هانوفر 
اندکی  با  مربی  این  دارد.  را  آلمان 
دستیاران  سایر  به  نسبت  تاخیر 
جز  به  می آید.  ایران  به  مهدوی کیا 
منتنظر  باید  بدنساز  مربی  این  این 
یک مربی دروازه بان های آلمانی هم 
را  کیا  مهدوی  فنی  کادر  تا  باشیم 
تیمی خارجی تشکیل دهند. این ۲ 
نفر کمی دیرتر به اردوی تیم امید 

اضافه خواهند شد.

آشنایی با دستیاران مهدوی کیا در تیم امید

رئیس فدراسیون ورزشهای همگانی با تاکید بر این 
که افزایش میزان فعالیت بدنی و ورزش در پیشگیری 
از کرونا موثر است گفت: دومین دوره لیگ تندرستی 

را با هدف تامین سلامت مردم برگزار می کنیم.
 افشین ملایی با اشاره به برنامه های این فدراسیون 
پنجم  پیک  که  آنجای  از  گفت:  کرونا  دوران  برای 
روز  هر  و  کرد  ایجاد  مردم  برای  را  سختی  شرایط 
هموطنان  از  زیادی  تعداد  دادن  دست  از  شاهد 
تا بتوانیم به  افتادیم  هستیم به فکر اجرای طرحی 

سلامت مردم و پیشگیری از کرونا کمک کنیم.
تاکید  دنیا  پزشکان  که  آنجایی  از  کرد:  تاکید  وی 
دارند ورزش و فعالیت های مستمر بدنی می تواند 
به بهبود سیستم ایمنی بدن کمک کند، فدراسیون 
ورزشهای همگانی با آگاهی از رسالت خطیر خود با 
هدف افزایش فعالیت های بدنی فرد محور و در خانه 
اجرای دومین دوره لیگ تندرستی را در دستور کار 
قرار داد با این هدف که افراد و اقشار مختلف بتوانند 

در مخل کار و خانه خود ورزش کنند.
ملایی در ادامه با بیان این که تلاش کردیم از تجربه 
کنیم  استفاده  تندرستی  لیگ  دوره  اولین  برگزاری 
این  گستردگی  دوره  دومین  در  کرد:  خاطرنشان 
لیگ را بیشتر کردیم و اقشار مختلفی چون دانش 
آموزی، دانشجویی، کارگری ، بسیج و نیروهای مسلح 
را هم که قابلیت سازماندهی دارند را دخیل کردیم 
تا بتوانیم با کمک استانها و همه نهادها اتفاق خوبی 
همگانی  ورزشهای  فدراسیون  بزنیم.رئیسی  رقم  را 
مشارکت  برای  ارزشمندی  جوایز  که  این  بیان  با 
کنندگان در این لیگ در نظر گرفته شده است گفت: 
تلاش کرده ایم از همه جذابیت های اقوام مختلف 
استفاده کنیم تا همه مردم درگیر مشارکت و انجام 

فعالیت بدنی بیشتر شوند.
لیگ  دوره  دومین  بیشتر  توضیح  در  ملایی  افشین 
تندرستی گفت: این دو لیگ دو بخش دارد. در بخش 
هیات  شود  می  شروع  شهریور   ۲۱ روز  از  که  اول 
های استانی با آموزش از راه های مختلف به دنبال 
این بخش  بود. در  به مردم خواهند  آگاهی بخشی 
بانوان،  و  ورزش  مثل  لیگ  این  نظر  مد  موضوعات 
دیگر  مسائل  و  ایمنی  و  ورزش  معلولین،  و  ورزش 
با توجه به شرایط اجتماعی اطلاع رسانی و آگاهی 
بخشی خواهد شد.وی با تاکید بر این که همه هیات 

ها، انجمن ها و مسئولان استانها تلاش خواهند کرد 
از طریق رسانه های مختلف و شبکه های اجتماعی 
اهمیت ورزش برای مردم را تشریح کنند گفت: اگر 
آگاهی عمومی نسبت به فواید ورزش افزایش پیدا 
کرونا  از  پیشگیری  در  را  آن  مثبت  تاثیرات  کند، 
خواهیم دید و این به سلامت مردم و جامعه کمک 
با  همگانی  ورزشهای  فدراسیون  کرد.رئیس  خواهد 
بیان این که این لیگ می تواند مورد استقبال مردم 
قرار گیرد درخواستش از وزارت ورزش را مطرح کرد 
و گفت: انتظارمان از وزارت ورزش این است که در 
جلسه شورای ورزش همگانی حمایت از این لیگ را 
در دستور کار قرار دهد تا بتوانیم میزان مشارکت 
مردم در فعالیت های بدنی و ورزش را بیشتر کنیم.

وی در مورد شرایط اجرای این لیگ گفت: پس از 
اطلاع رسانی و آگاهی بخشی که از فاز اول این لیگ 

صورت خواهد گرفت، در فاز مردم هر شهروند می 
تواند ضمن مراجعه به سایت فدراسیون و مشاهده 
فعالیت های ورزشی در نظر گرفته شده فیلم کوتاهی 
به مدت ۲۰ ثانیه از فعالیت های خود را تهیه و برای 
روزانه،  کشی  قرعه  در  تا  کند  ارسال  فدراسیون 
هفتگی و ماهانه مشارکت داده شود و در نهایت از 
جوایز ارزشمندی که برای این لیگ در نظر گرفته 
از  که  این  بیان  با  ملایی  کند.افشین  استفاده  شده 
برد  خواهیم  زیادی  بهره  لیگ  دوره  اولین  تجربه 
اولین  از تجربه  بااستفاده  امیدوارم  خاطرنشان کرد: 
دوره مشارکت بیشتری را از مردم شاهد باشیم. این 
آموزی،  دانش  اقشار  مدیریت  که  داریم  را  آمادگی 
دانشجویی، کارگری، بسیج و نیروهای مسلح را هم با 
رویکرد افزایش فعالیت های بدنی در اختیار بگیریم و 

آنها را هم در این طرح سهمی کنیم.

استانی  های  هیات  ها،  انجمن  تمام  داد:  ادامه  وی 
و بیش از ۵۰۰ شهر در تلاش هستند تا در فضایی 
رقابتی جریانی پررنگ از ورزش را به نمایش بگذارند. 
در شرایطی که اکثر فعالیت های ورزشی به خاطر 
پیک پنجم کرونا تعطیل است این لیگ می تواند با 
مشارکت حداکثری مردم جریانی از انرژی مثبت را 
به همراه داشته باشد که خروجی آن تامین سلامت 
با  همگانی  ورزشهای  فدراسیون  است.رئیس  مردم 
درخواست از رسانه ها برای آگاهی بخشی و اطلاع 
رسانی بیشتر تاثیرات ورزش و فعالیت های بدنی بر 
پیشگیری از کرونا گفت: امیدوارم بتوانیم با اجرای 
این طرح در تامین سلامت مردم و بهبود سیستم 
ایمنی بدن آنها در مقابله با کرونا کمک کنیم و در 
پایان کرونا لیگ تندرستی را به اشکال مختلف در 

جهت تامین سلامت مردم برگزار کنیم.
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مشکلات  تنیس  فدراسیون  رییس 
بودجه ای و سخت افزاری را مهمترین 
دانست  تنیس   فدراسیون  مشکلات 
با  فدراسیون  اعضای  که   کرد  تاکید  و 
صدد  در  آرامش  و  تلاش  برنامه ریزی، 

توسعه و تعالی ورزش تنیس  هستند.
»داود عزیزی« در حاشیه فینال لیگ 
تنیس اظهار داشت: سال پر رویدادی 
را آغاز کردیم بطوریکه بعد از برگزاری 

سه دوره از تور جهانی زیر ۱۸ سال در 
شیراز، ارومیه و اصفهان و همچنین دو 
دوره مسابقات هزار امتیازی و برگزاری 
و  سنی  های  رده  مسابقات  رویداد  دو 
لیگ تنیس ساحلی  بعد از چند سال 
جدید  فرمت  با  را  تنیس  لیگ  وقفه.، 
با  نهایت  در  که  کردیم  ریزی  برنامه 
رونق نسبی این رشته و هیجان مثبت 
تنیسورها همراه بود و روزهای رقابتی 

خوبی را سپری کردیم.
تنیس  لیگ  در  تیم   ۴۸ افزود:  وی 
نوع  در  که  کردند  آغاز  را  خود  رقابت 
خود قابل توجه است که در نهایت با 
اتاق فکری که  و  برنامه ریزی  به  توجه 
برای این رویداد انجام شد، هشت تیم 
لیگ برتر، شانزده تیم لیگ دو و بیست 
و چهار تیم لیگ دسته اول برای فصل 
برای  قطعا  که  شدند  مشخص  آینده 
انسجام و پویایی لیگ های سال آینده، 

تلاش دو چندانی انجام خواهیم داد.
خاطرنشان  تنیس  فدراسیون  رییس 
وجود  که  مشکلاتی  از  نباید  کرد: 
دارد  نیاز  ایران  تنیس  غافل شد،  دارد 
کند  برگزار  را  فیوچرز  رویدادهای  که 
ارزی  مشکلات  با  مهم  این  برای  و 
موثر  حضور  طرفی  از  هستیم  مواجه 
اسپانسرها از ضروریات است اما با توجه 
حضور  اقتصادی،  کنونی  مشکلات  به 
به سختی محقق می شود  اسپانسرها 
باید بودجه فدراسیون  به همین دلیل 
با  را  ها  برنامه  بتوان  تا  یابد  افزایش 
دست  اهداف  به  و  داد  انجام  موفقیت 

باید تاکید کنم  پیدا کرد هر چند که 
تدبیری که صورت گرفت،  و  با تلاش 
بودجه فدراسیون تنیس از یک میلیارد 
به پنج میلیارد افزایش یافته است اما 

هنوز کافی نیست.
سخت  مشکلات  کرد:  تصریح  عزیزی 
بشدت  را  تنیس  گریبان  هم  افزاری 
در  رویداد  همه  این  جاییکه  تا  گرفته 
گرفته  ها  جام حذفی  از  اخیر  یکسال 
و  لیگ  و  امتیازی  هزار  مسابقات  تا 
برگزار  شرایطی  در  ملی  تیم  اردوهای 
فدراسیون  اختیار  در  زمینی  که  شد 
فرصت  از  همکارانم  اتفاق  به  اما  نبود 
استفاده  خصوصی  بخش  و  ها  باشگاه 
کردیم تا از برنامه ریزی های خود عقب 

نمانیم.
وی در پایان گفت:ارزیابی ما از اجرای 
برنامه ها با توجه به اهداف خوب پیش 
رفته است اما این کافی نیست و تلاش 
و  موجود  شرایط  بهبود  برای  را  خود 
خواهیم  ادامه  تنیس  مشکلات  حل 
این رشته  برای  بهتری  تا روزهای  داد 

به ارمغان آید.

رییس فدراسیون تنیس: مشکلات بودجه ای و
 سخت افزاری داریم
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استان تهران
گزارش

با حضور فرماندار رباط کریم؛

سه مدیربرتر معرفی و تجلیل شدند/ تجلیل از 
پهلوان پارالمپیکی/ تجلیل از نخبه علمی هوا و 

فضای رباط کریمی/ تجلیل از خبرنگاران

فرماندار رباط کریم طی برگزاری مراسمی از سه مدیر برتر شهرستان 
و از ورزشکار پارالمپیک و نخبه علمی این شهرستان تجلیل نمود.

با حضور  این مراسم که  ، نظام ملکشاهی در  اتفاق روز  به گزارش   
رییس  نصیر شهر،  بهداشت، شهردار  رییس شبکه  مرکزی،  بخشدار 
راهداری، و تعدادی از نخبگان ورزشی و علمی و خبرنگاران شهرستان 
بیان کرد:  افزون  برگزار گردید ضمن آرزوی توفیق و سرافرازی روز 
امروز کمبود مدیران متعهدي که بتوانند سازمان  ها و موسسات ما را 
چه دولتي چه غیردولتي اداره کنند، یکي از تنگناها و مشکلات اساسي 

محسوب می شود.
نماینده عالی دولت در ادامه افزود: سخن گفتن از مدیریت بدین معنا 
نیست که انسان چگونه بتواند یک اداره و یا سازمان مشخص را اداره 
نماید، بلکه مراد از مدیریت این است که ما چه قوانین را برای مدیریت 
داشته باشیم و چگونه بتوانیم در هر شرایط و زمان خود را به آن قوانین 
پایبند بدانیم و مدیریت خود مان را آن طور با قوانین جامعه مورد نظر 

هماهنگ کنیم که نه خود ما و نه جامعه از آن ضرر ببیند.
کرد:  عنوان  شهرستان  برتر  مدیران  انتخاب  خصوص  در  ملکشاهی 
با هماهنگی واحد روابط عمومی برای انتخاب مدیران برترو توانمند 
ملاک ها و معیارهای  را شناسایی و بر اساس قرعه کشی سه نفر از 
مدیران برتر شهرستان انتخاب شدند که نفر اول فخر اسادات امامی 
عنوان  به  کرونا  دوران  که  خاطر خدماتی  به  بهداشت  شبکه  رییس 
حافظان سلامت داشتن و نفرات بعدی فرشاد شهسواری؛ شهردار نصیر 

شهر و محمد رضا زمانی رییس اداره راهداری انتخاب شدند.
لازم به توضیح است در پایان این مراسم از ورزشکار و پهلوان رباط 
کریمی حامد صلحی پور  که در مسابقات پارالمپیک توکیو ۲۰۲۰ 
نایب قهرمانی ۹۷- کیلو را کسب نمود و همچنین از عرفان واعظی 
بود  کرده  مقام کسب  آمریکا  در جشنواره  که  فضا  هوا  علمی  نخبه 

تجلیل به عمل آمد.

صالحیه  شهردار  مند،  آگاهی  محمد 
مبنی  هفتگی  های  برنامه  روال  طبق 
بر بازدید از محله ها و مناطق مختلف 
وعده  به  عمل  راستای  در  و  شهری 
های  کوچه  از  آسفالت  نهضت  تداوم 
خیابان سی  انتهای  تا ۲۸  گلستان۲۴ 
بررسی وضعیت  و ضمن  بازدید  متری 
را  لازم  دستورات  مذکور  های  کوچه 
در خصوص در اولویت قرار گرفتن این 
معابر جهت زیر سازی و آسفالت صادر 

نمود.
لازم به ذکر است ۵ کوچه مورد اشاره 
آسفالت  فاقد  و  خاکی  بصورت  همگی 
می  آن  آسفالت  و  زیرسازی  که  بوده 
ماشین  با  و  مکانیزه  به صورت  بایست 
که  پذیرد  ویژه صورت  راهسازی  آلات 
با اهتمام شهردار صالحیه در برنامه های 

آتی معاونت فنی و عمرانی قرار گرفت.

بازدیدی پربار از جنس خدمت و تکریم

با همکاری بسیار خوب رئیس شبکه 
بهزیستی  پرسنل  درمان  و  بهداشت 
رباط کریم دوز اول واکسن کووید۱۹ 

را دریافت کردند. 
بهزیستی  اداره  رئیس  بهادر مهکی   
همه  ازواکسیناسیون  کریم،  رباط 
کارکنان این اداره خبر داد و گفت ؛ 

با توجه به اهمیت سلامت  کارکنان 
جامعه  خدمت  در  که  بهزیستی 
معلولین و افراد آسیب دیده میباشند 
تعامل  و  با هماهنگی صورت گرفته 
خوب دکتر فخرالسادات امامی رئیس 
تمامی  شهرستان،  بهداشت  شبکه 
کارمندان و پرسنل بهزیستی دوز اول 

واکسن کرونا را دریافت کردند. 
قدردانی  ضمن  مهکی  پایان  در 
دکتر   روزی  شبانه  های  تلاش  از 
شبکه  رئیس  امامی  فخرالسادات 
کریم،  رباط  ودرمان  بهداشت 
مهندس محمد غفوری معاون درمان 
شبکه بهداشت ودرمان و از زحمات 

عرصه  در  درمان  و  بهداشت  کادر 
 ۱۹ کووید  بیماری  واکسیناسیون 
از شهروندان خواهان  و  تشکر کرده 
بهداشتی  های  دستورالعمل  رعایت 
است تا با کاهش بروز بیماری کرونا 
کمک  شهرستان  درمان   کادر  به 

شود.

پرسنل اداره بهزیستی رباط کریم در برابر ویروس کووید۱۹ واکسینه شدند

گزارش

با دستور فرماندار بهارستان انجام خواهد شد؛

برگزاری جلسات هفتگی تا رفع 
مشکلات شهرک های صنعتی

فرماندار بهارستان گفت: جلسات هفتگی تا رفع مشکلات شهرک های 
صنعتی برگزار می شود. 

به گزارش اتفاق روز ، هادی تمهیدی فرماندار شهرستان بهارستان در 
جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان که با موضوع تحق شعار سال 
برگزار شد، اظهار داشت: شرایط کنونی شهرک های صنعتی به هیچ 

عنوان در شان و منزلت تولیدکنندگان و صاحبان صنایع نمی باشد.
وی افزود: به منظور برون رفت از مشکلات و بهبود وضعیت موجود، 
جلسات تخصصی با حضور ادارات ذیربط به صورت هفتگی برگزار می 

شود.
در  مستمر  صورت  به  جلسات  این  کرد:  تصریح  بهارستان  فرماندار 
روزهای پنج شنبه و با حضور دستگاه های خدمات رسان برگزار می 

شود.
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جلسه بررسی مشکلات ونواقصی شبکه 
کانال محمدیه در شهرستان رباط کریم

جلسه بررسی مشکلات و نواقصی شبکه کانال محمدیه در جهاد کشاورزی 
شهرستان رباط کریم برگزار گردید.

 به گزارش اتفاق روز ، جلسه بررسی مشکلات و نواقصی شبکه کانال محمدیه 
باحضور عباسی مدیر جهاد کشاورزی، نجف نژاد مدیر عامل شرکت تعاونی 
کانال محمدیه، نماینده شرکت مشاور نهرآب پایش و روشنی رئیس اداره امور 
فنی و زیربنایی جهاد کشاورزی شهرستان در محل سالن جلسات مدیریت 

جهاد رباط کریم برگزارگردید.
عباسی در خصوص این جلسه اظهار داشت: مقرر گردید شرکت مشاور نهرآب 
پایش در اسرع وقت نسبت به تهیه و تنظیم دفترچه مطالعاتی نواقص موجود 
در خطوط P۸, p۱۰ به منظور جذب اعتبار و برگزاری مناقصه برای انتخاب 

پیمانکار و اجرای آن اقدام نمایند.

نخستین شهردار استان تهران در شهرستان 
رباط کریم ابقا شد

فرماندار رباط کریم در معیت مدیر کل دفتر امور شهری و شوراهای 
استانداری تهران در جلسه معارفه شهردار پیشین نصیرشهر حضور 
یافت و گفت: ضرورت تدوین برنامه بلندمدت برای توسعه شهری در 

دستور کار قرار گیرد. 
به گزارش اتفاق روز ، نظام ملکشاهی در مراسم معارفه شهردار شهر 
نصیرشهر که با حضور علیرضا طاهری  نسب و دیگر مسئولان شهرستان 
و مدیران شهری در فرهنگسرای بهشت شهر نصیرشهر برگزار شد، 
ضمن تبرک به شهردار جوان برای ابقا در منصب پیشین و قدردانی 
از انتخاب به موقع اعضای شورای اسلامی شهر برای انتخاب شهردار، 
بیان کرد: مدیر جوان و جهادی شهرستان رباط کریم نخستین شهردار 
در سطح  استان تهران است که هم تودیع و معارفه می شود و هم به 

عنوان مدیر برتر شهرستان انتخاب شده است.
مقام عالی دولت با بیان همکاری مدیران شهری نصیرشهر در راستای 
پنجم  دوره  اسلامی  کرد: شورای  عنوان  آبادانی شهرستان  و  توسعه 
شهر نصیرشهر جزو شوراهای موفق شهرستان بود که توانست با وفاق 
و همدلی در راستای آبادانی شهر گام بردارند از این روی، با توجه به 
مشارکت ۱۰۰ درصدی شهروندان در برگزاری انتخابات ششمین دوره 
در راستای مشارکت و مقبولیت نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و 
دولت وفاق ملی، به طور قطع شاهد شکوفایی و درخشش بیش تر این 
شهر در جهت تثبیت مدیریت شهری،  توسعه، آبادانی و افزایش سرانه 

ها در زمینه های مختلف خواهیم بود.
وی در خصوص مراحل تایید یا رد صلاحیت دو شهردار دیگر افزود: 
اسلامی  شوراهای  منتخب  شهردار  دو  به  تایید  رای  تطبیق  هیئت 
شهرهای پرند و رباط کریم داده است و برای بررسی بیش تر و سیر 
مراحل قانونی برای صدور احکام به استانداری ارسال شده که تنها پس 
از جواب مکتوب مرجع ذی صلاح می توان در خصوص تایید یا رد 

اشخاص منتخب اطلاع رسانی نمود.

روز پر کار شورای اسلامی شهر پرند 

برگزاری جلسات تخصصی کمیسیون های 
شورا برای توسعه و آبادانی شهر

شورای اسلامی شهر پرند ، با برگزاری جلسات تخصصی کمیسیون 
های مختلف روز پرکاری را پشت سر گذاشت.

آقای حسین کسمرادی رئیس شورای اسلامی شهر پرند ضمن عرض 
از کارکنان زحمت  به مناسب درگذشت شادروان رمضانی  تسلیت 
داشت: جلسات کمیسیون های تخصصی  بیان  کش شورای شهر، 
شورا با جدیت و به طور منظم برگزار می شود و در این جلسات 
قرار  بررسی  و  بحث  مورد  مسائل شهری  پیرامون  مختلف  مباحث 

می گیرند.
به  به شهرداری  عمران  از شرکت  تحویل شهر  اندیشی  هم  جلسه 

ریاست آقای کسمرادی و بررسی های تخصصی در این خصوص
جلسه کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری به ریاست آقای حسین 
قهرمانی و بررسی راهکار های جذب سرمایه گذار و رفع موانع سرمایه 

گذاری در شهر پرند
جلسه کمیسیون عمران و برنامه و بودجه به ریاست مهندس پایدار با 

موضوع تکمیل پروژه های نیمه تمام و ساختمان شهرداری
جلسه کمیسیون خدمات شهری و فضای سبز به ریاست مهندس 
گودرزی پیرامون نظارت جدی بر عملکرد پیمانکاران و ارتقای سطح 
مهم شورای  از جمله جلسات  گرامی،  به شهروندان  خدمات دهی 

اسلامی شهر بود.

برگزاری جلسه کمیسیون تقویم و ارزیابی اراضی 

زراعی وباغی درشهرستان رباط کریم

کمیسیون و ارزیابی تقویم در مدیریت جهادکشاورزی شهرستان رباط 
کریم برگزار و چندین پرونده در این کمیسیون بررسی شد.

حضور  با  باغی  و  زراعی  اراضی  ارزیابی  و  تقویم  کمیسیون  جلسه   
ملکشاهی فرماندار شهرستان رباط کریم، عباسی مدیر جهاد کشاورزی 
شهرستان رباط کریم و شاهسون رئیس اداره دارایی شهرستان رباط 

کریم در محل مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان برگزار گردید.
عباسی هدف از برگزاری این جلسه را بررسی دقیق و بازنگری پیرامون 
کردن  واقعی  باغی،  و  زراعی  اراضی  گذاری  قیمت  و  ارزیابی  نحوه 
قیمت ها و رعایت حقوق متقابل مردم و دولت و جلوگیری از تضییع 

حقوق بیت المال بیان نمود.
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اگهی فقدان سند مالکیت
به  وارده  تقاضای   طی  جمشیدی  مینو  خانم  اینکه  به  نظر 
شماره 2982 مورخ 05 / 03 / 1400 ضمن ارائه دو برگ 
استشهادیه محلی مصدق شده دردفتر اسناد رسمی921 
منافع  دفترحفاظت  تنظیمی  وکالتنامه  به  استناد  با  تهران 
جمهوری اسلامی ایران-واشنگتن مدعی است سند مالکیت 
ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت  1127 متر مربع قطعه 
1129  تفکیکی پلاک808 فرعی از پلاک 114 اصلی واقع 
در پرندک رباط کریم دیل ثبت 12451 صفحه 31 دفتر 
املاک جلد 79 بشماره چاپی 616002 بنام شرکت سهامی 
خاص ساختمانی خانه ثبت صادر و تسلیم گردید در ادامه 
تمامی مورد ثبت برابر سند انتقال شماره 103034 مورخ 
عبدالحمید  آقایان  تهران  دفتر 137   1335 /  09 /  02
فرسائی و سعید جمشیدی منتقل گردید که سند مالکیت 
طی  و  است  گردیده  مفقود  کشی  اسباب  بدلیل  فوق 
المثنی سند مالکیت پلاک  درخواست فوق تقاضای صدور 
مذکور را نموده است و طی درخواست وارده فوق تقاضای 
صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا 
مراتب در اجرای ماده 120 ائین نامه  قانون ثبت در یک 
یا اشخاصی مدعی  تا چنانچه شخص  اگهی می گردد  نوبت 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم  یا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده روز پس از 
ارائه اصل سند  را ضمن  اعتراض خود  آگهی  این  انتشار 
مالکیت یا سند معامله به این اداره ارائه و رسید دریافت 
نرسیدن  و  انقضای مدت  از  اینصورت پس  غیر  در  نماید 
واخواهی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات 

اقدام خواهد شد.
احمد رحیمی 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان رباط کریم  

 
آگهی موضوع تبصره یک ماده 105 اصلاحی آئین نامه 

قانون ثبت
نظر به اینکه آقای محسن کاشفی برابرگواهی حصر وراثت 
از شعبه 69  شماره 6542 مورخ 1371/12/22 صادره 

مالیات  واریز  گواهی  و  تهران   2 حقوقی  عمومی  دادگاه 
 1374/03/16 مورخ   540-48/513 شماره  ارث  بر 
اعیان  ثمینه  بهای  پرداخت  تقاضای  شهریار  مالیاتی  حوزه 
پلاک 1024 فرعی از 160 اصلی را نموده که موضوع به 
کارشناس رسمی دادگستری آقای محمد فقیهی ارجاع که 
نامبرده طی گزارش شماره 816-1400 نظریه کارشناسی 
ارسال  با  مراتب  وسیله  بدین  لذا  نموده  اعلام  را  خود 
تصویر نظریه کارشناس رسمی دادگستری منتشر تا چنانچه 
اعتراضی دارید ظرف مهلت 10 روز پس از انتشار به این 
اداره اعلام نمائید در غیر اینصورت و پس ازانقضای مهلت 

نسبت به ادامه عملیات برابر مقررات اقدام میگردد.
احمد رحیمی – رئیس اداره اسناد و املاک رباط کریم

  
اگهی فقدان سند مالکیت پلاک 2131 فرعی از 165 

اصلی حوزه ثبتی رباط کریم 
فرزند  زاده  بهبهانی  جریانی  محمدرضا  آقای  اینکه  به  نظر 
بحرانی  صغرا  بانو  و   1817653636 ملی  شماره  با  علی 
ارائه  ملی 1817934295 ضمن  با شماره  فرزند رسول 
اسناد رسمی  دفتر  توسط  تایید شده  استشهادیه  برگ   4
شماره 22 رباط کریم متقاضی صدور سند مالکیت المثنی 
وارده به شماره 7648 مورخ 1400/06/15 اعلام نموده 
اند که اسناد مالکیت ششدانگ یک باب آپارتمان  )فاقد 
 3 قطعه  مربع  متر   157/82 مساحت  به  کاربری(  نوع 
تفکیکی تحت پلاک 2131 فرعی از 165اصلی حوزه ثبتی 
رباط کریم با شماره سریال های 048364 و 048365 بنام 
مشارالیهم که ذیل ثبت 4877 و 4878 صفحات 308 و 
311 دفتر جلد 37  ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم 
گردیده است که به علت جابجایی مفقود گردیده است.  لذا 
مراتب در اجرای تبصره ذیل ماده 120 قانون ثبت در یک 
نوبت منتشر می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم  یا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده روز پس از 
ارائه اصل سند  را ضمن  اعتراض خود  آگهی  این  انتشار 
و رسید  ارائه  اداره  این  به  مدارک لازم   و  مالکیت فوق 

اداره ثبت وفق مقررات  اینصورت  نماید در غیر  دریافت 
اقدام خواهد نمود وفقط اعتراض ایشان در مراجع قضائی 

قابل رسیدگی می باشد.
احمد رحیمی شورمستی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان رباط کریم 

آگهی ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1400/5/10هیات  مورخ   140060301022001330
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد واملاک 
تعیین تکلیف وضعیت  ماده 3 قانون  بر حسب  رباط کریم 
بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی 
عبداله  متقاضی   مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
عجملو  فرزند ربعلی  به شماره شناسنامه 433 صادره از 
زنجان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 98/34 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
1047 فرعی مفروز از قطعه --- تفکیکی از 115 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
محمد قاسمی محرزگردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اولین  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
اقدامات  و  احاله  به دادگاه صالحه  تا  نمایند  اخذ  و رسید 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد بدیهی است در  به  موکول 
اعتراض طبق  و عدم وصول  انقضای مدت مذکور  صورت 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات 
صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تارخ انتشار اولین آگهی: 1400/6/9

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/6/24
احمد رحیمی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

نماهنگ نسل حسیني در رباط کریم تولید 

و منتشر شد
به همت اداره تبلیغات اسلامي رباط کریم، نماهنگ نسل حسیني با 
همکاری اوقاف و امور خیریه و با مشارکت شبکه رسانه اي نما، تولید 

و منتشر شد. 
 حجت الاسلام حسین رواز، رئیس اداره تبلیغات اسلامي رباط کریم، 
گفت: نماهنگ نسل حسیني با موضوع فرزند آوري، با مشارکت شبکه 
رسانه اي نما و با همکاري اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان تهیه 

و منتشر شد.
نماهنگ مذهبي که  نماهنگ، یک  این  افزود:  این خصوص  وي، در 
تقدیم به ساحت مقدس سالار شهیدان اباعبدالله الحسین علیه السلام 
تهیه شده است و این نماهنگ بر ترویج فرزندآوري و برکت آن در 

زندگي، تاکید دارد.
این مسئول، با بیان این که در فضاي مجازي تولید محتوا باید با زبان 
نسل امروز بود تا موجب بروز مشکلاتي براي مخاطبان نکند، عنوان 
کرد: شبکه رسانه اي نما، مخفف نیروي هاي مؤمن انقلابي است که 
در راستاي شبکه سازي در میان نیروي هاي رسانه اي و مسیري براي 

بهتر دیده شدن فعالیت دارد.
گویندگي  به  اثر  این  کرد:  تصیریح  پایان  در  رواز،   الاسلام  حجت 
امیرعلي زرین، آهنگسازي و تنظیم داود نعمتي،  حسین احمدي و 
تصویر برداري علي زرین و یوسف صفیاري، تدوین یوسف صفیاري 
و شعر علي فردوسي ساخته و در آستان مقدس امامزاده عماد الدین 

علیه السلام تصویربرداري شده است.

اسلامی  شورای  اعضای  انتخاب  آئین 
شهرستان بهارستان به ریاست فرماندار 

بهارستان برگزار شد. 
شورای  رئیسه  هیات  انتخاب  آئین   
تمهیدی  هادی  ریاست  به  شهرستان 
سالن  محل  در  بهارستان   فرماندار 

جلسات شهید رجایی فرمانداری برگزار 
شد .

 در این آئین پس از رای گیری هدایت 
رئیس،  نایب  اسلامی  رئیس،  لطفی 
محمد علیزاده و محمد زینتی به ترتیب 
شورای  دوم  و  اول  منشی  عنوان  به 

شهرستان انتخاب شدند.
 همچنین در این آئین انتخاب نماینده 
تهران  استان  در  شهرستان  شورای 
با  آذرکیش  سعید  که  شد،  برگزار 

اکثریت آرا انتخاب شد.
 در این آیین دو عضو شورای اسلامی 

نسیم  شورای  عضو  دو  گلستان،  شهر 
صالحیه،  شهر  شورای  عضو  یک  شهر، 
بخش  اسلامی   شورای  عضو  یک 
اسلامی  شورای  عضو  یک  و  گلستان 
بخش بوستان که از میان شورای روستا 

بودند، حضور داشتند.

اعضای شورای اسلامی شهرستان بهارستان مشخص شدند

نایب رئیس شورای اسلامی شهر قدس با 
بیان اینکه ناوگان حمل و نقل عمومی 
وضعیت  در  کیفی  و  کمی  لحاظ  از  ما 
نامناسبی قرار دارد، بر ضرورت نوسازی 

این ناوگان تاکید کرد.
 سمیه ملکی در بازدید سرزده از ناوگان 
حمل  و نقل بار و مسافر شهرداری قدس 
به  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  گفت: 

بخش های  ترین  مهم  از  یکی  عنوان 
خدمات شهری محسوب می شود که با 
زندگی روزمره مردم در ارتباط مستقیم 

است.
نماینده  عنوان  به  بنده  داد:  ادامه  وی 
را در جهت  مردم تمام سعی و تلاشم 
بهسازی، ساماندهی و توسعه این ناوگان 

به کار خواهم گرفت.

ملکی اظهار داشت: با توجه به جمعیت 
و نیازهای شهرقدس ناوگان حمل و نقل 
در  کیفی  و  کمی  لحاظ  از  ما  عمومی 

وضعیت نامناسبی قرار دارد.
نایب رییس شورای اسلامی شهرقدس 
مواجه  مشکلاتی  با  حوزه  این  گفت: 
است، از جمله اینکه سازمان حمل  ونقل 
دارد،  قرار  شهر  مرکز  در  مسافر  و  بار 

ندارد،  پایانه  در سطح شهر  تاکسیرانی 
فرسوده  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان 
است و طی سالهای اخیر به رانندگان و 
خطوط کم درآمد یارانه داده نشده است.

نیازمند رسیدگی  این موارد  افزود:  وی 
شورای  در  باید  و  است  فوری  و  دقیق 
این  رفع  و  کاهش  راستای  در  ششم 

مشکلات گام برداریم.

نایب رییس شورای اسلامی شهرقدس تاکید کرد:

 ضرورت نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی شهرقدس

سیما،  سازمان  رئیس  موسویان،  مرتضی 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری قدس 
تامین و اصلاح روشنایی ۶ بوستان و ۳  از 
اداره زیباسازی  معبر در سطح شهر توسط 
شهرداری قدس خبر داد. مرتضی موسویان 

گفت: یکی از اصلی ترین مولفه های طرح 
اصلاح  و  تامین  شهری،  سبز  فضای  تحول 
روشنایی بوستان ها و معابر سطح شهر می 
باشد که این امر توسط اداره سیما و منظر 
مستمر  صورت  به  قدس  شهرداری  شهری 

انجام می شود.
موسویان افزود: یکی از مشکلات اصلی ما در 
تامین و اصلاح روشنایی بوستان ها و معابر 
بوده که  لوازم و تجهیزات روشنایی  سرقت 
خسارات قابل توجهی را به بار آورده است. 

از این رو سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری تمهیداتی برای جلوگیری از سرقت 
این تجهیزات در نظر گرفته و در تامین و 
این تمهیدات  اصلاح روشنایی های جدید، 

لحاظ می شود. 

مرتضی موسویان : تداوم تامین و اصلاح روشنایی بوستان ها و معابر سطح شهر
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جایگاه  گفت:  ارتش  کننده  هماهنگ  معاون 
آموزش و پرورش و تربیت در ارتش بسیار بالا 
به  انسانی  نیروی  آموزش  و  تربیت  است چون 
عنوان بزرگترین سرمایه هر سازمانی است که 

در مراکز آموزشی شکل می گیرد.
حاشیه  در  دوشنبه  روز  سیاری  دریادار  امیر   
کمیسیون  و  ارتش  هم اندیشی  نشست 
اسلامی  شورای  مجلس  تحقیقات  آموزش، 
ارتقاء  و  آموزش  محیط  خوشایندسازی  برای 
از  افزود: دعوت کردیم  سطح آموزش سربازان 
آموزش  مراکز  از  یکی  در  مجلس  نمایندگان 
ارتش در نیروی زمینی تا با وضعیت آموزشی 

ارتش از نزدیک آشنا شوند. 
تعداد  با  کامل  آشنایی  مسوولین  گفت:  وی 
مراکز  و  آموختگان  دانش   ، آموزش گیرندگان 
ارتش  دانشگاه  ویژه  به  و  آموزشی  مختلف 

ندارند.
شد:  یادآور  ارتش  کننده  هماهنگ  معاون 
نمایندگان  با  که  جلساتی  با   که  امیدواریم 
مجلس گذاشته می شود بتوانیم سطح آشنایی 

آنها با آموزش های ارتش را بالا ببریم. 
مجلس  نمایندگان  کرد:  اضافه  دریادارسیاری 
کلان  مسایل  در  گیر  تصمیم  و  ساز  تصمیم 
کشور هستند بنابراین زمانی که با این مسایل 
آشنا شوند بهتر می توانند در تصمیم سازی و 

تصمیم گیری در مسایل کلان آموزشی کشور 
ارتش را هم مانند سایر مراکز آموزشی ببینند.

وی گفت: در مجلس قبل جلسه ای را با تعداد 
افسری  دانشگاه  در محل  نمایندگان  از  زیادی 
مراحل  آنجا  در  و  گذاشتیم  )ع(  علی  امام 
بود.  هم  موثر  که  دادیم  توضیح  را  آموزش 
بود  نشده  فرصتی  هنوز  جدید  مجلس  با  اما 
آنها  به  ارتش  آموزش  مراحل  در خصوص  که 
بوجود  فرصت  این  که   بدهیم  را  توضیحاتی 
مجلس  آموزش  کمیسیون  اعضای  با  که  آمد 
نشستی را داشته باشیم تا از نزدیک با مراحل 
آموزش ارتش آشنا شوند تا از حمایت های آنها 
برخوردار شویم. معاون هماهنگ کننده ارتش 
افزود: ارتش مقاطع آموزش متعددی دارد. تمام 
و  بینند  می  آموزش  ارتش  در  ارتش  کارکنان 
اگر از جایی هم نیرو گرفته شود باید آموزش 
قشر  تمام  کند.  طی  ارتش  در  را  خود  نظامی 
را  ارتش  بدنه  از  بالایی  درجه دار ما در سطح 
به خود اختصاص می دهد در مراکز آموزشی 
از آموزش  درجه داری آموزش می بینند. بعد 
تا  شوند  می  تخصصی  های  آموزش  وارد  پایه 
بتوانند هدایت و رهبری را یاد بگیرند و در کنار 
و  تمام مدیران  بگیرند.  باد  را  با سلاح  کار  آن 
در  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  فرماندهان 

دانشگاههای افسری درس می خوانند. 

دریادارسیاری: نیروی انسانی هرسازمانی 
در مراکز آموزشی شکل می گیرد

کیلو   ۵۰« سینمایی  فیلم  نویسنده 
آلبالو«، گفت: هیچ وقت سودای بازی 
و کارگردانی نداشتم و گوشه نوشتن 
را عمیقا دوست دارم. نوشتن برای من 
عشق، دغدغه و لذت است. هیچ چیز 
به اندازه اینکار به من لذت نمی دهد 
و خلوت خودم را به هر چیزی ترجیح 
مناسبت  به  توحیدی  می دهم.فرهاد 
سلسله  ادامه  در  و  سینما  ملی  روز 
موزه  شفاهی،  تاریخ  نشست های 
شهر  در  اینکه  به  اشاره  با  سینمای 
است،  شده  متولد  تمدن  و  فرهنگ 
گفت: شهر رشت این روزها به عنوان 
یکی از شهرهای خلاق یونسکو ثبت 
می بالم  خودم  به  من  و  است  شده 
در  آمدم.  دنیا  به  شهر  این  در  که 
اولین  و  دانشگاه شدم  وارد  سال ۵۵ 
گام های حرفه ای شدن را همزمان با 
برداشته ام.وی  دانشگاهی  تحصیلات 
عوضی  مرد  فیلمنامه  اینکه  بیان  با 
توضیح  است،  نوشته   ۷۵ سال  در  را 
خبر  از  فیلمنامه  این  اولیه  ایده  داد: 
روزنامه همشهری گرفته شده که در 
بانک  بود  نوشته  پزشکی اش  صفحه 
مغز آمریکا با کمبود مغز مواجه شده 
مانند  مطلب  این  خواندن  با  است. 
علامت  سرشان  بالای  که  کارتن ها 
بالای  چراغی  می شود  ایجاد  سوالی 

سرم روشن شد.
و  تبریزی  کمال  درباره  توحیدی 
همکاری  بیشترین  برومندکه  مرضیه 
داد:  توضیح  داشته،  آنها  با  را 
فیلمنامه نویس مستقل که خود قصد 
در  بقایش  شرط  ندارد  کارگردانی 
سینما این است که با کارگردان هایی 
بر  کارکردن  به  اعتقاد  که  کند  کار 
کمال  دارند.  دیگران  فیلمنامه  روی 
کارگردان  از  دسته  آن  جز  تبریزی 
نویسد  نمی  فیلمنامه  است که  هایی 
کار  او  با  راحت  می توان  بنابراین 

که  هستند  کارگردان ها  برخی  کرد. 
فیلمنامه می نویسند و فیلمنامه را هم 
می توان  هم  آنها  با  می فهمند؛  خوب 
اسعدیان،  همایون  مانند  کرد  کار 
این ها  برومند  مرضیه  حقیقی،  مانی 
علاوه بر اینکه دست به قلم هستند، 

فیلمنامه را هم خوب می فهمند.
با  همکاری  کرد:  خاطرنشان  وی 
جذاب  برایم  همیشه  تبریزی  کمال 
مرضیه  با  کار  اما  بردم  لذت  و  بوده 
او  زیرا  است  تر  سخت  کمی  برومند 
اما  کار می کند  نویسندگان سخت  با 
وجود  که  دوستی  و  رفاقت  خاطر  به 
او  با  خوبی  به  توانستم  من  داشت 
شهر  جمله  از  سریال  چند  کنم.  کار 
دعوا  کردیم.  کار  باهم  را  موش ها 
همکاری  اما  داشتیم  بحث  کردیم، 
از  برومند  مرضیه  داشتیم.  خوبی 
البته  که  دارد  خاصی  تلقی  سینما 
ادامه  استاد است.وی  در کار خودش 
چرا  می گویند  من  به  خیلی ها  داد: 
این  من  پاسخ  و  نمی کنم  کارگردانی 
توانایی ها  باید  فردی  هر  که  است 
من  بشناسد.  را  خود  مزیت های  و 
هیچ وقت سودای بازی و کارگردانی 
نداشتم و این گوشه را عمیقا دوست 
امر  تنها  من  برای  نوشتن  دارم. 
دغدغه  عشق،  بلکه  نیست  معیشت 
اندازه  به  لذت است و هیچ چیزی  و 
اینکار به من لذت نمی دهد و خلوت 
ترجیح  دیگری  چیز  هر  به  را  خودم 
یاد  زنده  درباره  می دهم.توحیدی 
همیشه  گفت:  نیز  کیارستمی  عباس 
یک  عنوان  به  کیارستمی  عباس  به 
سفر  در  دوبار  و  کردم  نگاه  استاد 
کن  فیلم  جشنواره  جمله  از  خارجی 
سینما  خانه  دوره  در  بودیم.  همسفر 
آکادمی  اولین  زمانیکه می خواستیم 
را تشکیل دهیم کوشش کردیم تا او 

ریاست آنرا قبول کند.

فرهاد توحیدی: هیچ وقت سودای 
بازی و کارگردانی نداشتم

نوشتارنوشتار

 توجه به نیازهای مذاهب؛ خواسته فرهیختگان 
اهل سنت از مجموعه وزارت فرهنگ

نوشتار

فرهنگ  اصحاب  و  علما  از  جمعی 
با وزیر فرهنگ و  و هنر اهل سنت 
ارشاد اسلامی دیدار کرده و به بیان 
در  خود  خواسته های  و  دیدگاه ها 

حوزه فرهنگ و هنر پرداختند.
و  عمومی  روابط  مرکز  از  نقل  به 
اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد 
مولوی  نشست  این  در  اسلامی، 
سنت  اهل  جمعه  امام  عبدالحمید 
اسلامی  ایران  اینکه  بیان  با  زاهدان 
از همه قومیت ها و مذاهب تشکیل 
همه  از  ما  انتظار  گفت:  می شود، 
مسئولین این است که از شایستگان 
های  گرایش  گرفتن  نظر  در  بدون 
همچنین  کنند.  استفاده  مذهبی 
انتظار می رود وزارت  فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و سازمان های وابسته به آن 
نیازهای  شدن  برآورده  جهت  در 

مذاهب توجه لازم را به عمل آورد.
به  از تمام ظرفیت ها  وزیر فرهنگ 

طور یکسان استفاده کند
وی ادامه داد: تمام مردم ایران دلداده 
زیادی  توانمند  افراد  هستند.  ایران 
که  دارد  وجود  سنت  اهل  میان  در 
برای اعتلای کشور تلاش می کنند، 
انتصاب  در  انقلاب  معظم  رهبر 
اخیر خودشان یعنی فرمانده نیروی 
دریایی از اهل سنت استفاده کردند 
و مسیر را هم مشخص کردند، از این 
ارشاد اسلامی  از وزیر فرهنگ و  رو 
نیز خواستارم به طور یکسان از تمام 

ظرفیت ها استفاده کنند.
بندرعباس  جمعه  امام  امینی  شیخ 
کرد:  اظهار  دیدار  این  ادامه  در  نیز 
که  می شود  حاصل  موفقیت  زمانی 
انسان برنامه و دیدگاهش اجرای حق 
و عدالت باشد. وجود اقوام و مذاهب 
برای کشور یک فرصت است و اگر 
لازم  رضایت مندی  مذاهب  و  اقوام 
الگوی  یک  شاهد  باشند  داشته  را 

جهانی خواهیم بود.
برادران  که  هرجایی  داد:  ادامه  وی 
بودند  فعالیت  مشغول  سنت  اهل 
روحیه جهادی و امانتداری را مدنظر 
کشور  اعتلای  در  سعی  و  داشته 
داشتند و همه به دنبال اقتدار کشور 

بودند.
در ادامه مولوی مطهری امام جمعه 
اینکه پس از گذشت  با بیان  خواف 
اهل  مناطق  در  انقلاب  از  سال   ۴۲
مردم  همراهی  شاهد  کشور  سنت 
ابراز  هستیم،  کشور  اعتلای  برای 
اهل سنت  انتظارات  امیدواری کرد: 

به خوبی برآورده شود.
با  خوشبختانه  افزود:  ادامه  در  وی 
حضور آقای رئیسی انتظار داریم اهل 
سنت بهتر درک شوند و ما را جزو 

برادران خود بدانید.
سنت  اهل  ویژه  عنوان  با  ها  کتاب 

چاپ نشود
امینی با طرح برخی مسائل فرهنگی 
کشور  در  امروز  کرد:  خاطرنشان 
با  کتاب ها  که  هستیم  این  شاهد 
عنوان ویژه اهل سنت چاپ می شود 
و این در حالی است که بسیاری از 
این کتاب ها اخلاقی و برای استفاده 
عموم است. انتظار ما از دولت جدید 
اهل سنت  برادران  به  است که  این 

توجه بیشتری کنند.
تهران  دانشگاه  استاد  زاده  جلالی 
شورای  مجلس  سابق  نماینده  و 
اسلامی نیز در ادامه از جایگاه مهم 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
این وزارتخانه  صحبت کرد و گفت: 
نشان دهنده هویت ایرانی و اسلامی 
ما است و شخصیت و جایگاه کشور 

ما را در دنیا نشان می دهد.
وی افزود: ماندگاری کشورها همیشه 
در پرداختن آنها به فرهنگ بوده و 
این نشان می دهد که آقای اسماعیلی 
برعهده  سنگینی  بسیار  مسئولیت 
دارند، ما از نظر فرهنگی بسیار غنی 
هستیم و این در مناطق سنی نشین 
مناطق  است،  پررنگ  بسیار  هم 
کردند  سعی  همیشه  اهل سنت 
فرهنگ ایرانی اعم از موسیقی، لباس 
و زبان خود را حفظ کنند. امروز ما 
برای حفظ هویت خود بهترین منابع  
و امکانات را داریم و تنها یک راهبری 

نیاز است.
مظلوم  نشین  سنی  فرهنگی  اقشار 

واقع شده اند

از  برخی  اینکه  بیان  با  زاده  جلالی 
اقشار فرهنگی ما مظلوم واقع شده اند، 
افزود: در دوره جدید مدیریتی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی می توان به 
مناطق  در  همچنین  پرداخت.  آنها 
برای  وقف  موضوع  سنی نشین 
گسترش حوزه های مختلف فرهنگی 
و فکری همیشه مورد استقبال بوده و 
اهل سنت خوشبختانه دلبسته کشور 

هستند.
در بخش دیگری از این دیدار دکتر 
با  خوارزمی  دانشگاه  استاد  سارلی 
اشاره به اینکه ما یک ملت متنوع به 
از جنبه های فرهنگی هستیم،  ویژه 
جمعیت  یک  با  وقتی  کرد:  تصریح 
هستیم  مواجه  فرهنگی  متنوع 
ممکن است سیاست واحد فرهنگی 
داشته باشیم اما در هرجایی باید یک 

راهبرد ظریفی شکل بگیرد.
ایجاد بنیاد فرهنگی خاص هر منطقه 

اقوام
وی ادامه داد: وزارت فرهنگ و ارشاد 
یکی  که  دارد  وظیفه  دو  اسلامی 
است  مجموعه  این  اداری  ساختار 
ترمیم  و  تقویت  مهم تر  وظیفه  اما 
ساختار  نظر  از  که  است  فرهنگ 
امکان پذیر  کارمندی  کار  و  اداری 
مورد  در  می کنم  پیشنهاد  نیست، 
یک  منطقه  هر  در  مذاهب  و  اقوام 
را  منطقه  آن  خاص  فرهنگی  بنیاد 
ایجاد کنید تا زبان و ادبیات و سایر 

بخش های فرهنگی را شامل شود.
دلسوز  افراد  کرد:  بیان  سارلی 
می کنند  کار  بخش  این  در  زیادی 
و مهم ترین بخش دولت و نظام که 
به  را  فرهنگی  تنوع  این  می تواند 
فرصت تبدیل کند وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامی است.
سعیدرضا زهی از مدیران بانک رفاه 
استان سیستان و بلوچستان نیز در 
و  اقوام  تکثر  دیدار گفت:  این  ادامه 
است  متنوع  ما  کشور  در  مذاهب 
هم  کنار  در  مذاهب  و  اقوام  این  و 
برادرانه زندگی می کنند و تلاش آنها 
آبادانی ایران است. سازمان فرهنگ 
برای  مغتنمی  فرصت  ارتباطات  و 

در  ایرانی  اقوام  ظرفیت  از  استفاده 
که  است  فراسرزمینی  های  حوزه 
می توان از ظرفیت نخبگان و جوانان 
اهل سنت برای کشورهای سنی نشین 

استفاده کرد.
علاقه  اهل سنت  کرد:  بیان  وی 
وقف  و  خیر  کارهای  به  فراوانی 
و  اوقاف  سازمان  اما  دارند  اموال 
در  کمرنگی  حضور  خیریه  امور 
مناطق سنی نشین داشته و از این رو 
نتوانستیم از ظرفیت جامعه استفاده 
کتابخانه های  نهاد  همچنین  کنیم. 
است  خوبی  ظرفیت  دارای  عمومی 
حوزه های  و  سنت  اهل  جوامع  و 
در  زیادی  غنای  و  ظرفیت  علمیه 
حوزه کتابخوانی دارند که می توان در 
کنار کتابخانه های حوزه های علمیه و 
برقرار  را  ارتباط  این  کشور  عمومی 
کنیم تا مردم بتوانند از این ظرفیت 

بهره ببرند.
وی خاطرنشان کرد: انجمن مفاخر و 
آثار فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد 
همکاری  ما  با  می تواند  نیز  اسلامی 
هنری  و  فرهنگی  کانون های  کند، 
مهمی  نقش  می تواند  هم  مساجد 
پراهمیتی  زیرا مساجد  باشد  داشته 
شورای  دارد.  وجود  سنت  اهل  در 
افراد  حضور  با  هم  عمومی  فرهنگ 
علاقه مند می تواند در بخش های 

مختلف فرهنگی و هنری کار کنند.
در بخش پایانی این دیدار اسماعیل 
ملازهی معاون اجرایی حوزه علمیه 
مکی زاهدان گفت: به دلیل اینکه در 
بخش  در  داریم  قرار  کشور  حاشیه 
رسانه ها کمتر حمایت می شویم، به 
خصوص در بخش یارانه  مطبوعات و 

آگهی ها مشکل داریم.
وی ادامه داد: کاغذ نیز مشکلی است 
که ناشران با آن روبه رو هستند. در 
خصوص کتاب نیز مشکل ممیزی و 
برخورد سلیقه ای را داریم و متاسفانه 
می گیرند.  نادیده  را  اهل سنت  نظر 
رهبر  نظر  که  است  حالی  در  این 
بر  جمهور  رئیس  و  انقلاب  معظم 
دولت واحد است و باید این موضوع 

را در نظر گرفت.

به  سینما  بازیگر  راد  سعید 
در  سینما  ملی  روز  بهانه 
خاطرات  تشریح  به  گفتگویی 
خود  سینمایی  تجربیات  و 

پرداخت.
 به نقل از روابط عمومی موزه 
سینما، سعید راد بازیگر سینما 
در ادامه گفتگوهای شفاهی به 

ارایه توضیحاتی پرداخت.
وی با بیان اینکه متولد محله 
سنگلج است، گفت: زمانی که 
عموها،  پیش  بودم  ساله   ۵
بودم  بزرگم  مادر  و  پدربزرگ 
و با آنها از سنگلج به شمیران 
بچه  من  درواقع  آمدیم؛ 

شمیران هستم.
فیلم  در  حضورش  درباره  وی 
ناصر  ساخته  کرده«  »صادق 
تقوایی بیان کرد: تهیه کننده 
این فیلم موافق حضور من در 
حتی  نبود.  کرده«  »صادق 
تهیه  برای  بازیگران  از  یکی 
کننده نوشته بود که اگر سعید 
راد نقش صادق کرده را بازی 
فیلم  دفتر  آن  در  دیگر  کند 
حرف  این  و  نمی کند  بازی 
بود.  شده  من  رنجش  باعث 
دیگر  گفتم  تقوایی  ناصر  به 
من  به  پاسخ  در  او  و  نمی آیم 
گفت یا صادق کرده را تو بازی 
دفتر  آن  در  من  یا  می کنی 

نهایت  در  و  نمی سازم«  فیلم 
من نقش فیلم بازی کردم.

مخالفت  علت  درباره  راد 
کرده«  »صادق  تهیه کننده 
بهروز  اینکه  دلیل  به  گفت: 
فیلم های  دفتر  آن  در  وثوقی 
»گوزن ها«  جمله  از  زیادی 
و  کرده  کار  را  »خاک«  و 
درنظر  او  برای  را  نقش  این 
را  تنگسیر  نقش  بود.  گرفته 
که  کنم  بازی  من  بود  قرار 
و  شد  داده  وثوقی  بهروز  به 
من  شاید  بود  درستی  انتخاب 
که  شکلی  آن  به  نمی توانستم 
آن  می خواست  نادری  امیر 

نقش را درآورم.
در  بود  قرار  اینکه  بیان  با  راد 
فیلم »ناخدا خورشید« ساخته 
اظهار  بازی کند،  تقوایی  ناصر 
آن  ارجمند  داریوش  کرد: 
نقش را بسیار خوب بازی کرد 
به  داشتم  حضور  من  اگر  اما 
من  زیرا  دیگری می شد  شکل 
بودم  گرفته  وینچستر  اسلحه 
و در خانه تمرین می کردم که 

نشد بازی کنم.
این بازیگر با بیان اینکه »سفر 
سنگ« برای او یک شناسنامه 
بود، گفت: از مسعود کیمیایی 
زیادی  درس های  بازیگری  در 
فیلمبرداری  شروع  در  گرفتم. 

و  درنمی آمد  کُردی  تیپ 
می گفت  کیمیایی  مسعود 
من  دارد،  ایراد  کار  جای  یک 
بودم  شده  ناراحت  خیلی  هم 
با  کیمیایی  آقای  دفعه  یک 
بود  دستش  در  که  بلندگویی 
سعید  گفت  بلند  صدای  با 
مشکل را پیدا کردم، گام هایت 
را بلندتر بردار و درست همان 
چیزی شد که می خواست. این 
جزئی نگری یعنی کارگردان به 

خوبی صحنه را می شناسد.
مطرح  »عقاب ها«  بازیگر 
قرمز«  »خط  فیلم  در  کرد: 
از کارهای خوب من  که یکی 
طوری  کیمیایی  مسعود  است 
می کرد  نقاشی  را  حرکت ها 
متوجه  راحتی  به  من  که 
انجام  کاری  چه  باید  می شدم 
یک  از  را  من  یعنی  بدهم 
و  درمی آورد  معمولی  فضای 
خون  که  عصبی  آدم  یک  به 
حال  حین  در  و  می آورد  بالا 
امنیتی بود، تبدیل کرد. در آن 
زمان کارگردان های خوب زیاد 
نبودند و وجود کارگردان هایی 
نعمت  کیمیایی  مسعود  مانند 

بود.
بازیگرها  دستمزد  درباره  وی 
دستمزد  داد:  توضیح  نیز 
همه  از  فردین  محمدعلی 
او  از  بعد  و  بود  بیشتر  ما 
البته  من.  بعد  و  وثوقی  بهروز 
دستمزدها متغیر بود. به عنوان 
من  که  دستمزدی  مثال، 
خاطر  به  »هدف«  فیلم  برای 
فردین  از  گرفتم  پورسانت 
فردین  که  زمانی  بود.  بیشتر 
تومان  هزار   ۳۰۰ دستمزدش 
و بهروز وثوقی هزار ۲۰۰ هزار 
تومان می گرفت، دستمزد من 

۱۵۰ هزار تومان بود.
قصه  اینکه  بیان  با  وی 
عنوان  بود،  جدید  »عقاب ها« 
سکانسی  فیلم  این  در  کرد: 
را  عراقی ها  اسلحه  با  من  که 
پور  هاشم  جمشید  و  می زدم 
خیلی  می پرید،  کوپتر  هلی  از 
یادم  بود.  طبیعی  و  واقعی 
می آید وقتی برای اولین بار در 
می دیدیم  را  فیلم  این  سینما 
هلی  از  پور  هاشم  که  زمانی 
دست  مردم  می پرید،  کوپتر 
زدند. مردم در فیلم ها قهرمان 
مقابل  و در  را دوست داشتند 
بازی ها در فیلم واکنش نشان 
حال  در  متاسفانه  می دادند. 
قهرمان  ما  سینمای  حاضر 

ندارد.
درباره  خدمت«  »پایان  بازیگر 
احمدرضا  با  خود  همکاری 
نیز  »دوئل«  فیلم  در  درویش 
درویش  آقای  داد:  توضیح 
و  داشت  دوست  خیلی  را  من 
پای  »دوئل«  فیلم  در  انصافاً 
که  زمان  آن  در  ایستاد.  من 
این  در  تا  کرد  دعوت  من  از 
فیلم  باشم  فیلم حضور داشته 
»متولد ماه مهر« او هم اکران 
بود که به من گفت »متولد ماه 
مهر« در سینما آفریقا در حال 
شما  دارم  دوست  است  اکران 
این فیلم را ببینید و با کار من 
دیدن  از  بعد  من  شوید.  آشنا 
فیلم به دفتر او رفتم و درباره 
کردیم.  صحبت  باهم  فیلم 
درویش در فیلم »دوئل« برای 
در  کرد.  پهن  قرمز  فرش  من 
منفی  نقش  یک  »دوئل« 
خولی منش چندوجهی که آن 
را بسیار دوست داشتم توسط 
آقای درویش به من داده شد.

سعید راد: سینمای ما قهرمان ندارد نوشتار
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روایت چند داور از جشنواره موسیقی جوان؛

برای آینده چاره ای بیندیشید
نوشتار

و  دف  بخش  داوران  هیات  عضو  دو 
موسیقی  جشنواره  پانزدهمین  سنتور 
برای  داوران  دیدگاه  تنوع  از  جوان 
خنثی سازی انتساب تفکری خاص در 

این رویداد صحبت کردند.
پانزدهمین  عمومی  روابط  از  نقل  به 
عماد  جوان،  موسیقی  جشنواره 
عضو   ۲ خواه  احمدرضا  و  توحیدی 
سنتور  و  دف  بخش  داوران  هیات 
پانزدهمین جشنواره موسیقی جوان از 
تنوع دیدگاه داوران برای خنثی سازی 
رویداد  این  در  خاص  تفکری  انتساب 
گفته و به بیان دیدگاه های خود برای 
برگزاری این رویداد هنری در روزهای 

کرونایی پرداختند.
و  آهنگساز  نوازنده،  توحیدی  عماد 
مولف ساز دف و داور جشنواره پانزدهم 
جشنواره  نقش  درباره  جوان  موسیقی 
نسل  استعدادیابی  و  انگیزه  ایجاد  در 
جوان موسیقی کشور گفت: این سوال 
را میتوان با رجوع به افزایش قابل توجه 
دوره  این  در  کنندگان  شرکت  آمار 
پاسخ داد. جوانان بسیاری علاقه دارند 
در بطن یک رویداد رقابتی جدی قرار 
این  جوان  موسیقی  جشنواره  و  گیرند 

امکان را برای آنان فراهم کرده است.
جشنواره  نوازی  دف  بخش  داور 
به  ادامه  در  جوان  موسیقی  پانزدهم 
این  آثار  میان  در  نوازندگی  مشکلات 
داشت:بزرگترین  بیان  ازجشنواره  دوره 
مشکل دهه اخیر در نوازندگی ساز دف 
و  اجرا  در  نمایشی  های  جنبه  بر  اتکا 
شلخته  اصوات  از  زیادی  حجم  تولید 
است  اجراها  برخی  در  ریخته  درهم  و 
برخی  کامل  شنیدن  حتی  بطوریکه 
دشواری  با  داوری  هیات  برای  قطعات 
بدور  نوازندگی  متاسفانه  و  بود  همراه 
از  تهی  و  ساز  این  فرهنگ  شناخت  از 
لطایف  و  دقایق  ظرایف،  درک  و  فهم 
اجراها  از  برخی  در  ساز  این  حسی 
وجود داشت. مطالب ریتمیک و تکنیک 
ارائه در هر ساز کوبه ای ساختار  های 
فرهنگی و زیباشناسانه منحصر به فرد 
و مستقلی دارد و نمی توان با تساهلی 
نامعقول سلوک نوازندگی دیگر سازهای 
کوبه ای را بر روی دف پیاده کرد و به 

کهن الگوهای حسی آن آسیب زد.
وی درباره حضور داورانی با سبک های 

مختلف نوازندگی در قالب هیات داوری 
جشنواره موسیقی جوان گفت: تنوع در 
دیدگاه موسیقایی در بین اعضای هیات 
شرکت  برای  مبارکی  رویکرد  داوران 
اتهام  اول  وهله  در  و  است  کنندگان 
در  خاص  تفکری  به  جشنواره  انتساب 
موسیقی را خنثی می کند. هنرمندان 
شرکت کننده بسته به شرایط متفاوت 
آموزشی  مکاتب  و  ها  سبک  بستر  در 
است  نیاز  و  اند  کرده  رشد  متنوعی 
داوران  هیات  در  دیدگاه  تنوع  این  که 
چنین جشنواره ای وجود داشته باشد.

نهایی  مرحله  به  یافتگان  راه  ظرفیت 
سنتور افزایش یابد

داوربخش  و  نوازنده  احمدرضاخواه 
موسیقی  پانزدهم  جشنواره  سنتور 
همواره  هنرمند  و  گفت:هنر  نیز  جوان 
به  هرجامعه ای  ضرورت های  از 
آن که  برای  هنرمند  و  شمارمی روند 
انجام  درست  را  خود  وظیفه  بتواند 
بدهد، نیاز به انگیزه و واکنش مخاطب 
دارد تا اثر خود را ارائه دهد. ازاین نظر، 
موسیقی  جشنواره  مانند  جشنواره ای 
جوانان  برای  فرصتی  باید  را  جوان 
می توانند  که  دانست  شرکت کننده 
فعالیت  جشنواره،  دراین  باحضور 
به  و  بزنند  محک  را  خود  موسیقایی 

کسب تجربه بپردازند.

وی ادامه داد: شکی نیست که جشنواره 
برگزاری  سال های  در  جوان  موسیقی 
برای  ضرورت  یک  به عنوان  توانسته 
جای  شود.  قلمداد  معاصر  موسیقی 
خوشبختی است که جشنواره موسیقی 
که  بوده  رویدادهایی  ردیف  در  جوان 
که  چرا  باشد.  داشته  تداوم  توانسته 
استمرار؛ مهم ترین ویژگی یک جشنواره 

به شمارمی رود.
درباره  توضیحانی  ارائه  ضمن  رضاخواه 
به  گفت:  دوره  این  آثار  کیفی  سطح 
که  کارهایی  از  یکی  می رسد،  نظر 
موردتوجه  جشنواره  آتی  دردوره  باید 
ظرفیت  که  است  این  قراربگیرد 
به  رسیدن  برای  شرکت کنندگان 
مرحله دوم افزایش یابد. امسال، تعداد 
دوم  مرحله  به  که  شرکت کنندگانی 
رسیده اند، اندک است. به عنوان مثال، 
ازبین دویست وپنجاه نوازنده سنتور که 
درجشنواره  سنی  رده  سه  مجموع  از 
شرکت کرده اند، فقط به اندازه ۳۰ نفر 
دوم  مرحله  به  که  دارد  وجود  ظرفیت 
راه یابند و دراین بین، نزدیک به ۲۲۰ 
شرکت کننده از رسیدن به مرحله دوم 
در  ظرفیت  این  امیدوارم  می مانند.  باز 
یابد  گسترش  جشنواره  آتی  دوره های 
مرحله  به  بتوانند  بیشتری  تعداد  و 
این  شدن  محقق  البته  یابند.  راه  دوم 

مسئله نیازمند بودجه و امکاناتی مانند 
تا  است  مناسب  سالن های  تخصیص 
افراد بیشتری امکان رسیدن به مرحله 

دوم را داشته پیدا کنند.
ادامه بیان کرد: در این سال ها  وی در 
استعدادهای زیادی از رهگذر برگزاری 
جامعه  به  جوان  موسیقی  جشنواره 
اغلب  که  است  شده  معرفی  موسیقی 
شناخته شده ای  هنرمندان  امروز  آنها 
شکل  این  به  معمولا  ولی  هستند. 
جشنواره،  هر  پایان  بعداز  که  است 
چشم اندازی  برگزیدگان،  اشتغال  برای 
چاره اندیشی  و  ندارد  وجود  معمولا 
باید  ارتباط  دراین  نمی گیرد.  صورت 
جشنواره ها  آیین نامه  و  اساسنامه  به 
رسید  مسئله  این  به  و  کرد  مراجعه 
دراین  موظفند  جشنواره ها  نه تنها  که 
برگزیدگان  برای  را  زمینه چشم اندازی 
جوان متصور شوند، که سیاست گزاران 
چشم اندازی  چنین  باید  هم  فرهنگی 
را مدیریت کنند و برنامه هایی را برای 

جوانان تدارک ببینند.
پانزدهمین  مقدماتی  مرحله  داوری 
در  جوان  موسیقی  ملی  جشنواره 
ارزیابی  اتمام  با  که  است  انجام  حال 
اسامی  داوری،  های  هیأت  توسط  آثار 
سوی  از  نهایی  مرحله  به  یافتگان  راه 

دبیرخانه جشنواره اعلام می شود.
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